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Στέφανος Κασσελάκης - 
Τάιλερ Μακμπέθ: 
Οι λεπτομέρειες για τον 
γάμο στα Χανιά - 
Το τετραήμερο γλέντι

Στέφανος Κασσελάκης: Η ακρίβεια φτωχοποιεί με εκθετικό τρόπο 
τον ελληνικό λαό. Όλοι μαζί θα πετύχουμε. 
Στείλτε μήνυμα στον Μιτσοτάκη να φύγει από την κυβέρνηση σελ. 33

Ν. Ανδρουλάκης: 
“Δεν αποδίδουν 
τα μέτρα της κυβέρνησης, 
οι τιμές στο ράφι 
αυξάνονται”

 Ο Μητσοτάκης 
των Πρεσπών
ΝΔ: Επαναφορά της 
ατζέντας «νόμος και 
τάξη» με… μπόλικο 
εθνικισμό
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Ντροπή για την δικαιοσύνη και την κυβέρ-
νηση για τον ελεγχόμενο για εγκληματική 
οργάνωση Νίκο Κοκλώνη
και το κουκούλωμα του πορίσματος των κακουργημάτων με εντολή Μα-
ξίμου! Εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ σε μισθούς, πανάκριβες παραγωγές, 
το καρουζέλ των εταιρειών που ξεπλένει «μαύρο χρήμα» και η εντολή 
για ασυλία από τον Μητσοτάκη στον παραγωγό που σε άλλη χώρα θα 
είχε σαπίσει στην Φυλακή. Να παρέμβει τώρα η Εισαγγελέας του Αρείου 
Πάγου Γεωργία Αδειλίνη. Φέρε πίσω τα 22 εκατομμύρια ευρώ που έκλε-
ψες από τους Έλληνες φορολογούμενους

Σοκ και δέος! Πασίγνωστη ανακρίτρια 
πρωταγωνίστρια μαζί με την Τζούλια 
Αλεξανδράτου στην ταινία πορνό 
φορώντας foul face μάσκα

Στο σκαμνί του εφετείου Κα-
κουργημάτων 10 χρόνια μετά 
εφοριακοί που έσβηναν πρό-
στιμα με το αζημίωτο! 
Η «παρέα των επίορκων» της επιτροπής επίλυσης 
φορολογικών διαφορών που έκανε τα στραβά 
μάτια στους Θέμο Αναστασιάδη - Φούρνοι Βενέτη 
- Super Paradise - ΕΛΙΝΑ ΑΤΕ και σε άλλους που 
είχαν προσφύγει κατόπιν συνεννόησης. Όλη η 
δικογραφία.

Όλο το κατηγορητήριο! Οι 
απολογίες στην ανακρίτρια 
Σαλάπα και τα «ανεξάρτητα» 
ΜΜΕ που «έθαψαν» την 
είδηση για να μην χάσουν 
την διαφήμιση της Intrakat 
και του ΑΚΤΩΡ. 

Πω-πω-πω ένα βίντεο που 
ήταν κρυμμένο 15 χρόνια! 
Όταν ο Γεωργιάδης «ξέχασε» ότι 
πωλούσε 20 ευρώ τις επιστολές του 
Χριστού και μαζί με τον Μητσοτάκη, 
«δολοφονούν τον χαρακτήρα» του 
Κυριάκου Βελόπουλου επειδή αυτός 
έδινε παρόμοιο βιβλίο δωρεάν πριν 
8 χρόνια.

Χάρης Θεοχάρης:
«Η απάντηση στην ακρί-
βεια δεν είναι η μείωση 
των φόρων» το μήνυμα 
Θεοχάρη

Νίκος Παππάς κατά Χατζηδάκη: 
Δεν θέλει να αγγίξει τα πολύ 
υψηλά εισοδήματα
Να καταθέσει το μεσοπρόθε-
σμο που έστειλε στην
 Κομισιόν

Παπαθανάσης: Ενισχύθηκε η 
επιχειρηματικότητα στις 
περιοχές της Δίκαιης 
Αναπτυξιακής 
Μετάβασης

Xειροπέδες σε 
γνωστό τράπερ 
στην Κηφισιά που 
αρνήθηκε έλεγχο της 
αστυνομίας

Διαμαρτυρία της 
Ένωσης Δικαστών και 
Εισαγγελέων  για το 
επεισόδιο της Ζωής 
Κωνσταντοπούλου 
στο Βόλο

Νέα δικογραφία για τον Ν. Κοκλώνη για απάτη κατά του 
Ελ. Δημοσίου ύψους 8εκ. Ευρώ κατά τα έτη 2023 - 2024
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Editorial

Νομικοί Σύμβουλοί:
Δικηγορικό γραφείο Αλέξιου Κούγια

& Συνεργατών
Γιατί για κάποιους θα είναι όνειρο... και για κάποιους εφιάλτης

ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΚΑΙ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ

Δικαιοσύνη Η αργή απονομή της Δικαιοσύ-
νης, ειδικά στις ανώτερες βαθμίδες, όπως 
είναι το Συμβούλιο της Επικρατείας, η οποία 
λειτουργεί αποτρεπτικά στην προσέλκυση 
άμεσων ξένων επενδύσεων. «Δεν μπορεί 
εύκολα μια πολυεθνική εταιρεία να έρθει 
και να επενδύσει σημαντικά κεφάλαια όταν 
γνωρίζει ότι η επένδυσή της αυτή μπορεί να 
ακυρωθεί μετά από χρόνια σε κάποιο ανώ-
τατο δικαστήριο. Ή έστω το λαμβάνει υπ’ 
όψιν της αρνητικά για να προχωρήσει ή να 
μην το τολμήσει. Αν δεν το λύσετε, δύσκολα 
θα δείτε νέες μεγάλες ξένες επενδύσεις», 
είπε ο επικεφαλής του μεγάλου χρηματο-
οικονομικού οίκου. Περιττό να προστεθεί 
ότι το ίδιο ισχύει και για τους Ελληνες επεν-
δυτές, απλώς γι’ αυτούς τα πράγματα είναι 
πιο εύκολα γιατί και συνηθισμένοι είναι, και 
οι διασυνδέσεις τους επιτρέπουν αρκετές 
φορές να παρακάμπτουν τα προβλήματα. 
Γι’ αυτό, άλλωστε, σχεδόν όλοι οι «διεθνείς 
παίκτες» που έρχονται εδώ να επενδύσουν 
δίνουν ένα ποσοστό και σε εγχώριους επι-
χειρηματίες προς διευκόλυνση και προστα-
σία, έτσι όπως γίνεται συνήθως σε υπανά-
πτυκτες ή τριτοκοσμικές χώρες. Δεν ξέρω τι 
στατιστικά είδε και έκανε αυτές τις διαπι-
στώσεις ο Αμερικανός μάνατζερ, αλλά είμαι 
σίγουρος ότι τα επίσημα στοιχεία που δη-
μοσιεύει σήμερα το «Πρώτο Θέμα» σχετικά 
με τις καθυστερήσεις στην απονομή Δικαιο-
σύνης στο ΣτΕ είναι πέρα από κάθε φαντα-
σία. Σήμερα λοιπόν εκκρεμούν στο ανώ-
τατο δικαστήριο της χώρας περί τις 12.000 
υποθέσεις, 171 δικαστές έχουν δώσει περί 

τις 3.500 αναβολές και κατά μέσο όρο ο 
συνολικός χρόνος για την έκδοση μιας αμε-
τάκλητης απόφασης ξεπερνά τα 25 έτη. Με 
απλά λόγια, αν μπλέξεις δεν βρίσκεις ποτέ 
το δίκιο σου, ή αν θέλεις να διαπράξεις ένα 
αδίκημα, μπορείς να έχεις βάσιμες ελπίδες 
ότι αν είναι να τιμωρηθείς, θα περάσει ένα 
τέταρτο του αιώνα.Ετσι, λοιπόν, υπ’ αυτή 
την έννοια, είναι πολύ σημαντικό το νέο νο-
μοσχέδιο Φλωρίδη, που παρουσιάζεται σή-
μερα στο «Πρώτο Θέμα», να λειτουργήσει 
κάποια στιγμή αποτελεσματικά και να μειώ-
σει -αν γίνεται- δραστικά τον χρόνο απονο-
μής της Δικαιοσύνης, ειδικά σε υποθέσεις 
που αφορούν επιχειρηματικές διαφορές ή 
εμπλέκεται το Δημόσιο, το οποίο και πρω-
ταγωνιστεί συνήθως σε γραφειοκρατικές 
«ιστορίες για αγρίους» όχι και τόσο αθώα, 
είναι η αλήθεια. Οι δύο σημαντικές αλλα-
γές που προβλέπονται είναι, πρώτον, ότι 
για κάθε υπόθεση θα ορίζεται ένας δικα-
στής (εισηγητής) που θα παρακολουθεί την 
υπόθεση, θα ελαχιστοποιεί τις τυπικότητες 
και την ατελείωτη γραφειοκρατία, με σκοπό 
σε δύο μήνες να έχει ολοκληρωθεί η προ-
δικασία που σήμερα μπορεί να έπαιρνε και 
χρόνια. Αν δεν τηρηθεί η δίμηνη προθεσμία 
προκειμένου να ξεκινήσει η διαδικασία για 
τη δίκη, θα τίθεται η υπόθεση στο αρχείο. 
Ανάλογες διαδικασίες και χρονικά όρια θα 
ισχύουν και για το Δημόσιο, τα ΝΠΔΔ κ.λπ., 
τα οποία αν δεν στέλνουν τα απαραίτητα 
στοιχεία και έγγραφα μέσα σε τρεις μήνες, 
θα δίνεται στο δικαστήριο η δυνατότητα να 
«συνάγει τεκμήριο ομολογίας» υπέρ του 
ιδιώτη που έχει καταθέσει αίτηση ακύρω-
σης. Ασφαλώς και μέχρι να λειτουργήσει 
αυτός ο νέος νόμος θα υπάρξουν βελτιώ-
σεις, συζητήσεις, αντιρρήσεις και σίγουρα 
οι ίδιοι οι ανώτατοι δικαστές έχουν λόγο επ’ 
αυτών. Τους ενδιαφέρει προκειμένου να δι-
ευκολυνθεί και η δουλειά και η ζωή τους, 
αλλά και να επανακτήσει η κοινή γνώμη 
την αίσθηση δικαίου που όλο και περισσό-
τερο χάνεται σήμερα από την κοινωνία. Και 
πώς να μη χαθεί όταν θέλεις εφτά χρόνια 

να βρεις το δίκιο σου στον πρώτο και στον 
δεύτερο βαθμό και σχεδόν άλλα 20 για να 
τελεσιδικήσει η υπόθεσή σου;
Και η «δολοφονία» των θεσμών
Αφού υπουργοί της σημερινής κυβέρνη-
σης σκοτώνουν μικρά παιδιά. Τι σημαίνει 
αυτό; Η κυβέρνηση αποτελείται από δο-
λοφόνους. Που πάει αυτό; Μα φυσικά στο 
Μαξίμου. Οπου εκεί στεγάζεται συμμορία 
δολοφόνων. Και που καταλήγει αυτό; Η 
ελληνική κυβέρνηση μια προστατευμένη 
εγκληματική οργάνωση δολοφόνων. Ποιοι 
οι αποδέκτες όλων αυτών; Κυρίως πλήθος 
αναρχοαυτόνομων και μπαχαλάκηδων. Το 
καλύτερο επιχείρημά τους. Ετσι γαία πυρί 
μιχθήτω. Αφού δολοφόνοι οι υπουργοί 
τότε κι εμείς εμπρός για την ολοσχερή κα-
ταστροφή. Κι αν είναι έτσι, τότε γιατί και 
οι άλλοι, της αντιπολίτευσης να μην είναι 
υποψήφιοι δολοφόνοι μικρών παιδιών κι 
αυτοί; Κι αν είναι έτσι, τότε ποιος ο λόγος 
να ψηφίσουμε στις εκλογές; Ποιος ο λόγος 
να πορευτούμε με νομιμότητα; Τότε ποιος 
ο λόγος να σεβαστούμε τους θεσμούς; Τότε 
ποιος ο λόγος να συγκρατηθούμε και να μη 
τα κάνουμε όλα λίμπα; Και τότε ποιος ο λό-
γος που θα εμποδίσει τα σχέδια κάθε ορ-
γάνωσης τρομοκρατικής; Και τότε ποιος ο 
λόγος που ο πρώην υπουργός Μεταφορών, 
ο Κώστας Καραμανλής να μην καταλήξει 
πρώτος στόχος μιας κάποιας τέτοιας τρομο-
κρατικής οργάνωσης που θα ακολουθήσει 
τα χνάρια της 17ης Νοέμβρη; Καταλάβατε 
το βάθος αυτής της δήλωσης; Το αντιλαμ-
βάνεστε; Να το πάω πιο μέσα; Τότε γιατί 
και ο Σπίρτζης να μην είναι κι αυτός «δο-
λοφόνος» μικρών παιδιών; Αφού εκείνος 
ήταν υπουργός Μεταφορών. Αφού εκείνος 
έπρεπε να ολοκληρώσει και να εκσυγχρο-
νίσει το σύστημα ασφάλειας των τραίνων. 
Αφού εκείνος τα παράτησε, τα εγκατέλει-
ψε, στους Ιταλούς για ένα κομμάτι ψωμί τα 
ελληνικά τραίνα παρέδωσε. Αφού εκείνος 
έραβε, ο Καραμανλής έκοβε. Το δίδυμο της 
αποτυχίας. Και αφού «δολοφόνος» ο Κώ-
στας Καραμανλής, τότε και «δολοφόνος» ο 

www.tiktok.com/@mainandros2
www.tiktok.com/@mainandros1
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Ρεπορτάζ

Χρήστος Σπίρτζης. Επομένως ουδεμία δια-
φορά ανάμεσα στους χτεσινούς και σημερι-
νούς «δολοφόνους». Τότε και ο Αλέξης Τσί-
πρας «δολοφόνος» εκατό τεσσάρων αθώων 
πλασμάτων που κατακάηκαν στο Μάτι. Αν 
μάλιστα προσθέσω και τα θύματα από τις 
πλημμύρες τότε ο αριθμός νεκρών σκαρφα-
λώνει και ξεπερνάει τους νεκρούς της τρα-
γωδίας των Τεμπών. Τότε η Βουλή θα κατα-
λήξει στέγη «δολοφόνων». Τότε λοιπόν και 
άλλα κόμματα που κυβέρνησαν τον τόπο, 
περιλαμβάνουν στις τάξεις τους τέτοιους 
«δολοφόνους». Τότε «δολοφόνοι» και οι 
υπουργοί οικονομίας και ανάπτυξης. Και εί-

ναι «δολοφόνοι» επειδή με τον καλπασμό 
ακρίβειας και με την ξέφρενη πορεία κερδο-
φορίας μεγάλων εταιρειών , έχουν μετατρέ-
ψει φτωχές οικογένειες σε μελλοθάνατους 
από την έλλειψη βασικών προϊόντων δια-
τροφής. Τότε λοιπόν, μ αυτή την λογική οι 
κυβερνήσεις είναι «δολοφονικές». Τότε και 
οι πολίτες που ψηφίζουν αυτά τα κυβερνη-
τικά κόμματα είναι ηθικοί αυτουργοί. Τότε 
δεν μένει τίποτα να πιστέψει, να κρατηθεί, 
να ελπίζει κάθε πολίτης αυτής της έρμης 
χώρας. Και για να τελειώνω. Μπορεί να μην 
το συνειδητοποίησε. Μπορεί να του ξέφυ-
γε. Μπορεί να αυτοσχεδίασε. Μπορεί σαν 

κάποιος τυχαίος αγανακτισμένος να μίλη-
σε. Πάντως έτσι κι αλλιώς, όταν κάποιος πο-
λιτικός, και μάλιστα αρχηγός κόμματος, χα-
ρακτηρίζει «δολοφόνους» τους υπουργούς, 
τους όποιους υπουργούς, την ίδια στιγμή 
με αυτή την δήλωση «δολοφονεί» και τον 
ίδιο, και το κόμμα του και τους θεσμούς και 
τα πάντα. Είναι βέβαιο. Μάχαιραν έδωκας 
μάχαιραν θα λάβεις. Αφού «δολοφόνοι» οι 
σημερινοί υπουργοί, τότε «δολοφόνοι» οι 
χτεσινοί και οι αυριανοί!
Μένιος Φουρθιώτης 
menios@apokaliptikanews.gr

Θεσσαλονίκη: Ελεύθερος ο πατέρας που χτύπησε την 13χρονη κόρη του επειδή βγήκε αργά το βράδυ
Του επιβλήθηκε ποινή φυλάκισης 15 μηνών 
αλλά αποφάσισε να μετατρέψει την ποι-
νή προς δέκα ευρώ ημερησίως και έτσι, ο 
κατηγορούμενος αφέθηκε ελεύθερος. Τον 
δρόμο για την φυλακή παραλίγο να πάρει 
ένας πατέρας που συνελήφθη στη Θεσσα-
λονίκη μετά την καταγγελία της 13χρονης 
κόρης του για ξυλοδαρμό και απειλή.Σύμ-
φωνα με τη δικογραφία, όλα έγιναν τα με-
σάνυχτα της Μεγάλης Παρασκευής, όταν ο 
50χρονος πήρε το παιδί από την πρώην σύ-
ζυγό του, η οποία έχει την επιμέλεια μετά 
τον χωρισμό τους και ύστερα από τη βόλ-
τα που έκαναν επέστρεψαν στο σπίτι του 
κατηγορούμενου όπου θα περνούσαν μαζί 
τις επόμενες ημέρες του Πάσχα. Κατά τη 
διάρκεια της νύχτας η ανήλικη κάλεσε τη 
μητέρα της στο τηλέφωνο και της ζήτησε να 
επιστρέψει σε εκείνη καθώς ο πατέρας της 
είχε ασκήσει βία εις βάρος της. «Μου είπε 
ότι ο πατέρας της ξύπνησε μέσα στη νύχτα, 

όμως εκείνη είχε βγει για φαγητό, με απο-
τέλεσμα να νευριάσει όταν διαπίστωσε ότι 
έφυγε από το σπίτι. Όταν γύρισε τη χτύπησε 
με μπουνιές στο κεφάλι και την απείλησε», 
είπε η γυναίκα, προσθέτοντας ότι ενημέρω-
σε την Αστυνομία. Στη συνέχεια της κατάθε-

σής της η μητέρα της ανήλικης επιχείρησε 
να υπερασπιστεί τον πρώην σύζυγό της, λέ-
γοντας στους δικαστές πως το κορίτσι υπε-
ρέβαλε όταν της μίλησε για τον ξυλοδαρμό 
της. «Ήταν θυμωμένη και μου είπε αλλιώς 
τα πράγματα, τα μεγαλοποίησε. Μόλις ηρέ-

μησε μου ανέφερε ότι τελικά δεν την χτύ-
πησε, μόνο μια σφαλιάρα της έδωσε και 
δεν την απείλησε», υποστήριξε. «Είναι ένα 
πολύ καλό και συγκροτημένο παιδί, όμως 
θύμωσε με τον πατέρα της και μου είπε για 
τις μπουνιές. Όταν ηρέμησε είπε την αλή-
θεια», πρόσθεσε η γυναίκα, ενώ σε ερώτη-
ση των δικαστών για το αν ο πρώην σύζυγός 
της έχει ασκήσει ποτέ βία στην ίδια, απά-
ντησε: «Μαλώναμε σαν ζευγάρι και με έχει 
χτυπήσει μόνο με σφαλιάρα». Στην απο-
λογία του ο κατηγορούμενος αρνήθηκε ότι 
χτύπησε με μπουνιές και ότι απείλησε την 
κόρη του και, όπως είπε, «της έδωσα μόνο 
μια σφαλιάρα γιατί νευρίασα».Το δικαστή-
ριο τον έκρινε ένοχο για ενδοοικογενειακή 
βία και για απειλή και του επέβαλε ποινή 
φυλάκισης 15 μηνών, αποφασίζοντας να 
μετατρέψει την ποινή προς δέκα ευρώ ημε-
ρησίως και έτσι ο κατηγορούμενος αφέθηκε 
ελεύθερος.

ALPHA: Οριστικό τέλος για το Just the Two of Us
To αγαπημένο και επιτυχημένο σόου του 
ALPHA “J2US” δεν φαίνεται να παίρνει το 
πράσινο φως για την επόμενη τηλεοπτική 
σεζόν και θα έχει οριστικό τέλος. Το J2US 
συνεχίζει ακόμη μία χρονιά να μας διασκε-
δάζει και να μας ξεσηκώνει τα βράδια του 
Σαββάτου, δημιουργώντας ένα λαμπερό 
τηλεοπτικό πάρτι με τον Νίκο Κοκλώνη στην 
παρουσίαση. Φαίνεται όμως το αγαπημένο 
σόου να μην συνεχίζει τη νέα τηλεοπτική 
σεζόν. Διάλειμμα από τον ΑLPHA ή συνέχεια 
στο Open;ωΤο J2us συνεχίζει ακάθεκτο να 
μας διασκεδάζει κάθε Σάββατο στον ALPHA, 
ενώ φαίνεται όπως ήταν προγραμματι-
σμένο, να ρίχνει αυλαία στα τέλη Ιουνίου, 
ανακοινώνοντας και το νικητήριο ζευγάρι.

ωΜάλιστα, αυτή την εβδομάδα, θα έχουμε 
ανατροπή στην μέρα προβολής του σόου, 
αφού θα το δούμε στους δέκτες μας, εκτά-
κτως Παρασκευή, στις 10 Μαϊου με μια μο-
ναδική βραδιά αφιερωμένη στη Eurovision. 
Σύμφωνα με πληροφορίες μας, ο Alpha 
αποφάσισε να μην συνεχιστεί το J2us τη 
νέα σεζόν, αλλά αυτό δεν σημαίνει ότι δεν 

θα μπορούμε να το δούμε στο OPEN, αφού 
είναι παραγωγή της Barking WellMedia.  Οι 
πρώτες πληροφορίες δείχνουν να μην το 
βλέπουμε στο πρώτο μισό της σεζόν, αλλά 
γιατί να μην το επαναφέρει στο β’ μισό της 
σεζόν, ο Νίκος Κοκλώνης; Όλα είναι πιθανά.



σελ. 4

19/05/2024

Ρεπορτάζ

Τα «έξυπνα πουλιά» του ΤΕΕ «από τη μύτη πιάνονται»! Οι μοιρασιές των 180 εκατ. ευρώ, ο Στασινός, οι κουμπαριές, οι 
σχέσεις με την εκκλησία, οι καταγγελίες στην DGcomp, η ευρωπαϊκή εισαγγελία και στο βάθος ο Πέτρος Σουρέτης.
Κάτι μου λέει ότι μια ακόμη δικογραφία θα 
αρχίσει σιγά - σιγά να παίρνει σάρκα και 
οστά υπό την εποπτεία της ευρωπαϊκής ει-
σαγγελέως Λάουρα Κόντρουτσα Κόβεσι.
Με αφορμή την πρόσφατη διαγωνιστική δι-
αδικασία από το ΤΕΕ για τις «έξυπνες γέφυ-
ρες» σε 13 Περιφέρειες της χώρας, ένα έργο 
που θα φτάσει τα 180 εκατ. ευρώ βάσει του 
δικαιώματος προαίρεσης που δύναται να 
ασκήσει το ΤΕΕ, που θα χρηματοδοτηθεί 
από το Ταμείο Ανάκαμψης, διερωτώμαι από 
πού κι ως πού το Τεχνικό Επιμελητήριο ανα-
δείχθηκε ως καθοδηγητής μείζονος σημασί-
ας διαγωνιστικών διαδικασιών τεράστιων 
προϋπολογισμών! Ποιοι και γιατί ανέδειξαν 
τον Πρόεδρο του Τεχνικού Επιμελητηρίου κ. 
Στασινό σε κομβικό παράγοντα μιας πρωτο-
φανούς μοιρασιάς έργων, με πρόσχημα την 
Πληροφορική και τις Ψηφιοποιήσεις, δεδο-
μένου ότι τους διαγωνισμούς για τα μεγάλα 
τεχνικά έργα τους βγάζει το Υπ. Υποδομών 

ως μόνος αρμόδιος φορέας! Βεβαίως μπο-
ρεί κανείς να θυμηθεί πολύ εύκολα, τις πα-
ρουσίες - εμφανίσεις του περίφημου Στασι-
νού στο Υπ. Υποδομών, ως παράγοντα των 
μεγάλων έργων, όταν ελάμβαναν χώρα οι 
συναντήσεις των κορυφαίων εργολάβων με 
τον Κ. Καραμανλή και με απευθείας τηλεδι-
άσκεψη με τον Κυριάκο Μητσοτάκη! Αφού 
λοιπόν ο Στασινός, με τις γνωστές προσωπι-
κές σχέσεις και κουμπαριές, ως άνθρωπος 
της …Εκκλησίας και αυτός, δεν κατάφερε να 
παίξει μπάλα με τις μοιρασιές στα μεγάλα 
έργα, χώθηκε στα έργα πληροφορικής ως 
παράγων των ψηφιοποιήσεων! Και βγάζει 
αφειδώς διαγωνισμούς, από υποθηκοφυ-
λακεία μέχρι έξυπνες γέφυρες, όπου το ρο-
τέισον πάει σύννεφο! Πίσω από όλα αυτά 
μαθαίνω ο Πέτρος Σουρέτης της ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ 
που έχει και εκκλησιαστικές ευλογίες. Μια 
χαρά κτήμα έχει στην Κόρινθο γεμάτο από 
ελιές όπου συχνά - πυκνά κάνει πάρτι και 

καλεί φίλους και γνωστούς. Τι τα θέλει τα 
πήγαινε έλα σε δικαστικές κλήσεις ;  Να θυ-
μίσω ότι κάποιοι λησμονούν ότι τα «έξυπνα 
πουλιά» από τη μύτη πιάνονται! Και μαθαί-
νω ότι ήδη οι νέες καταγγελίες στην ευρω-
παϊκή επιτροπή DGcomp δίνουν και παίρ-
νουν. Οπότε πολύ φοβάμαι ότι θα υπάρξει 
νέος γύρος της Ευρωπαίας Εισαγγελέως και 
νέο ντου από την Επ. Ανταγωνισμού σε γρα-
φεία και σπίτια όπου θα κλάψει κόσμος και 
κοσμάκης! Εγώ το είπα πάντως γιατί είμαι 
καλός άνθρωπος. Η ευρωπαϊκή εισαγγελέ-
ας δεν αστειεύεται όπως δείχνει.  Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το edolio5.blogspot.gr

Δεν είναι η πρώτη φορά που έχει συμβεί. 
Λίγο πολύ ο έρωτας υπουργού της κυβέρνη-
σης, ανύπαντρης, με γνωστό διαζευγμένο με 
κάθε επίσημο τρόπο από γνωστή τηλεπαρου-
σιάστρια είναι γνωστός. Ένας φίλος μου είπε 
πως πριν από λίγο καιρό συναντήθηκαν σε 
ένα πασίγνωστο ξενοδοχείο στο κέντρο της 
Αθήνας προκειμένου να περάσουν λίγες ώρες 
μαζί όπως άλλωστε έχουν ξανά κάνει στο ίδιο 

μέρος. Το ξενοδοχείο αυτό «συνεργάζεται» με 
υπηρεσία ασφαλείας της χώρας μας  και έχει 
παγιδευμένα 2 δωμάτια με κρυφές κάμερες 
για συναντήσεις που πρέπει να γίνονται και 
να καταγράφονται. Από λάθος της Reception 
ένα από τα 2 δωμάτια δόθηκε στον «κύριο» 
που προηγήθηκε του ραντεβού. Λίγες μέρες 
μετά που επισκέφτηκε το δωμάτιο αυτό ο 
«χειριστής» για να πάρει το υλικό επειδή την 
προηγούμενη μέρα είχε γίνει επίσκεψη δι-
πλωμάτη που προέρχεται από χώρα με ενδια-
φέρον για την υπηρεσία ασφαλείας της χώρα 
μας, διαπίστωσε ότι μέσα σε όλα ήταν και 3 
ζεστές ώρες με την διάσημη υπουργό. Δεν 
κράτησε το στόμα του κλειστό όμως ο «χειρι-
στής» και αντέγραψε το βίντεο με το κινητό 
του τηλέφωνο. Σήμερα όπως μου είπε ο φίλος 

μου αυτό κυκλοφορεί δεξιά και αριστερά με 
αποτέλεσμα αργά η γρήγορα να το μάθουν 
και οι 2 ενδιαφερόμενοι αν δεν το ξέρουν φυ-
σικά. Επί της ουσίας βέβαια δεν είναι μεμπτό 
όλο αυτό που υπάρχει αλλά όπως και να το 
κάνουμε είναι προσωπικά δεδομένα... ιδιαι-
τέρου βαθμού. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.gr

Ένας έρωτας που έχει γίνει εφιάλτης! Το πολυτελές ξενοδοχείο με την «κρυφή κάμερα» που ξελογιάστηκε 
η ανύπαντρη υπουργός και ο διαζευγμένος με γνωστή τηλεπαρουσιάστρια. 
Το δωμάτιο για «δουλειές» μυστικών υπηρεσιών που νοικιάστηκε καταλάθος στο ζευγάρι.
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Πολιτική

Νέα διακοπή στην επεισοδιακή δίκη των 
Θωμά Κλημόπουλου και Αρ. Φραγκουδά-
κη, μετά από μήνυση δημοτικών συμβού-
λων της παράταξης Μπέου. Μετά από μια 
ακόμη θυελλώδη συνεδρίαση σήμερα στα 
δικαστήρια του Βόλου, με την συνήγορο 
υπεράσπισης των κατηγορουμένων Ζωή 
Κωνσταντοπούλου να εξαπολύει νέες βο-
λές κατά της έδρας, η δίκη διακόπηκε για 
16 Μαΐου. Η απόφαση αυτή προκάλεσε την 
αντίδραση της κ. Κωνσταντοπούλου η οποία 
θα βρίσκεται σε περιοδείες ενόψει ευρωε-
κλογών. “Ντροπή, είστε η επιτομή της δια-

πλοκής”, ήταν η απάντηση της προέδρου. 
“Ντροπή” φώναξε και ένας πολίτης από το 
ακροατήριο και η πρόεδρος ζήτησε να κρα-
τηθεί, με αποτέλεσμα να επικρατήσει χάος. 
Η Ζωή Κωνσταντοπούλου δήλωσε πως “η 
συνεδρίαση λύθηκε και οι εντολές είναι πα-
ράνομες”. Επίσης, γυναίκα που σκούντησε 
την πρόεδρο στην έξοδο, δόθηκε εντολή να 
κρατηθεί και αυτή.  Η πρόεδρος ανέβηκε 
στο γραφείο της συνοδευόμενη από τρεις 
άντρες της ΟΠΚΕ. Ο πολίτης που οδηγήθηκε 
στα κρατητήρια, δήλωσε ότι τον κλείδωσαν 
χωρίς καμία ενημέρωση. Σε δηλώσεις της η 

Ζωή Κωνσταντοπούλου έκανε λόγο για επι-
χείρηση τρομοκράτησης των πολιτών από 
τους δικαστές και υπογράμμισε ότι δεν δό-
θηκε καμία απάντηση στις επίμονες ερωτή-
σεις της για την εντολή κράτησης ενός πολί-
τη σε συνθήκες μπουντρουμιού.

Χαμός στα δικαστήρια του Βόλου – Σφοδρές αντιδράσεις για την εντολή να κρατηθούν πολίτες

Παπαθανάσης: Ενισχύθηκε η επιχειρηματικότητα στις περιοχές 
της Δίκαιης Αναπτυξιακής Μετάβασης
Με επιτυχία, σύμφωνα με το υπουργείο 
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, ολο-
κληρώθηκαν οι υποβολές των προτάσεων 
στο πλαίσιο των δύο δράσεων ενίσχυσης 
της επιχειρηματικότητας σε περιοχές Εδα-
φικών Σχεδίων Δίκαιης Μετάβασης, στο σύ-
νολο της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας 
και στους δήμους Μεγαλόπολης, Οιχαλίας, 
Γορτυνίας και Τρίπολης της Περιφέρειας 
Πελοποννήσου, μέσω του καθεστώτος De 
Minimis. Οι εν λόγω δράσεις αφορούν υφι-
στάμενες, νέες και υπό σύσταση μικρές και 
πολύ μικρές επιχειρήσεις με τη συνολική 
δημόσια χρηματοδότηση να αγγίζει τα 50 
εκ. ευρώ. Σε σύνολο, κατατέθηκαν 840 αιτή-
σεις ενδιαφερόμενων συνολικής δημόσιας 
δαπάνης 50,588 εκ. ευρώ και προϋπολογι-
σμού συνολικών επενδύσεων περίπου 73 
εκ ευρώ, υπερκαλύπτοντας έτσι τον αρχικό 
στόχο. Στην παρούσα φάση, ο ενδιάμεσος 
φορέας ΕΦΕΠΑΕ ξεκινά την αξιολόγηση των 
επενδυτικών σχεδίων σε συνεργασία με 
την Ειδική Υπηρεσία Δίκαιης Αναπτυξιακής 
Μετάβασης του υπουργείου Εθνικής Οικο-

νομίας και Οικονομικών. Ο αναπληρωτής 
υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονο-
μικών, Νίκος Παπαθανάσης, δήλωσε σχετι-
κά: «Η επιτυχής ολοκλήρωση της υποβολής 
αιτήσεων στο πλαίσιο των δράσεων ενίσχυ-
σης της επιχειρηματικότητας σε περιοχές 
Εδαφικών Σχεδίων Δίκαιης Μετάβασης, και 
μάλιστα καλύπτοντας το σύνολο του διαθέ-
σιμου προϋπολογισμού, αποτελεί ακόμα 
μια απόδειξη της έμπρακτης στήριξης των 
ΜμΕ από την πλευρά της κυβέρνησης, αλλά 
και του ενδιαφέροντος των υφιστάμενων, 
νέων και υπό σύσταση μικρών και πολύ μι-
κρών επιχειρήσεων στις οποίες απευθύνο-
νται οι συγκεκριμένες δράσεις. Συνεχίζουμε 
με αποφασιστικότητα να κάνουμε πράξη τις 
δεσμεύσεις μας, με στόχο την περαιτέρω 
μείωση της ανεργίας και τη δημιουργία πε-
ρισσότερων και καλύτερα αμειβόμενων θέ-
σεων εργασίας σε περιοχές που επηρεάζο-
νται άμεσα από την ενεργειακή μετάβαση, 
επιταχύνοντας τις πρωτοβουλίες για την αλ-
λαγή του παραγωγικού μοντέλου των περι-
οχών αυτών και της χώρας συνολικά». Από 

την πλευρά του, ο διοικητής της ΕΥΔΑΜ, Πε-
λοπίδας Καλλίρης, σημείωσε: «Μέσα από 
την υποβολή 840 αιτήσεων για την ίδρυση 
νέων και την ενίσχυση υφιστάμενων μι-
κρών και πολύ μικρών επιχειρήσεων συνο-
λικού ύψους 50.588.777 ευρώ, καθίσταται 
πρόδηλη η ανάγκη ουσιαστικής στήριξης 
και προάσπισης της επιχειρηματικότητας 
στις περιοχές ΔΑΜ. Ως απότοκο αυτών των 
δράσεων συμπεριλαμβάνεται η δημιουργία 
νέων θέσεων εργασίας, αλλά και η ενθάρ-
ρυνση επενδυτικών σχεδίων με βασική στό-
χευση την αξιοποίηση και ανάπτυξη νέων 
πράσινων και ψηφιακών τεχνολογιών και 
την αναβάθμιση των παραγόμενων προϊό-
ντων και παρεχόμενων υπηρεσιών. Βασική 
στόχευση της πολιτικής μας είναι η μετα-
τροπή του παραγωγικού μοντέλου σε βιώ-
σιμο και ανθεκτικό, στηρίζοντας εμπράκτως 
τις τοπικές κοινωνίες της πατρίδας μας».

H Ιστορία της Dole.
Η Dole έχει γίνει συνώνυμο με τις μπανάνες, αλλάζοντας για πάντα τον τρόπο που βιώνουμε αυτό το νόστιμο και 
θρεπτικό φρούτο. Καθώς γιορτάζουμε 125 χρόνια ανάπτυξης, καινοτομίας και δέσμευσης με την καλλιέργεια του 
εμβληματικού κίτρινου φρούτου, σας προσκαλούμε να συμμετάσχετε σε ένα ταξίδι που ανιχνεύει τις ρίζες του παρελ-
θόντος του Dole και ανοίγει το δρόμο για ένα λαμπρότερο μέλλον. 1899 – Φυτεύεται ένας σπόρος: Όλα ξεκίνησαν όταν  ο 
Joseph, ο Felix και η Lucca Vaccaro μαζί με τον Salvador D’Antoni συγκέντρωσαν τους πόρους τους και άρχισαν να εισάγουν μπανάνες στη 
Νέα Ορλεάνη από τη La Ceiba της Ονδούρας το 1899 (λίγους μήνες πριν ο Jim Dole προσγειωθεί στη Χαβάη).  Ξεκίνησαν την Standard Fruit 
Company, θέτοντας τα θεμέλια για αυτό που θα γινόταν Dole Bananas. Από το Fruit Bowl στο Global Icon: Η Dole δεν παρέδωσε απλώς 
μπανάνες. βοήθησαν να γίνουν ένα πανταχού παρόν μέρος της καθημερινής ζωής: Συνταγές και καμπάνιες μάρκετινγκ: Εμπνεύστε γενιές 
να απολαμβάνουν τις μπανάνες με αμέτρητους τρόπους. Διατροφική έρευνα και εκπαίδευση: Προώθηση των οφελών για την υγεία αυ-
τής της υπερτροφής. Προγράμματα αειφορίας και κοινωνικά: Υποστήριξη αγροτικών κοινοτήτων και περιβαλλοντικών πρωτοβουλιών. Το 
ταξίδι της Dole σημαδεύτηκε από πρωτοποριακές εξελίξεις. Περισσότερα στο https://www.dole.com - Μένιος Φουρθιώτης.



σελ. 6

19/05/2024

Είναι φαίνεται μεγάλες οι ανάγκες της περι-
φέρειας Αττικής και για το λόγο αυτό απο-
φάσισε να δίνει ενοίκιο 10.000 ευρώ για ένα 
κτήριο. Σύμφωνα με το ΦΕΚ που έχει αναρ-
τηθεί στη ΔΙΑΥΓΕΙΑ πρόκειται για το κτήριο 
που παλαιότερα στεγάζονταν τα γραφεία 
του ΛΑ.Ο.Σ. και ανήκει στην οικογένεια Βα-
σιλάκου. Το κτήριο βρέθηκε όπως μπορείτε 
να διαβάσετε στην σχετική προκήρυξη ως 
«μοναδικό» χωρίς άλλον ενδιαφερόμενο 
ιδιοκτήτη αφού οι περιγραφόμενες προϋ-

ποθέσεις ήταν σαν να έδιναν διεύθυνση και 
τηλέφωνο.  Την ίδια ώρα όμως οι καταγγε-
λίες που αναγράφονται στο πρακτικό που 
δημοσιεύτηκε στην Διαύγεια, από στελέχη 
της αντιπολίτευσης είναι ιδιαιτέρως σημα-
ντικές αφού περιγράφουν ένα κτήριο επι-
κίνδυνο που δεν διαθέτει ούτε πιστοποιη-
τικό πυρασφάλειας εκτός όλων των άλλων. 
Η απάντηση του Νίκου Χαρδαλιά πρέπει να 
είναι άμεση γιατί μάλλον δεν ξεκίνησε καλά 
αφού ο ίδιος διαδίδει ότι η περιφέρεια έχει 

μαύρη τρύπα 200 εκατ. ευρώ και για τον 
λόγο αυτό έχει σταματήσει κάθε πληρωμή 
αφού τα ταμεία είναι άδεια.  Αυτούσια ανα-
δημοσίευση από το edolio5.blogspot.gr

Τα πρώην γραφεία του ΛΑΟΣ νοίκιασε ο Χαρδαλιάς για να έχουν «άπλα» οι νέοι αντιπεριφερειάρχες! 
10.000€ ενοίκιο για ένα κτήριο χωρίς ούτε μια θέση πάρκινγκ, χωρίς πιστοποιητικό πυρασφάλειας και εντελώς ακατάλληλο. 
Οι «φωτογραφικές» προϋποθέσεις, η προσέλευση του ενός ενδιαφερομένου (οικογένεια Βασιλάκου) με την διαδικασία της 
διαπραγμάτευσης και οι σοβαρές καταγγελίες συμβούλων.

Στέφανος Κασσελάκης - Τάιλερ Μακμπέθ: Οι λεπτομέρειες για τον γάμο στα Χανιά - Το τετραήμερο γλέντι
Η κράτηση για το γλέντι έχει γίνει από την 
Αμερική για 130 άτομα - Το προσκλητήριο 
έχουν λάβει λίγοι και εκλεκτοί καλεσμένοι. 
Στα τέλη Αυγούστου θα γίνει ο γάμος του 
Στέφανου Κασσελάκη με τον Τάιλερ Μακ-
μπέθ στην Κρήτη και συγκεκριμένα, στα 
Χανιά. Ο γάμος πρόκειται να πραγματοποι-
ηθεί στο χωριό Σκινέ, τον τόπο καταγωγής 
του Στέφανου Κασσελάκη.Το προσκλητήριο 
είναι μινιμάλ, με τα απολύτως απαραίτητα 
όπως τα ονόματα, το μέρος και τις ημερομη-
νίες. Μάλιστα, το γλέντι θα διαρκέσει τέσ-
σερις ημέρες, από τις 28 μέχρι τις 31 Αυγού-
στου, όπως φαίνεται στο προσκλητήριο του 
γάμου τους. Οι λεπτομέρειες για τον γάμο 
του Στέφανου Κασσελάκη με τον Τάιλερ 
Μακμπέθ Επίσης, σύμφωνα με το Mega, 
ο γάμος θα είναι υπαίθριος και το δείπνο 
θα γίνει στις 29 Αυγούστου στον Βοτανικό 
Κήπο Κρήτης, σε αυτόν τον επίγειο παρά-
δεισο στην περιοχή Φουρνέ, με πολλές ποι-
κιλίες φυτών και δέντρων, λίμνες, πάπιες 
και όμορφα μονοπάτια μέσα στη φύση. Η 
κράτηση έχει γίνει από την Αμερική για 130 
άτομα. «Θα έχει και το πιλάφι, θα έχει και τα 
τσιγαριστά, θα έχει και τα ξεροτήγανα, ξέ-

ρετε, είναι μέσα στο παραδοσιακό κομμάτι, 
σίγουρα θα έχει και φαγητά γκουρμέ», ανέ-
φερε ο Γιάννης Κασσελάκης, θείος του προ-
έδρου του ΣΥΡΙΖΑ. Το προσκλητήριο έχουν 
λάβει λίγοι και εκλεκτοί καλεσμένοι. Πρό-
κειται κυρίως για συγγενείς και φίλους του 
ζευγαριού από την Αμερική ενώ σύμφωνα 
με πληροφορίες του Live News, προσκλητή-
ριο δεν έχει λάβει σχεδόν κανένα στέλεχος 
ΣΥΡΙΖΑ ούτε κάποιου άλλου κόμματος. «Θα 
έρθουν από την Αμερική και ενδεχομένως 
και από κάποια άλλη ήπειρο, άρα θα πρέ-
πει να ικανοποιήσουμε όλα τα γούστα. 
Υπάρχουν συγγενείς και από Αυστραλία, 
οπωσδήποτε θα υπάρχουν από Ευρώπη», 
συμπλήρωσε ο θείος του Στέφανου Κασ-
σελάκη. Η πρόσκληση είναι σε ηλεκτρονι-
κή μορφή, με ένα πολύ έξυπνο κωδικό που 
περιλαμβάνει όλα τα μέλη της οικογένειας 
τους. «Βέβαια θα είμαι στον γάμο. Θα είναι 
ένα τετραήμερο χαράς. Θα επικεντρώνεται 
περισσότερο στο χωριό Σκινές, θα έχει αρ-
κετά παραδοσιακά και θα υπάρξει αυτό που 
λέμε στην καθομιλουμένη ένα τρικούβερτο 
γλέντι», συμπλήρωσε ο θείος του Στέφανου 
Κασσελάκη. Όπως δήλωσε ο Γιάννης Κασ-

σελάκης, δεν έχει λάβει το προσκλητήριο 
του γάμου του ανιψιού του, καθώς είναι 
προσκεκλημένος δια ζώσης. Όπως εξήγησε, 
είναι μία συνήθεια που κρατά από παλιά. 
«Θα είναι ένα τετραήμερο χαράς, θα είναι 
οι τελευταίες τέσσερις ημέρες του Αυγού-
στου. Θα είναι ένα τραπέζι γάμου με αρ-
κετά δρώμενα βασισμένα στην παράδοση. 
Για τις ανάγκες των καλεσμένων θα υπάρχει 
κάτι διαφορετικό», είπε.

Φυλακές Αλικαρνασσού: Έφοδος της ΕΛ.ΑΣ σε κελί γνωστού κρατουμένου
Το όνομα του έχει συνδεθεί με σημαντικές 
υποθέσεις ληστειών, ενώ η περίπτωση του 
έχει απασχολήσει και την Αντιτρομοκρατι-
κή. ε έρευνα στο κελί γνωστού κρατουμέ-
νου των φυλακών N. Αλικαρνασσού προ-
χώρησαν νωρίτερα σήμερα, Δευτέρα 13/5, 
αστυνομικοί της Ασφάλειας Ηρακλείου, χω-
ρίς ωστόσο να βρεθεί κάτι επιλήψιμο.

Όπως αναφέρει το cretalive.gr, την έρευνα 
φέρεται να δρομολόγησε, κατά πληροφο-
ρίες, καταγγελία προσώπου του φιλικού 
περιβάλλοντος του έγκλειστου, ο οποίος 
δεν είναι τυχαίο πρόσωπο. Το όνομα του 
έχει συνδεθεί με σημαντικές υποθέσεις λη-
στειών, ενώ η περίπτωση του έχει απασχο-
λήσει και την Αντιτρομοκρατική.

Ρεπορτάζ
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Κριός  Φίλοι μου Κριοί στον ερωτικό σας 
τομέα τα πράγματα αρχίζουν και ισορρο-
πούν γνωριμίες καινούριες και καταστά-
σεις θετικές στα ερωτικά σας έρχονται 
Επαγγελματικά: Για λίγο καιρο τα επαγ-
γελματικά σας θα μείνουν στάσιμα προ-
σοχή σε ένα φιλικό σας πρόσωπο θα σας 
βάλει τρικλοποδιά στα επαγγελματικά σας
Ταύρος Αγαπημένα μου ταυρακια ο έρω-
τας είναι για εσάς αγάπη πάθος ερωτι-
σμός στον ορίζοντα υπάρχει για εσάς ενώ 
εσείς που έχετε βρει το άλλο σας μισό 
ετοιμαστείτε να κάνετε η να δεχτείτε πρό-
ταση μονιμοποίηση σχέσεις  Επαγγελμα-
τικά: Τα επαγγελματικά σε 10 μέρες από 
τώρα αρχίζουν και στρώνουν προς το κα-
λύτερο αρχίζουν και σας έρχονται λεφτά 
στα χέρια σας
Δίδυμοι Φίλοι μου δίδυμοι στα ερωτικά 
σας βγει για ψάρεμα ψάχνετε το άλλο 
σας μισό άλλα για λίγες μέρες ακόμα δεν 
θα το βρείτε το μόνο που θα βρίσκεται 
είναι κρεβάτι εσείς που είστε σε σχέση 
προσέξτε λίγο κάποια μυστικά δικά σας 
βγαίνουν στην επιφάνεια. Επαγγελματι-
κά: Επαγγελματικά άρχισαν τα πράγματα 
να πηγαίνουνε προς το καλύτερο χρήμα-
τα στα χέρια σας έρχονται και μία ικανο-
ποίηση μέσα σας ό,τι μπορείτε να φτιάξε-
τε πράγματα
Καρκίνος Καρκινάκια μου καλά τα πράγ-
ματα στα ερωτικά σας δικαιώνουν επι-
στροφές του παρελθόντος στη ζωή σας με 
θετικές εξελίξεις έρχονται για να μείνουν 
Επαγγελματικά: Ή ταλαιπωρία στον επαγ-
γελματικό σας τομέα θα συνεχιστεί για 20 
με 25 μέρες ακόμα μέχρι να κατασταλά-
ξετε σε αυτό που θέλετε να κάνετε
Λέων Τα ερωτικά σας παραμένουν στά-
σιμα για έναν μήνα ακόμα   αλλά μετά 
αρχίζουν και ισορροπούν και στρώνουν 
λίγο υπομονή ακόμα για να τα βρείτε με 
τον εαυτό σας. Επαγγελματικά: Τα επαγ-
γελματικά σας είναι στα φόρτε τους και 
με σημαντική άνοδο θέλω να προσέχετε 
μόνο να μην υπογράψετε Τετάρτη
Παρθένος Τα ερωτικά σας για αυτή την 
εβδομάδα δεν είναι τόσο ευχάριστα ακό-
μα προσπαθείτε να βρείτε τον ιππότη ή την 
πριγκίπισσα για να ερωτευτείτε αυτό αργεί 

λίγο ακόμα ενό στα επαγγελματικά σας τα 
πράγματα αρχίζουν και είναι πάρα πολύ θε-
τικά νέες συμφωνίες νέες καταστάσεις και 
χρήματα αρκετά έρχονται στη ζωή σας
Ζυγός Ερωτικά για λίγο καιρό  ακόμα θα 
φλερτάρετε με την μοναξιά σας νέοι έρωτες 
και νέες κατακτήσεις στο πρώτο δεκαήμερο 
του ιουνίου έρχονται  Επαγγελματικά: Λίγο 
προσοχή στα επαγγελματικά σας αυτή την 
εβδομάδα θα γίνουν κάποια μικροπραγ-
ματάκια τα οποία θα σας στεναχωρήσουνε 
από άτομα που δεν το περιμένετε
Σκορπιός Φίλοι μου σκορπιής στα ερω-
τικά σας επιστροφές του παρελθόντος 
επικοινωνία με το παρελθόν σας και μία 
φλόγα η οποία δεν είχε σβήσει ξαναφου-
ντώνει σιγά σιγά εσείς που δεν θέλετε 
να γυρίσει το παρελθόν σας πρέπει να 
τα βρείτε λίγο με τον εαυτό σας και για 
να μπορέσει να προχωρήσετε καλύτερα  
Επαγγελματικά: Ισορροπία στον επαγγελ-
ματικό σας τομέα σταθερότητα και νέα 
ξεκινήματα που θέλετε να κάνετε κάτι 
δικό σας το σύμπαν όλο είναι μαζί σας και 
σας βοηθάει
Τοξότης Τοξότες μου τα ερωτικά σας στα 
φόρτε τους τα ερωτικά της σας στα κα-
λύτερά τους συνεχίστε με το ρυθμό που 
έχετε και θα δείτε τον έρωτα να σας ση-
μαδεύει στην καρδιά και ένα μπείτε σε 
μία απέραντη ευτυχία  Επαγγελματι-
κά:Μέτρια τα πράγματα στα επαγγελμα-
τικά σας με άνοδο της 5 τελευταίες μέρες 
του μαΐου
Αιγόκερως Φίλοι μου αιγόκεροι έχετε 
χάσει τον εαυτό σας στον ερωτικό τομέα 
παρατηρείται τα λάθη των άλλων και χα-
λιέστε όλο και περισσότερο αρχίζεται και 
απομακρύνεστε αισθητά από τη σχέσεις 
σας εσείς που είστε μόνοι για ένα α 
χρονικό διάστημα ακόμα θα συνεχι-
στεί η μοναξιά σας  Επαγγελματικά: 
Τα επαγγελματικά σας κάνουν μία 
κοιλιά αυτή την εβδομάδα η οποία 
δεν θα είναι για πολύ είναι καθαρά 
από εσάς γιατί τα έχετε παραμελή-
σει όλα δώστε ευκαιρία στον εαυτό 
σας και αποδείξτε το ποιος είναι ο 
πιο  στον ζωδιακό κύκλο
Υδροχόος Φίλοι μου υδροχόη στα 

ερωτικά σας έχετε αρχίσει να δημιουργεί-
ται ανασφάλειες στο τέρρι σας με αποτέ-
λεσμα η κατάσταση στο μεταξύ σας να 
κρυώνει και μπαίνει ημερομηνία λήξης  
Επαγγελματικά:Τα επαγγελματικά σας  
αρχίζουν και είναι σε καλούς δρόμους σε 
καλούς ορίζοντες  και ισορροπίες κάντε 
λίγο μεγαλύτερες προσπάθειες και θα 
δείτε το πορτοφόλι σας να γεμίζει
Ιχθείς Ψαράκια μου αγαπημένα ταλαιπω-
ρηθήκατε πολύ στα ερωτικά σας ο καιρός 
να ανταμειφθείτε για την ταλαιπωρία σας 
καινούργια πράγματα και καταστάσεις 
στα ερωτικά σας αισιόδοξα τα πράγματα 
στο μέλλον σας στον ερωτικό τομέα 
Επαγγελματικά:
Επαγγελματικά ο ήλιος είναι με το μέρος 
σας η άνοδος των οικονομικών σας περι-
μένει μπροστά σας για να πάρετε την ικα-
νοποίηση μέσα σας για τις προσπάθειες 
που κάνετε τόσο καιρό να σταθείτε στα 
πόδια σας

Αστρολογία από τον Δημήτρη Σέπερη. Επικοινωνήστε μαζί μου στο 6944 70 40 03

Εσείς έχετε το πρόβλημα εγώ  και  συνεργάτες μου έχουμε τη λύση!!! Για τους φίλους μας που τα ερωτικά τους δεν 
πάνε και τόσο καλά όπως της κυρίας γεωργίας που με κάλεσε πριν λίγες μέρες έχω να πω  αρχικά να κυνηγάτε τα θέλω 
σας και αν δείτε ότι κάτι δεν πάει καλά όπως η κυρία γεωργία μην διστάσετε να μου τηλεφωνήσετε στο 6944 70 40 03 
και μαζί θα βρούμε τη λύση στο πρόβλημά σας. Δεν υπάρχει άνθρωπος χωρίς πρόβλημα και πρόβλημα χωρίς λύση.
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Ρεπορτάζ

Σενάρια της Κατεχάκη για το Netflix! Οι κατά φαντασία πράκτορες των Ρώσσων που ανακαλύπτει η ΕΥΠ στην Ελλάδα 
αφού πρώτα... εξαφανίζονται από την χώρα ή πεθαίνουν. Μετά την «Μαρία Τσάλλα» σειρά πήρε το ζευγάρι Νικολάι και 
Έλενα στην Χαλκιδική, που όμως ο μεν σύζυγος μας άφησε καιρούς και την κυρία μη την είδατε μετά τον θάνατο του.

Άντε πάλι η ανάγνωση ευφάνταστων συγ-
γραφικών νουβέλων απλά και μόνο για να 
υπάρχει υλικό σε πρόθυμα ΜΜΕ αφού τα 
κατασκοπικά θρίλερ πουλάνε συνεχώς. 
Τώρα σειρά έχει, μετά την «ανακάλυψη», 
αφού φυσικά δεν βρέθηκε ποτέ η Ρωσίδα 
κατάσκοπος Ιρίνα Αλεξαντροβνά για την 
ΕΥΠ ένα ζευγάρι που είχε αγοράσει μια βίλα 
στην Χαλκιδική και την είχε μετατρέψει σε 
καταφύγιο διεθνών δολοφόνων πάντα φυ-
σικά με εντολές που ελάμβαναν κατευθείαν 
από το Κρεμλίνο. Μια ωραία ταινία μόλις 
αρχίζει στο Netflix. Πάντα σύμφωνα με την 
ΕΥΠ  το ζευγάρι των Ρώσων πρακτόρων, 
που εμφανίζονταν ως ιδιοκτήτες ξενοδο-
χείου, έχουν στα χέρια τους οι Αρχές, αλλά 
μόνο στα χαρτιά (!) αφού ο μεν άνδρας έχει 
πεθάνει η δε σύζυγος έφυγε από την Ελλά-
δα μόλις πέθανε ο άνθρωπος της. Σύμφωνα 
πάντα με την ΕΥΠ από το 2008 είχε εντοπί-
σει την παρουσία του ζευγαριού των Ρώσων 
κατασκόπων στην Χαλκιδική η ΕΥΠ και τους 
είχε θέσει υπό διακριτική παρακολούθηση, 
χωρίς όμως οι ίδιοι να δώσουν κάποιο δι-
καίωμα για επιπλέον ενέργειες σε βάρος 
τους. Άρα αφού επί 16 χρόνια δεν είχε γί-
νει τίποτε αντιληπτό από που προκύπτει ότι 
ήταν πράκτορες;  Διαβάστε το no paper που 
μοίρασε η ΕΥΠ και βγάλτε συμπεράσματα. 
«Ο Νικολάι και η Ελενα Σαποσνίκοφ κατάγο-
νται αμφότεροι από ρωσικές παραδοσιακές 
στρατιωτικές οικογένειες και κατά συνέπεια 
η στρατολόγησή τους στην επίλεκτη ομάδα 
κατασκόπων της GRU ήταν εύκολη υπόθε-

ση. Από την περίοδο της εκπαίδευσής τους, 
ακόμα, ξεχώρισαν για τη δυναμική τους 
και με εντολή του προϊσταμένου τους, του 
στρατηγού Αβεριάνοφ, εντάχθηκαν στην 
ομάδα «21 155». Πρόκειται για μια ανεπί-
σημη ομάδα επίλεκτων πρακτόρων, που 
πραγματοποιεί αποστολές, όπως η παρεί-
σφρηση και η αποδιοργάνωση «εχθρικών 
κυβερνήσεων», οι δολιοφθορές σε στόχους 
που αφορούν την ασφάλεια της Ρωσίας 
και εν γένει «μαύρες» επιχειρήσεις, που 
ποτέ δεν θα αναγνώριζε το ρωσικό κράτος. 
Πρώτη εμφάνιση Το ζευγάρι εμφανίστηκε 
το 2008 στην Χαλκιδική δηλώνοντας τσε-
χική υπηκοότητα, ρωσική όμως καταγωγή. 
Αμέσως νοίκιασε για έναν χρόνο μια βίλα, 
την οποία δύο χρόνια μετά την εξαγόρασε 
από τον νόμιμο ιδιοκτήτη και την ονόμα-
σε «Βίλα Έλενα». Το ήσυχο ζευγάρι, όμως, 
όπως αποδείχθηκε, είχε ένοχα μυστικά να 
κρύψει και σε αυτό τα κατάφερνε πάρα 
πολύ καλά. Αποκαλύφθηκε ότι ο Νικολάι 
στην Τσεχία εργαζόταν -και μάλιστα σε δι-
ευθυντική θέση- σε εργοστάσιο κατασκευ-
ής πυρομαχικών για τον ουκρανικό στρατό. 
Η συγκεκριμένη μονάδα το 2014 υπέστη δο-
λιοφθορά, με αποτέλεσμα ισχυρές εκρήξεις 
να καταστρέψουν μεγάλο μέρος της παρα-
γωγής, αλλά και των μηχανημάτων κατα-
σκευής πυρομαχικών. Ο Νικολάι, έναν χρό-
νο μετά, εμφανίστηκε να εργάζεται σε άλλα 
δύο εργοστάσια κατασκευής πυρομαχικών 
για τον ουκρανικό στρατό, αυτή τη φορά στη 
Βουλγαρία. Και σε αυτές τις μονάδες, οι κα-
ταστροφές από τις εκρήξεις που ακολούθη-
σαν ήταν μεγάλες, με αποτέλεσμα για δύο 
χρόνια η παραγωγή να σταματήσει.» Άρα 
όποιος εργάζεται σε εργοστάσιο και συμβεί 
κάτι σε αυτό υπεύθυνος είναι ο ίδιος. Ας ερ-
γάζονται άλλοι 1000 στο ίδιο εργοστάσιο. 
Κι όμως αυτό λέγεται δελτίο πληροφοριών 
που μάλιστα κάποιοι πληρώθηκαν για να 

το συντάξουν και πλήρωσαν και κάποιους 
άλλους για να τους δώσουν πληροφορίες. 
Στην Ελλάδα, η «Βίλα Ελενα» από το 2017 
και έπειτα άρχισε να λειτουργεί ως ξενοδο-
χείο, χωρίς όμως να διαφημίζεται στις γνω-
στές πλατφόρμες. Ωστόσο, την επισκέπτο-
νταν τουρίστες οι οποίοι προτιμούσαν την 
πισίνα και το εσωτερικό του ξενοδοχείου 
για την αναψυχή τους, χωρίς βέβαια να κά-
νουν πολλές βόλτες στη γύρω περιοχή. Στη 
«Βίλα Έλενα» φαίνεται πάντα με την ΕΥΠ ότι 
βρήκαν καταφύγιο το καλοκαίρι του 2018 
δύο «πουλέν» του στρατηγού Αβεριάνοφ: 
οι πράκτορες Αλεξάντερ Μίσκιν και Ανατόλι 
Τσέπιγκα, που είχαν δηλητηριάσει στο Λον-
δίνο τον πρώην συνάδελφό τους Σεργκέι 
Σκρίπαλ και την κόρη του. Φυσικά ουδέ μια 
πληροφορία για το πως εντοπίστηκαν στο 
ξενοδοχείο αυτό οι 2 πράκτορες αφού είναι 
απολύτως βέβαιο πως εάν πήγαν θα είχαν 
διαφορετικά ονόματα. Όλα αυτά τα χρόνια, 
οι μυστικές υπηρεσίες της Τσεχίας ερευ-
νούσαν ενδελεχώς την υπόθεση των εκρή-
ξεων στο εργοστάσιο πυρομαχικών, για να 
καταλήξουν σε ένα πρόσωπο, τον Ν. Σαπο-
σνίκοφ. Πού ήταν όμως αυτός ο άνθρωπος 
και η γοητευτική σύζυγός του, η οποία μάλι-
στα κινείτο με άνεση στους διπλωματικούς 
κύκλους της Τσεχίας; Τη λύση έδωσε η ΕΥΠ 
(έτσι γράφει το No paper της Κατεχάκη!), 
έπειτα από σχετικό έγγραφο που έλαβε από 
τις μυστικές υπηρεσίες της Τσεχίας. Λίγες 
ημέρες μετά, έφτασε στα γραφεία της ΕΥΠ 
και δεύτερο εμπιστευτικό έγγραφο, αυτή τη 
φορά από τις βουλγαρικές μυστικές υπη-
ρεσίες, οι οποίες επίσης είχαν υποψίες για 
ένα συγκεκριμένο πρόσωπο όσον αφορά 
τις εκρήξεις στα δικά τους εργοστάσια: τον 
Νικολάι. Τα κλιμάκια της ΕΥΠ ενεργοποιή-
θηκαν και ερεύνησαν το φιλήσυχο ζευγάρι. 
Στο μεταξύ, ο Ν. Σαποσνίκοφ, τον περα-
σμένο Φεβρουάριο, «έφυγε» από τη ζωή, 
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έπειτα από ανακοπή, σε νοσοκομείο της 
Χαλκιδικής. Η σύζυγός του Ελενα έφυγε στη 
συνέχεια για την Τσεχία και από εκεί τα ίχνη 
της εξαφανίστηκαν. Επειδή όμως τίποτα δεν 
ξεφεύγει από την διαβόητη ΕΥΠ διαβάστε 
την συνέχεια Κατάφερε αυτό το διάστημα 
να εντοπίσει ένα περίεργο διαβατήριο του 
ζευγαριού, αλλά και μερικά επίσης περίερ-
γα e-mails σε «άσχετους» παραλήπτες, τα 
οποία περιείχαν κωδικοποιημένα μηνύματα 
και φράσεις. Τα διαβίβασαν στις μυστικές 
υπηρεσίες της Τσεχίας και το μυστήριο λύ-
θηκε. Ο Νικολάι και η Ελενα ήταν «αόρατοι» 
πράκτορες του Βλαντιμίρ Πούτιν και ανήκαν 
στην επικίνδυνη ομάδα της GRU «21 155». 
Τι μηνύματα και τι αποδείξεις ένας θεός ξέ-

ρει. Κάπως έτσι ήταν και τα πράγματα για 
την 32χρονη, που σύμφωνα με τα ελληνικά 
νόμιμα έγγραφα λεγόταν Μαρία Τσάλλα 
αλλά σύμφωνα με τα πραγματικά της στοι-
χεία όπως ισχυρίζεται η ΕΥΠ λέγεται Ιρίνα 
Αλεξάντροβνα Σμίρεβα από την παγωμένη 
Μόσχα και ήρθε στην Αθήνα το 2018 ως 
παιδί Ελλήνων ομογενών. Ένα χρόνο αργό-
τερα, πολιτογραφείται Ελληνίδα με νόμιμα 
χαρτιά, δηλώνει φωτογράφος και ανοίγει 
ένα κατάστημα με την επωνυμία “Galazio” 
στο Παγκράτι με είδη χειροτεχνίας και πλε-
κτικής ενώ παράλληλα, λαμβάνει μέρος και 
σε διαγωνισμούς φωτογραφίας. Σύμφωνα 
με τις ίδιες πληροφορίες που μοίραζε η ΕΥΠ 
πριν λίγους μήνες «για να μεταμορφωθεί 

η Ρωσίδα Ιρίνα Αλεξάντροβνα Σμίρεβα σε 
Μαρία Τσάλλα, η διαδικασία στοίχισε στο 
ρωσικό κράτος 5 εκατομμύρια ευρώ. Τόσο 
κοστίζει λένε η “κατασκευή χαρακτήρων”. 
Φυσικά το νούμερο αυτό δεν είναι μόνο 
αυθαίρετο αλλά δηλώνει και το πόσο καλά 
καμουφλαρισμένη ήταν η Ρωσίδα Πράκτο-
ρας και κατά συνέπεια πόσο καλή δουλειά 
έκαναν αυτοί που την ανακάλυψαν. Πάντως 
μέχρι αυτή την ώρα δεν έχει δοθεί από την 
ΕΥΠ ούτε μια πληροφορία που να αφορά 
τους στόχους και την δράση που είχε η συ-
γκεκριμένη γυναίκα υπερ των Ρώσων στην 
Ελλάδα και φυσικά η ίδια είναι εξαφανισμέ-
νη από προσώπου γης.  Αυτούσια αναδημο-
σίευση από το edolio5.blogspot.gr

Άμα έχεις αποφασίσει να γλεντήσεις τον 
πρωθυπουργό της χώρας και μάλιστα λέ-
γεσαι Μαρινακής τότε μπορείς να τα κά-
νεις όλα! Με την οικογένειά της αλλά και 
με καλούς φίλους και συνεργάτες επέλεξε 
να γιορτάσει τα 70ά της γενέθλια η Ντόρα 
Μπακογιάννη. Η Μπακογιάννη το βράδυ 
της Δευτέρας του Πάσχα, στο σπίτι της στα 
Χανιά έχοντας στο πλάι της τον σύζυγό της 
Ισίδωρο Κούβελο, τον γιο της Κώστα Μπα-
κογιάννη με τη σύζυγό του Σία Κοσιώνη, την 
κόρη της Αλεξία Μπακογιάννη, όλα της τα 
εγγόνια, της αδερφές της Κατερίνα και Αλε-
ξάνδρα αλλά και -λίγους αλλά εκλεκτούς- 
φίλους. Εδώ αρχίζουν τα ωραία. Ανάμεσά 
τους ήταν οι επιχειρηματίες Βαγγέλης Μα-
ρινάκης, Χρήστος Κοπελούζος, η Εμμανου-
έλα Βασιλάκη, οι Χανιώτες επιχειρηματίες 
Παύλος Χανιωτάκης, Γιάννης Γελασάκης, 
Μανώλης Σβουράκης, Κυριάκος Παπαδά-

κης και Μανώλης Παπαδάκης, ο Αντώνης 
Καράτζης από το Ηράκλειο, ο Χανιώτης 
εκδότης της εφημερίδας ΠΑΡΑΠΟΛΙΤΙΚΑ 
Γιάννης Κουρτάκης, ο δικηγόρος Σάκης Κε-
χαγιόγλου, ο πρώην υπουργός Βασίλης Κο-
ντογιαννόπουλος, η πρώην υπουργός Κέλλυ 
Μπουρδάρα, ο βουλευτής Σερρών Τάσος 
Χατζηβασιλείου, ο βουλευτής Ν.Τ Αθηνών 
Διονύσης Χατζηδάκης, ο Στέλιος Νικηφορά-
κης καθώς και ο Αντιπεριφερειάρχης Χανί-
ων Νίκος Καλογερής και ο Δήμαρχος Χανίων 
Παναγιώτης Σημανδηράκης. Όλα τα λεφτά 
βέβαια ήταν η παρουσία του Βαγγέλη Μα-
ρινάκη που ο Μητσοτάκης τον καταγγέλλει 
ως τον ολιγάρχη που θέλει να τον ρίξει από 
την κυβέρνηση. Μάλλον αυτό δεν το ασπά-
ζεται η αδερφή του πρωθυπουργού αφού 
όπως φαίνεται από την γιορτή της τον τιμά 
με την φιλία της. Τα πράγματα όμως αγγί-
ζουν τα όρια του εξευτελισμού για τον πρω-

θυπουργό αφού όταν οι 2 υπουργοί Μπρα-
τάκος και Παπασταύρου πήγαν στην γιορτή 
του ζάμπλουτου εφοπλιστή στο σπίτι τους 
στο Ψυχικό τους έδιωξε σε μια νύχτα. Τώρα 
που έγινε το ανάποδο θα διώξει την αδερ-
φή του ; Ιδού η Ρόδος ιδού και το πήδημα. 
Σύμφωνα με πληροφορίες του edolio5 ένας 
καλεσμένος ρώτησε την Ντόρα: «Μήπως σε 
διαγράψει επειδή είναι εδώ  Βαγγέλης ;» Η 
Ντόρα τον κοίταξε και απάντησε: «Σε έχω 
για σοβαρό άνθρωπο και τον αδερφό μου 
για έξυπνο. Δεν κάνει βλακείες παρά μόνο 
εκεί που τον παίρνει.» Αυτούσια αναδημο-
σίευση από το edolio5.blogspot.gr

«Γλεντάει στο γόνατο» τον Μητσοτάκη ο Βαγγέλης Μαρινάκης! Πήγε καλεσμένος στα γενέθλια της Ντόρας την 
Δευτέρα του Πάσχα στα Χανιά για να δει αν τολμήσει να την διαγράψει όπως έκανε με τους 2 υπουργούς που 
πήγαν στην γιορτή του και τους «πήρε τα κεφάλια». Ποιοι άλλοι ήταν στο πάρτι, τι είπαν για τον αδερφό της 
εορτάζουσας και τι απάντησε η ίδια.

Νεκρός στην Πανόρμου  Άστεγος πέθανε μόνος στον κεντρικό δρόμο της Αθήνας
Ο 63χρονος άνδρας εντο-
πίστηκε νεκρός σε ένα 
παγκάκι, ώρες μετά τον 
θάνατό του  Στο δρόμο, 
σε ένα παγκάκι της Πα-
νόρμου, εκεί που ήταν το 
τελευταίο σπίτι του, βρέ-
θηκε νεκρός ένας 63χρο-
νος άστεγος άνδρας, το 
μεσημέρι της Πέμπτης. Ο 

άνθρωπος, είχε αφήσει ώρες πριν τον εντο-
πισμό του την τελευταία του πνοή. Παρότι 
είχε πεθάνει σε έναν κεντρικό δρόμο της 
Αθήνας, πέρασμα για τους βιαστικούς επι-
βάτες του μετρό, κανένας δεν είχε αντιλη-
φθεί ότι ο άνθρωπος στο παγκάκι ήταν νε-
κρός. Δίπλα του, βρίσκονταν οι σακούλες με 
τα υπάρχοντά του. Όταν έφθασε το ΕΚΑΒ, ο 
άνθρωπος βρισκόταν ήδη σε ακαμψία. 
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Ελέγχονται για ξέπλυμα χρήματος και καταθέσεις 7 εκατ. ευρώ! Στέλεχος του ΟΣΕ που κατηγορείται για κακούργημα 
στην υπόθεση Τεμπών και ένας π. διευθυντής της περιφέρειας Αττικής που παραιτήθηκαν «σε μια νύχτα» στο στόχαστρο 
του Βουρλιώτη ύστερα από ανώνυμη καταγγελία που τους κάρφωσε.
Έχουμε και λέμε φρέσκο ρεπορτάζ σήμερα 
από την οδό Πειραιώς όπου στεγάζεται εντός 
του ΣΔΟΕ η αρχή ελέγχου για το ξέπλυμα του 
μαύρου χρήματος. Σύμφωνα με πληροφορίες 
του edolio5 οι έρευνες αφορούν 3 πρόσωπα 
και επικεντρώνονται στον ελληνικό σιδηρό-
δρομο και στην περιφέρεια Αττικής. Ως προς 
τον ΟΣΕ, ο ένας εξ αυτών υπέβαλε την πα-
ραίτησή του και αντικαταστάθηκε. Αξίζει να 
αναφερθεί ότι μόνο λίγοι μήνες τον χώριζαν 
από τη λήξη της θητείας του καθώς αυτή είχε 
ξεκινήσει στις 13 Ιανουαρίου του 2021 και θα 
έληγε στις 24 Οκτωβρίου του 2024. Ωστόσο, 
δεν έχει διακόψει τους δεσμούς του με τον 
Οργανισμό καθώς σύμφωνα με τα όσα έχουν 
διαρρεύσει, επισκέπτεται τακτικά τα γραφεία 
του ΟΣΕ ακόμα και ένα χρόνο ύστερα από την 
τραγωδία των Τεμπών και την «αποπομπή» 
του. Σύμφωνα με τα όσα έχει παραδεχθεί και 
ο ίδιος μιλώντας κατά τη διάρκεια της εξετα-
στικής επιτροπής της Βουλής για τα Τέμπη η 

παρουσία του στα γραφεία του ΟΣΕ δικαι-
ολογείται καθώς είχε προσκληθεί από την 
υφιστάμενη διοίκηση. Είχε, δε, παραδεχθεί 
πως είχε προσκληθεί από το νυν επικεφαλής 
του Οργανισμού, δηλαδή τον κ. Τερεζάκη, με 
τον οποίο συνεργαζόταν αρκετά στο παρελ-
θόν, αρνούμενος εντούτοις ότι διατηρούσε 
γραφείο όπως του είχε καταλογισθεί. Αξίζει 
να αναφερθεί ότι το πρώην υψηλόβαθμο 
στέλεχος τις πρώτες ημέρες ύστερα από την 
τραγωδία των Τεμπών και την παραίτησή του, 
βρισκόταν στο γραφείο του, ενώ είχε υπογρά-
ψει πλήθος αποφάσεων. Από αυτές ξεχωρίζει 
η απόφαση με οποία τέθηκε σε αργία ο επι-
θεωρητής του μοιραίου σταθμάρχη. Όμως τα 
προβλήματά του δε σταματούν εδώ καθώς 
έχει ασκηθεί εις βάρος του κακουργηματική 
δίωξη για διατάραξη ασφάλειας των συγκοι-
νωνιών που οδήγησε στον θάνατο 57 ανθρώ-
πους και πλημμεληματική δίωξη για ανθρω-
ποκτονία και βαριές σωματικές βλάβες κατά 

συρροή από αμέλεια. Μά-
λιστα, ο εν λόγο πέρασε την 
πόρτα του εφέτη-ανακριτή 
στα μέσα του περασμένου 
Οκτωβρίου για να απολο-
γηθεί αλλά αρχικά είχε κλη-
θεί στις αρχές Σεπτεμβρίου 
χωρίς ωστόσο να παρουσι-
αστεί. Διώκεται, επίσης, σε 
βαθμό πλημμελήματος για 
παράβαση καθήκοντος κα-
θώς ήταν ο άνθρωπος που 
υπέγραψε τη μετακίνηση 
του σταθμάρχη που ήταν 
σε υπηρεσία το μοιραίο 

βράδυ που έγινε δυστύχημα προκειμένου 
να μετακινηθεί από την Πρωτοβάθμια Εκ-
παίδευση στον ΟΣΕ.  Σύμφωνα με όσα είχαν 
μεταδοθεί τον περασμένο Οκτώβριο ο πρώην 
ισχυρός άνδρας του ΟΣΕ είχε καταφέρει να 
πείσει τον εφέτη-ανακριτή για να αποφύγει 
αρχικά την προφυλάκιση με την εγγύηση που 
κλήθηκε να καταβάλει να ανέρχεται στα 50 χι-
λιάδες ευρώ, ενώ του επεβλήθη και η ποινή 
της απαγόρευσης εξόδου από τη χώρα. Ο άλ-
λος είναι πρώην διευθυντής της Περιφέρειας 
Αττικής , υπεύθυνος για μεγάλα έργα πολλών 
δεκάδων εκατομμυρίων ευρώ. Ένα πρωί που 
του αλλάξανε πόστο, άνοιξε το συρτάρι του 
γραφείου του, πήρε ένα μολύβι και χαρτί και 
υπέβαλε την παραίτηση του. Λίγες μέρες αρ-
γότερα όπως προκύπτει από την έρευνα προ-
σλήφθηκε σε μια μεγάλη Τεχνική Εταιρεία. Ας 
έρθουμε τώρα στην ταμπακιέρα των τραπεζι-
κών λογαριασμών. Τόσο των ιδίων όσο και 3 
συγγενικών τους προσώπων στους οποίους 
βρέθηκε συνολικά 7 εκατ. ευρώ. Τρέχουν να 
τα δικαιολογήσουν αλλά μάλλον και κληρονο-
μιά από τα ανάκτορα του Μπάκιχαμ να είχες 
τόσα λεφτά δεν μαζεύονται. Αυτούσια ανα-
δημοσίευση από το edolio5.blogspot.gr
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H Ιστορία της Dole
Η Dole έχει γίνει συνώνυμο με τις μπανάνες, αλλάζοντας για πάντα τον τρόπο που βιώνουμε αυτό το 
νόστιμο και θρεπτικό φρούτο. 
Καθώς γιορτάζουμε 125 χρόνια ανάπτυξης, καινοτομίας και δέσμευσης με την καλλιέργεια του 
εμβληματικού κίτρινου φρούτου, σας προσκαλούμε να συμμετάσχετε σε ένα ταξίδι που ανιχνεύει 
τις ρίζες του παρελθόντος του Dole και ανοίγει το δρόμο για ένα λαμπρότερο μέλλον από το 1899.

www.dole.com



σελ. 12

19/05/2024

Νέα προσφορά από το Hayat jewels



σελ. 13

19/05/2024

Ρεπορτάζ: Νέα δικογραφία για τον Ν. Κοκλώνη για απάτη κατά του Ελ. Δημοσίου ύψους 8εκ. Ευρώ κατά τα έτη 2023 - 2024

Αυτά που συμβαίνουν με τον ελεγχόμενο 
από την αρχή για το ξέπλυμα του μαύρου 
χρήματος Νίκο Κοκλώνη δεν έχουν προη-
γούμενο και εκθέτουν τόσο την δικαιοσύνη 
αλλά και τον ίδιο τον προϊστάμενο της αρ-
χής, Χαράλαμπο Βουρλιώτη που έχει εκδώ-
σει το πόρισμα - φωτιά για τον τηλεοπτικό 

παραγωγό όπως έχει γράψει το edolio5. Αν 
κάποιος διαβάσει με προσοχή το πόρισμα 
της αρχής για το ξέπλυμα του μαύρου χρή-
ματος που έχει συντάξει η αρμόδια υπηρε-
σία και περιγράφει σημεία και τέρατα για 
τον Νίκο Κοκλώνη εύλογα θα δημιουργήσει 
την απορία πως είναι δυνατόν να μην έχει 
συλληφθεί ακόμα ή τουλάχιστον να μην 
έχουν ασκηθεί ποινικές διώξεις. Είναι εμφα-
νές ότι υπάρχει κάλυψη με άνωθεν εντολή.
Η διαβίβαση του πολυσέλιδου πόρισμα-
τος 75 σελίδων της Aρχής για το ξέπλυμα 
βρόμικου χρήματος που αφορούσε στα 
έργα και τις ημέρες του όπου φυσικά έχει 
παρουσιάσει το edolio5 έχει σταλεί στην 
εισαγγελία αλλά έκτοτε αγνοείται η τύχη 
του. Σημειώνεται ότι η υπόθεση Κοκλώνη 
παρουσιάζει μεγάλο μιντιακό αλλά και κυ-
βερνητικό ενδιαφέρον. Μάλιστα, σύμφω-
να με πληροφορίες του edolio5, διάφοροι 
υπουργοί ήθελαν η δικογραφία Κοκλώνη 
να μπει στο ψυγείο. Ο ίδιος πάντως ισχυ-
ρίζεται σε συνεργάτες του ότι δεν τον αγ-
γίζει κανείς. Στο πόρισμα της αρχής για το 
ξέπλυμα βρόμικου χρήματος, στην οποία 
προΐσταται ο επίτιμος αντεισαγγελέας του 
Αρειου Πάγου Χαράλαμπος Βουρλιώτης, 
γίνεται λόγος για λειτουργία εγκληματικής 
οργάνωσης υπό τη διεύθυνση του Κοκλώνη, 

ενώ έχουν ερευνηθεί συνολικά επτά 
πρόσωπα και 13 εταιρείες. Στην υπό-
θεση εμπλέκονται, εκτός του τηλεα-
στέρα, μία δικηγόρος, δύο διαχειρι-
στές εταιρειών και ένας λογιστής. Οι 
εμπλεκόμενοι φέρονται να ίδρυαν 
επιχειρήσεις με σκοπό αφενός να 
καταχραστούν χρήματα του ελληνι-
κού δημοσίου και της ΕΕ, αφετέρου 
να προσδώσουν νομιμοφανή προέ-
λευση σε χρήματα από παράνομες 
δραστηριότητες του Κοκλώνη και άλ-
λων προσώπων στο εξωτερικό. Ο Ν. Κοκλώ-
νης φέρεται να χρησιμοποίησε ανύπαρκτο 
διαχειριστή στις εταιρείες προκειμένου να 
αναλάβει την ποινική και ατομική ευθύνη 
των χρεών που θα συσσώρευαν οι εταιρεί-
ες του. Τα χρέη δημιουργούνταν είτε από 
παράνομη ιδιοποίηση ΦΠΑ είτε από ανεξό-
φλητους φόρους εισοδήματος ή φόρους μι-
σθωτών υπηρεσιών. Μεταξύ των εταιρειών 
που ίδρυσε ο τηλεαστέρας είναι και τέσσε-
ρις εικονικές, σύμφωνα με όσα διαπίστωσε 
η έρευνα της αρχής για το ξέπλυμα βρόμι-
κου χρήματος. Επίσης, δύο από τις συνολικά 
13 εταιρείες χαρακτηρίζονται εταιρείες-κέ-
λυφος, με τη μητρική τους εταιρεία να βρί-
σκεται στο εξωτερικό, ενώ ακόμη δύο εται-
ρείες φέρονται να είχαν χρησιμοποιηθεί ως 
όχημα νομιμοποίησης παράνομων εσόδων. 
Μέσω των συναλλαγών από τις εικονικές 
εταιρείες ο Ν. Κοκλώνης φέρεται να έλαβε 
πάνω από 2 εκατ. ευρώ ως επιστροφή ΦΠΑ, 
εξαπατώντας στην ουσία το δημόσιο, και 
ακόμη 615.000 ευρώ μέσω της επιστροφής 
φόρου εισοδήματος. Επίσης φέρεται να 
δημιούργησε χρέη άνω των 10 εκατ. ευρώ 
προς το δημόσιο καθώς δεν κατέβαλλε φό-
ρους, με τη συνολική ζημία να ανέρχεται σε 
12,6 εκατ. ευρώ. Ο επιχειρηματίας βέβαια 
σε δηλώσεις του αρνήθηκε όσα του καταλο-
γίζονται στο πόρισμα Βουρλιώτη λέγοντας 
μεταξύ άλλων ότι «η επαγγελματική μου 
δραστηριότητα όπως και οι επιχειρήσεις 
μου έχουν ελεγχθεί επανειλημμένα ανά τον 
κόσμο χωρίς ποτέ να μου καταλογιστεί οτι-
δήποτε παράνομο». Αυτό που έχει σημασία 
όμως είναι ότι η έρευνα κατά περίεργο τρό-
πο έχει παγώσει και ο Κοκλώνης συνεχίζει 

να κάνει επίδειξη πλούτου με πανάκριβες 
τηλεοπτικές παραγωγές. Τα ΜΜΕ δεν έχουν 
ούτε μονόστηλο για την υπόθεση αυτή και 
οι φήμες στους διαδρόμους του Άρειου Πά-
γου δίνουν και παίρνουν για τους βαθμούς 
του ψυγείου που βρίσκεται η υπόθεση. Ο 
Κοκλώνης ισχυρίζεται ότι έχει πέσει θύμα 
εκβιασμού από καναλάρχη προκειμένου να 
ενδώσει στην απαίτηση να του καταβάλει 
4.000.000 ευρώ. Όπως και να έχει η υπό-
θεση όμως το γεγονός ότι ο χρόνος τρέχει 
με ότι σημαίνει αυτό για την απώλεια ση-
μαντικών εγγράφων και αλλαγής καταθέσε-
ων από πρόσωπα που γνωρίζουν και έναντι 
δέλεαρ μπορεί να αλλάξουν τις καταθέσεις 
τους δημιουργεί πλήγμα στην αξιοπιστία 
της δικαιοσύνης. Η παρέμβαση της κ. Αδει-
λίνης είναι μονόδρομος πλέον προκειμένου 
να γίνει αναζήτηση της δικογραφίας και το 
συρτάρι που είναι αραχνιασμένη αυτή. Ο 
Νίκος Κοκλώνης συμμετείχε στο παρελθόν 
και συνεχίζει να συμμετέχει ως διαχειρι-
στής, μέλος, πραγματικός δικαιούχος και εκ-
καθαριστής σε πλήθος εταιριών σε Ελλάδα 
και εξωτερικό. Το πόρισμα Βουρλιώτη είναι 
αποκαλυπτικό. Σε κάποιες από τις ελληνικές 
εταιρίες, που είναι ο ίδιος πραγματικός δι-
καιούχος, παραμένει διαχειριστής για μικρό 
χρονικό διάστημα και στη συνέχεια προβαί-
νει σε διακοπή της διαχείρισης με την εται-
ρία, τοποθετώντας ως νέο διαχειριστή τον 
αλβανικής καταγωγής ΜΕΤΑ ARMANDO του 
Kiersto. Από τη στιγμή που αναλαμβάνει τη 
διαχείριση το νέο πρόσωπο, παρατηρείται 
ενεργή συμμετοχή των εταιριών σε εικονι-
κές συναλλαγές, με σκοπό την παράνομη 
ιδιοποίηση του επιστρεφόμενου Φ.Π.Α και 
ξαφνική απασχόληση πλήθους εργαζομέ-

Ντροπή για την δικαιοσύνη και την κυβέρνηση για τον ελεγχόμενο για εγκληματική οργάνωση Νίκο Κοκλώνη και το κουκούλωμα του 
πορίσματος των κακουργημάτων με εντολή Μαξίμου! Εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ σε μισθούς, πανάκριβες παραγωγές, το καρουζέλ των 
εταιρειών που ξεπλένει «μαύρο χρήμα» και η εντολή για ασυλία από τον Μητσοτάκη στον παραγωγό που σε άλλη χώρα θα είχε σαπίσει 
στην Φυλακή. Να παρέμβει τώρα η Εισαγγελέας του Αρείου Πάγου Γεωργία Αδειλίνη. Φέρε πίσω τα 22 εκατομμύρια ευρώ που έκλεψες 
από τους Έλληνες φορολογούμενους



σελ. 14

19/05/2024

Ρεπορτάζ

νων, των οποίων ο φόρος μισθωτών υπη-
ρεσιών δεν καταβάλλεται και δημιουργού-
νται με ραγδαίους ρυθμούς ληξιπρόθεσμες 
οφειλές των εταιριών προς το Δημόσιο. Ίδια 
πρακτική και με τεράστιες οφειλές προς το 
Δημόσιο παρατηρείται και σε εταιρία του 
με διαχειριστή τον Κ.Ι. υπάλληλο της εταιρί-
ας Κ.Θ. ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ ΕΠΕ, που έχει ανα-
λάβει τις λογιστικές εργασίες των εταιριών 
του. Ας ξεκινήσουμε όμως από το εξωτερι-
κό. Ο κος Κοκλώνης φαίνεται να συμμετέχει 
με πάρα πολλές ιδιότητες (γραμματέας, δ/
νων σύμβουλος, μέλος διοίκησης, πρόε-
δρος αλλά και treasurer) σε εταιρίες και 
υποκαταστήματα στις Ηνωμένες Πολιτείες. 
Μην νομίζετε όμως ότι δραστηριοποιείται 
σε μία Πολιτεία αλλά σε έξι (Ντελαγουέαρ, 
Τέξας, Φλόριντα, Χαβάη, Νεβάδα και Νέα 
Υόρκη).Το σύνολο των εταιρειών και υπο-
καταστημάτων σε αυτές τις Πολιτείες ανέρ-
χονται σε 15, πολλά από τα όποια φαίνεται 
να έχουν παύσει την δραστηριότητά τους. 
Οι επωνυμίες των εταιριών στις ΗΠΑ είναι η 
AIRFAST TICKETS INC, YOTRIP INC, DEALBER 
INC και PLATINUM DEVELOPMENTS LLC. 
Επειδή η αμερικάνικη ήπειρος ήταν προ-
φανώς αγαπητή για τον κο Κοκλώνη παρέ-
μεινε στην ήπειρο και μεταφέρθηκε λίγο 
πιο δίπλα. Στον Παναμά με την εταιρία NK 
ADVISORY SERVICES INC με πάμπολλες ιδι-
ότητες (προέδρου, γραμματέα, δ/νοντος 
συμβούλου και του ταμία). Το παρελθόν του 
βέβαια φαίνεται να ξεκινάει από την Γηραιά 
Ήπειρο και συγκεκριμένα από το Ηνωμένο 
Βασίλειο με τις εταιρίες DEALBER LIMITED, 
AIR FAST MEDIA LTD, AIR FAST TICKETS LTD 
και GLOBAL PROPERTIES & INVESTMENTS 
LTD που σε όλες είχε την ιδιότητα του δ/
ντα συμβούλου. Τρίτη στάση η ήπειρος της 
Ασίας και συγκεκριμένα η Ινδία. Εκεί έχει 
συστήσει την εταιρία DREGO CONSULTANTS 
PRIVATE LIMITED στην οποία εμφανίζεται 
να την διευθύνει μαζί με την Κ.Κ. και τον/
την DEVENDRA SINGH CHHOTELAL SINGH 
KUSHWAHA. Οι εταιρίες του στην Ελλάδα 
Και φυσικά φθάνουμε στην Ελλάδα όπου ο 
αριθμός των εταιριών προκαλεί ίλιγγο. Πιο 
συγκεκριμένα οι εταιρίες είναι οι ακόλου-
θες:«EASY STARTER ΙΔΙΩΤΙΚΗ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥΧΙ-
ΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΚΩΝ ΕΦΑΡΜΟΓΩΝ»
«DEALBER ΙΔΙΩΤΙΚΗ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥΧΙ-
ΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ» «Barkingwell Media Α.Ε.» 
«MONEYROCK ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Ι.Κ.Ε.»
«ΓΡΥΜΠΛΑΣ ΟΡΦΕΑΣ – ΚΟΚΛΩΝΗΣ ΝΙ-
ΚΟΛΑΟΣ Ε.Ε.» «ΒΑRKINGWELL PROGRESS 

ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ ΙΔΙΩΤΙΚΗ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥΧΙ-
ΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ» «NKG MEDIA GROUP ΜΟΝΟ-
ΠΡΟΣΩΠΗ Α.Ε.» «ΕΠΙΠΛΟΔΙΕΥΚΟΛΥΝΣΕΙΣ 
ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ ΠΕΡΙΟΡΙΣΜΕΝΗΣ 
ΕΥΘΥΝΗΣ» «FAST CAPITAL ΜΟΝΟΠΡΟΣΩ-
ΠΗ ΙΔΙΩΤΙΚΗ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥΧΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ» 
Και η εκκαθαρισθείσα εταιρεία «ΛΟΓΙΣΜΙ-
ΚΟ ΜΕΔΟΥΣΑ ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ ΙΔΙΩΤΙΚΗ 
ΚΕΦΑΛΑΙΟΥΧΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ ΠΑΡΟΧΗΣ ΥΠΗ-
ΡΕΣΙΩΝ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΑΣ» Όλες οι παραπάνω 
εταιρίες ανήκουν άμεσα ή έμμεσα στον κο 
Κοκλώνη. Από το πόρισμα του κ. Χαράλα-
μπου Βουρλιώτη προκύπτει, ωστόσο, ότι 
τόσο στην Ελλάδα όσο και στις ΗΠΑ, στον 
Παναμά, στην Ινδία και στο Ηνωμένο Βασί-
λειο ο κος Κοκλώνης διαθέτει ένα πυραμι-
δικό σχήμα που απλώνεται σε όλο τον πλα-
νήτη σε τρεις ηπείρους και δέκα θάλασσες.
Ωστόσο, από πολλές άλλες πληροφορίες, 
εταιρίες συνεργατών του δεν έχουν απο-
καλυφθεί καθώς απαιτείται επίπονη διαδι-
κασία αναζήτησης σε όλον τον κόσμο. Για 
παράδειγμα ο λεγόμενος «μπροστινός» κος 
ARMANDO META όπως αποκαλύπτεται από 
το πόρισμα Βουρλιώτη εμφανίζεται να εί-
ναι μεταξύ άλλων δ/νων και στην εταιρεία 
«GIG CAPITAL LTD» στο Ηνωμένο Βασίλειο 
μαζί με τον Λιθουανό Jurijs Nikulcovs. Γνω-
στή δικηγόρος εκτός από την εταιρία στην 
Ινδία ήταν δ/νουσα μαζί με τον κο Κοκλώνη 
στην «GLOBAL PROPERTIES & INVESTMENTS 
LIMITED» με έδρα το Ηνωμένο Βασίλειο. Εν 
τέλει η ανάγκη να σκορπίσεις εταιρίες σε 
όλα τα μήκη και πλάτη του κόσμου γίνεται 
κυρίως όταν έχεις να κρύψεις κάτι μακριά 
από τους άλλους. Ο κος Κοκλώνης μάλλον 
έχει να κρύψει πολλά. Ας έρθουμε στο σή-
μερα! Αφού η κυβέρνηση δεν κατάφερε να 
«εξαφανίσει» το OPEN του Ιβαν Σαββίδη 
με εκβιασμούς σε βάρος του, που κατά και-
ρούς ασκούσε και πλέον συνεχίζει ελάχιστα 
να ασκεί αντιπολίτευση έστειλε τον εκλεκτό 
του Μαξίμου Νίκο Κοκλώνη που ελέγχεται 
για κακουργήματα από την πίσω πόρτα να 
αγοράσει το κανάλι και να το πάει στην 
αυλή του Μητσοτάκη.Για όσους γνωρίζουν 
ο τηλεοπτικός παραγωγός Νίκος Κοκλώνης 
έχει στήσει εκπομπές  αμφίβολης ποιότη-
τας βάζει τις διαφημίσεις στηρίζοντας τις 
εκπομπές αυτές που έχουν το επικάλυμμά 
ενημέρωσης αλλά στην ουσία πρόκειται για 
τηλεμάρκετινγκ και για αυτό άλλωστε οι εκ-
πομπές αυτές διατηρούν ελάχιστα ποσοστά 
τηλεθέασης. Την ώρα που ο Κοκλώνης όπως 
έχει αποκαλύψει το edolio5 έχει ανοιχτούς 

λογαριασμούς με την δικαιοσύνη σύμφω-
να με το πόρισμα της αρχής για την έρευνα 
μαύρου χρήματος και θα έπρεπε να έχουν 
παγώσει όλοι οι λογαριασμοί που διαθέτει 
όπως γίνεται σε κάθε παρόμοια περίπτωση, 
σκανδαλωδώς αυτός με την ανοχή της κυ-
βέρνησης και επίορκων διαύλων της δικαιο-
σύνης όχι μόνο διακινεί εκατομμύρια αλλά 
παραμένει ανέγγιχτος παρά τα εκατομμύ-
ρια ευρώ κανόνι που έχει ρίξει όχι μόνο στην 
Ελληνική αγορά αλλά και στο εξωτερικό με 
την περιβόητη υπόθεση Air Fast Tickets. 
Όπως έχει γράψει το edolio5 η δημοσιογρά-
φος Νανά Παλαιτσάκη και η εκπομπή ΑΠΟ-
ΚΑΛΥΠΤΙΚΑ στις 23/1/2021 κατήγγειλε τον 
Κοκλώνη στον ΣΔΟΕ και σε πάσα άλλα αρχή 
(!) προκειμένου να ελεγχθεί φορολογικά. 
Σήμερα όπως μαθαίνουμε ο κυβερνητικοί 
υπόσχονται ισχυρές προσβάσεις στην κυ-
βέρνηση που θα βοηθήσουν τον Κοκλώνη! 
Η αλλαγή ιδιοκτησίας στο OPEN, είναι βέ-
βαιο ότι θα πραγματοποιηθεί με αγοραστή 
τον Νίκο Κοκλώνη. Αυτό τώρα δεν μπορεί να 
συμβεί εξαιτίας των νομικών εκκρεμοτήτων 
που έχει και μπορεί να τον οδηγήσουν ακό-
μα και στην φυλακή. Προς το παρόν έχοντας 
την ευθύνη του Ψυχαγωγικού Προγράμμα-
τος και την προμήθεια προγράμματος, μια 
θέση στο Δ.Σ. για τον Τζώνη Καλημέρη η 
θητεία του οποίου ως διευθυντής επιχειρη-
σιακής λειτουργίας λήγει το μακρινό 2028, 
και μια ιδιωτική σύμβαση που αναφέρει εν 
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πολλοίς ότι τον επόμενο χρόνο ο ιδιοκτή-

της Ιβάν Σαββίδης θα μπορεί να αποφασί-
σει τη διάθεση τουλάχιστον του 50% συν 
μια μετοχή στον ιδιοκτήτη της Barking Well 
Media. Η συμφωνία Κοκλώνη και Μαξίμου 
είναι πως ο ελεγχόμενος για κακουργήμα-

τα τηλεοπτικός παραγωγός να έχει ασυλία 
και να απαλλαγεί από κάθε κατηγορία που 
μπορεί να τον οδηγήσει στην φυλακή. Τα 
εκατομμύρια που δαπανά είναι αμφιβόλου 
«προελεύσεως» και ενώ θα έπρεπε να έχει 
ελεγχθεί για το πόθεν έσχες από τις αρμό-
διες αρχές αυτές κοφέυουν με εντολή της 
κυβέρνησης. Ο ίδιος ισχυρίζεται ότι δεν τον 
πειράζει κανείς γιατί έχει φροντίσει εκβιά-
ζει υπουργό με παρελθόν τηλεπωλητή και 
έχει ισχυρά όπλα απέναντι σε εκείνον που 
είναι υπεύθυνος για τον έλεγχο του. Επειδή 
το θέμα αυτό είναι πολύ σοβαρό το edolio5 
θα επανέλθει με ντοκουμέντα πέρα πάσης 
αμφισβητήσεως. Είναι προφανές ότι ο Νί-
κος Κοκλώνης θέλει αφενός να ελέγχει το 
προσωπικό που ανήκει στο Πρόγραμμα που 
είναι δική του ευθύνη την ίδια στιγμή που 
η πλειονότητα θεωρεί ότι ξεκίνησε η αρχή 
του τέλους της κυριαρχίας Σαββίδη δεδο-
μένης και της συμφωνίας για ενδεχόμενη 
διάθεση του 50% συν μια μετοχή μετά το 
2025 προς το διαχειριστή του Ψυχαγωγικού 
που είναι ο Κοκλώνης γεγονός που σημαίνει 
ότι το κανάλι σίγα - σιγά περνάει στα χέρια 
ενός ελεγχόμενου για εγκληματική οργάνω-
ση. Αυτούσια αναδημοσίευση από edolio5.
blogspot.com

Θα θυμάστε τα ρεπορτάζ που είχαμε αποκα-
λύψει με τα κορίτσια της Κατεχάκη που δια-
φήμιζαν τα κάλοι τους με τις πραγματικές τους 
φωτογραφίες στο Facebook!Που σε πονάει 
και που σε σφάζει γίνεται τούτες της ημέρες 
στην αμαρτωλή ΕΥΠ εξαιτίας, πέρα των άλλων 
και του ανοικτού πειθαρχικού ελέγχου που 
έχει ξεκινήσει σε 97 υπαλλήλους που έχουν 
εντοπιστεί, μερικοί των οποίων σε άκρως 
ευαίσθητες επιχειρησιακές θέσεις, να διατη-
ρούν λογαριασμούς στο Facebook με την φω-
τογραφία τους και πολλοί εξ αυτών ακόμη και 
σε καυτές πόζες. Το edolio5 κατά καιρούς έχει 
ασχοληθεί με την αποκάλυψη αυτής της «φά-
μπρικας» ναρκισσισμού με σχετικά ρεπορτάζ: 
ΕΔΩ - ΕΔΩ - ΕΔΩ. Μαθαίνουμε ότι τον έλεγ-
χο τον εποπτεύει η πρώην προϊσταμένη του 
κυλικείου που αναβαθμίστηκε λόγο σχέσεων 
και επαφών. Πρόκειται για την ΑΒ η οποία εί-
ναι γνωστή στην υπηρεσία της ως «Γεωργία 
Βασιλειάδου». Η Α.Β. είναι διευθύντρια προ-

σωπικού. Αρμοδιότητες εποπτικές του πει-
θαρχικού ελέγχου ανέλαβε η γνωστή και μη 
εξαιρετέα καλλίγραμμη και γοητευτική «Miss 
12ποντο» που υπηρετεί στο νεοσύστατο τμή-
μα Εσωτερικών υποθέσεων της Κατεχάκη.  Οι 
πιο παλιοί του edolio5 θυμούνται από σχετικό 
ρεπορτάζ τα έργα και της ημέρες της κυρίας 
αυτής για τον μεγάλο έρωτα με τον Σάκη και 
τα αχ και βαχ στους διαδρόμους και τα κλει-
στά γραφεία.  Οι κερδισμένοι βέβαια της υπό-
θεσης αυτής θα είναι οι έχουσες και έχοντες 
την έρευνα για το πειθαρχικό αφού θα «γρά-
ψουν» αρκετές ώρες υπερωριών στα πειθαρ-
χικά όργανα και οι χαμένοι της υπόθεσης θα 
είναι όσοι νομίζουν ότι η ΕΥΠ είναι μαγαζί για 
να βρίσκουν εραστές και ερωμένους.  Μαθαί-
νω ότι στις δικαιολογίες τους οι εξεταζόμε-
νοι ισχυρίζονται ότι τα προφιλ τα διατηρούν 
ανοικτά προκειμένου να συλλέγουν πληρο-
φορίες σε υποθέσεις που ερευνούν. Όπως 
μου λένε αυτό ως δικαιολογία είναι αστεία 

αφού κατ’ αρχήν θα έπρεπε να είχαν ενημε-
ρώσει για αυτό και επιπλέον σε καμία περί-
πτωση και για κανέναν λόγο ειδικά αυτοί που 
διατηρούν λογαριασμούς με την πραγματική 
τους φωτογραφία δεν έχουν καμία δικαιολο-
γία. Α υτό πάντως που δείχνει η ιστορία αυτή 
είναι το απόλυτο μπάχαλο που επικρατεί και 
η πλήρης διάλυση των Ελληνικών Μυστικών 
υπηρεσιών.  Αυτούσια αναδημοσίευση από 
το edolio5.blogspot.gr

Καζάνι που βράζει το «αμαρτωλό πολυώροφο» της Κατεχάκη! Οι 97 υπάλληλοι της ΕΥΠ σε πειθαρχικό και η διευθύντρια προ-
σωπικού «Γεωργία Βασιλειάδου» που μαζί με την Lila Pause ζητούν εξηγήσεις για τα Facebook και τα Instagram που διατηρούν 
πράκτορες με τις φωτογραφίες τους σε ιδιαίτερες στιγμές ή με ψευδώνυμα κρατώντας τα δημοσιεύματα του edolio5 στο χέρι. 
Η Mata Brunet και τα «άλλα κορίτσια» μαζί με φιλόδοξους εραστές που παριστάνουν τους γαμπρούς και τις νύφες - Μάτα Χάρι.
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Τα παιχνίδια της ζωής του «Mr Jumbo»! Ο θάνατος του Γιώργου που στοιχειώνει την οικογένεια Βακάκη, τα εκατομ-
μύρια που ρέουν άφθονα και το πάντρεμα με τον εφοπλισμό. Οι 3 γάμοι του Απόστολου, τα ξέφρενα πάρτι της Χριστί-
νας, οι σπουδές μαγειρικής στο Μαϊαμι, ο πεθερός Διαμαντίδης, το εξώγαμο στην Σαλαμίνα και το τροχαίο ατύχημα 
στην Εκάλη που οδήγησε στον θάνατο έναν νεαρό.
Η φοβερή οικογενειακή τραγωδία που έζησε 
η οικογένεια του Απόστολου Βακάκη το 2017, 
με το χαμό του γιου του, ύστερα από τροχαίο 
στην Εθνική Οδό έχει στοιχειώσει, παρά τα 
ξέφρενα πάρτι κατά καιρούς, την ζωή τους. 
Όλα πλέον έχουν μπει στην «γραμμή» για την 
Σοφία και Χριστίνα Βακάκη! Έχουνε μαζευτεί 
δεκάδες εκατομμύρια ευρώ από τα απανωτά 
placement, με τελευταίο το προχθεσινό, να 
μπορούν να δημιουργήσουν ένα family fund 
με βασικούς μετόχους τις κόρες του. Και ίσως 
αυτό να έχει στο μυαλό του ο πολυπράγμων 
πατέρας τους. Ίσως όμως και κάτι άλλο που 
θα φανεί στο μέλλον για το αν θα επιτρέψει η 
αμύθητη περιουσία του να πάει σε γαμπρούς. 
Ο Απόστολος Βακάκης υπήρξε για πολλά χρό-
νια παντρεμένος με την Εύη Γιατίλη, με την 
οποία και απέκτησε τα τρία παιδιά του: τη 
Χριστίνα, τη Σοφία και τον Γιώργο, ο οποίος 
χάθηκε στο τραγικό τροχαίο της Εθνικής, εκεί 
όπου σκοτώθηκε επίσης ένας φίλος του και 
η μάνα με το βρέφος της. Ο δεύτερος γάμος 
του ήταν με Αλίκη Μπενρουμπή και ο τρίτος 
με την Ειρήνη Παναγοπούλου, κόρη του εφο-
πλιστή Περικλή Παναγόπουλου. Μετά το θά-
νατο του γιου του, ενεργό ρόλο στην εταιρεία 
ανέλαβε η κόρη του Σοφία η οποία έχει σπου-
δάσει οικονομικά στην Αμερική. Σαν το πατέ-
ρα της και η ίδια, εσωστρεφής, απεχθάνεται 
τη δημοσιότητα, ζει μια ήρεμη ζωή χωρίς 
πολλές life style εμφανίσεις και φωτογραφή-
σεις. Είναι παντρεμένη με τον εφοπλιστή Πα-
σχάλη Διαμαντίδη, γιου του ισχυρού άνδρα 
της ναυτιλίας, Διαμαντή Διαμαντίδη. Ήταν το 
2019 όταν ο Πασχάλης Διαμαντίδης αποφά-

σισε να δοκιμάσει τις δυνάμεις του στον κλά-
δο της ναυτιλίας, ευελπιστώντας να έχει τον 
πατέρα του αρωγό στις πρώτες του κινήσεις. 
Αυτό όμως δεν έγινε και σχεδόν για μεγάλη 
περίοδο δεν μιλούσαν. Τα χρήματα που χρει-
άστηκε τα βρήκε από τον Βακάκη. Ο Πατέρας 
του σκληρός άνθρωπος με μεγάλες περιπέ-
τειες στην οικογένεια όταν λέει «όχι» το εν-
νοεί. Είναι γνωστό στην ναυτιλιακή πιάτσα το 
γεγονός με το νεαρό από την Σαλαμίνα που 
ισχυριζόταν παρουσιάζοντας έγγραφα ότι εί-
ναι γιος του, χωρίς γάμο. Το ίδιο και η μητέ-
ρα του νεαρού αφού μίλησε δημόσια για την 
σχέση που διατηρούσε με τον εφοπλιστή Δι-
αμαντίδη. Μια ακόμη μεγάλη περιπέτεια για 
την οικογένεια ήταν όταν ο τζούνιορ Διαμα-
ντίδης οδηγώντας ένα πολυτελές Mercedes, 
επιστρέφοντας από το γυμναστήριο χτύπησε 
και σκότωσε έναν άτυχο υπάλληλο συνεργεί-
ου αυτοκινήτων. Ο στόλος της Velos του νεα-
ρού γαμπρού του Βακάκη διαθέτει πλέον 12 
πλοία αξίας 292 εκατ. δολαρίων. Η σύζυγός 
του, Σοφία Βακάκη, έχει δύο παιδιά με τον 
Πασχάλη Διαμαντίδη. Από την άλλη η Χρι-
στίνα Βακάκη είναι πιο εξωστρεφής. Παλαιό-
τερα είχε έντονη κοινωνική ζωή και λάτρευε 
τη μόδα και τα ακριβά αξεσουάρ. Με κάθε 
ευκαιρία έκανε και ένα πολυτελέστατο πάρ-
τι. Από τα αδέλφια αυτή ήταν η πάντα η πιο 
εξωστρεφής και η πιο απρόβλεπτη με δεδο-
μένη τη κλίση της στις γεύσεις, τόσο ώστε κα-
νείς δεν ξαφνιάστηκε όταν αντί να σπουδάσει 
οικονομικά και διοίκηση επιχειρήσεων, έγινε 
δεκτή από την σπουδαιότερη, μοντέρνα σχο-
λή σεφ του κόσμου στο Μαιάμι που κανείς 

δεν κατάλαβε γιατί πήγε αφού τα παράτησε 
και ξανά γύρισε. Ίσως μια νεανική εξόρμηση 
αφού τα χρήματα έρρεαν σαν νερό. Με τον 
χαμό του αδελφού της επιστρέφει στην Αθή-
να για να βρίσκεται κοντά στην οικογένειά 
της, παντρεύεται τον Βασίλη Μιχαήλ, που δη-
λώνει εφοπλιστής κι έχει και αυτή δύο παιδιά. 
Το ζευγάρι είχε χωρίσει το 2014 έπειτα από 
μια θυελλώδη σχέση, έναν μήνα μετά την επι-
στροφή τους στην Ελλάδα από τις χειμερινές 
τους διακοπές κι ενώ όλα συνηγορούσαν ότι 
η σχέση αυτή όδευε προς επισημοποίηση, 
ήρθε ο χωρισμός. Λέγονταν τότε πως η αιτία 
για το χωρισμό ήταν η άρνηση της Χριστίνας 
στην πρόταση γάμου του. Εκείνη επέστρε-
ψε στο Μαϊάμι και εκείνος συνέχισε τη ζωή 
του, παραμένοντας φίλοι. Περισσότερο έγινε 
γνωστός μέσω των φωτογραφιών που δημο-
σιευόντουσαν σε περιοδικά αγκαλιά με την 
τραγουδίστρια Josephine. Όταν η Χριστίνα 
επέστρεψε στην Ελλάδα για να βρεθεί δίπλα 
στην οικογένεια της και άρχισε να ασχολείται 
με τις δημόσιες σχέσεις της εταιρείας, μοι-
ραία οι δρόμοι τους συναντήθηκαν ξανά και 
το ζευγάρι Χριστίνα Βακάκη και Βασίλης Μι-
χαήλ είναι αγαπημένο. Αυτούσια αναδημο-
σίευση από το edolio5.blogspot.gr

Τρελό βρισίδι από γυναίκα στο Δημοτικό Συμβούλιο Βόλου: Νούμερο είσαι, Άντε γ@μ@σου μ@λάκ@, βλάκ@
Με εκφράσεις πεζοδρομίου, εξελίχθηκε η ση-
μερινή συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβου-

λίου Βόλου, με πρωταγωνίστρια τη δημοτική 
σύμβουλο και στέλεχος του ΣΥΡΙΖΑ, Φωτεινή 
Κοκκινάκη, η οποία επιτέθηκε στον επικεφα-
λής της ελάσσονος μειοψηφίας Απόστολο 
Ριζόπουλο. Όσοι βρέθηκαν στην αίθουσα του 
συμβουλίου, άκουσαν σε κάποια στιγμή την 
έξαλλη Κοκκινάκη να απαντά στον Ριζόπουλο, 
λέγοντας μεταξύ άλλων: «Εσύ είσαι νούμερο. 
Νούμερο είσαι. Άντε γ@μ@σου μ@λάκ@. 
Βλάκ@, ε βλάκ@. Αλλά δε φταίει κανένας. 
Με βάζεις στο ίδιο καζάνι εμένα με τον Μπέο; 
Ντροπή σου Ριζόπουλε, αλλά τέτοιοι είστε, γι 

αυτό είστε δύο σας». Αφορμή της «έκρηξης» 
της Κοκκινάκη ήταν η παρατήρηση Ριζόπου-
λου πως η παράταξη Παπαπέτρου, με την 
οποία συνεργάζεται η Κοκκινάκη, δεν ασχο-
λείται με τα προβλήματα του λαού, αλλά με 
θέματα ήσσονος σημασίας, όπως οι κάμερες 
στην αίθουσα του συμβουλίου, που δεν τη 
δείχνουν, το πόθεν έσχες του Δημάρχου κλπ. 
Την ώρα εκείνη ο Αχιλλέας Μπέος απουσίαζε 
από την αίθουσα, καθώς είχε συνάντηση με 
τον Υφυπουργό Εργασίας στο γραφείο του.
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Μόνο με εισαγγελική παρέμβαση φρένο σε πλειστηριασμούς κατοικίας  Έχει λάθη ο εξωδικαστικός μηχανισμός
Οι νομοτεχνικές ατέλειες του Εξωδικαστι-
κού Μηχανισμού Ρύθμισης Οφειλών - Τα 
προνόμια των Funds χάρη στις κυβερνή-
σεις του ΣΥΡΙΖΑ και της Νέας Δημοκρατίας 
Τα σκληρά μνημονιακά χρόνια παραμένουν 
για εκατοντάδες χιλιάδες δανειολήπτες που 
προσπαθούν να σώσουν τα σπίτια τους Τα 
«κατασκευαστικά» λάθη του Εξωδικαστι-
κού Μηχανισμού Ρύθμισης Οφειλών επί 
κυβέρνησης του ΣΥΡΙΖΑ συνεχίζονται και 
με την κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας. 
Τα Funds και servicers έχουν το δικαίωμα 
να απορρίπτουν τη ρύθμιση οφειλών του 
Εξωδικαστικού Μηχανισμού χωρίς να δί-
νουν καμία εξήγηση στους δανειολήπτες. 
Το νομοθετικό πλαίσιο του 2020 που έγινε 
επί κυβέρνησης της Νέας Δημοκρατίας ενί-
σχυσε τα Funds και τους Servicers έναντι 
των δανειοληπτών. Πως προστατεύονται 
μόνο ευάλωτοι δανειολήπτες Το νέο νομο-
θετικό πλαίσιο του υπουργού Εθνικής Οι-
κονομίας και Οικονομικών Κωστή Χατζηδά-
κη έβαλε τέλος στην κυριαρχία των Funds 
για την κατηγορία των δανειοληπτών που 
χαρακτηρίζονται ευάλωτοι με οικονομικά 
κριτήρια όπως είναι το εισόδημα των 7.000 
ευρώ που αυξάνεται για κάθε προστατευό-
μενο μέλος κατά 3.000 ευρώ. Στην κατηγο-
ρία αυτή η πρόταση ρύθμιση αποπληρωμής 
του δανείου γίνεται αποδεκτή υποχρεωτι-
κά από Funds και servicers. Το νέο πλαίσιο 
προβλέπει για τους ευάλωτους δανειολή-
πτες ότι το Funds το μόνο που δικαιούται να 
πράξει είναι να προσκομίσει αποδείξεις ότι 

δεν είναι ευάλωτος o δανειολήπτης. Ο Εξω-
δικαστικός Μηχανισμός δουλεύει υπέρ των 
servicers Ωστόσο η μερική διόρθωση της 
νομοθεσίας αφήνει χωρίς προστασία τους 
δανειολήπτες που δεν είναι ευάλωτοι με 

βάση τα εισοδήματά τους. Τα Funds και οι 
servicers συνεχίζουν το έργο των πλειστηρι-
ασμών χωρίς κανένα φραγμό διότι δεν απο-
δέχονται τη ρύθμιση του Εξωδικαστικού 
Μηχανισμού. Το «κρυφό όπλο» των δανει-
στών είναι ότι δεν είναι υποχρεωμένοι να 
δώσουν εξηγήσεις στον δανειολήπτη τόσο 
την αρχική πρόταση όσο και για την αντι-
πρόταση ρύθμισης της οφειλής με αποτέ-
λεσμα να προχωρά τον πλειστηριασμό του 
ακινήτου διότι θέλει να εισπράξει άμεσα το 
χρέος αφού δεν επιθυμεί την αποπληρωμή 
του δανείου σε 25 χρόνια. Αέρας κοπανι-
στός η καμπάνια του ΥΠΕΘΟ... Κρατάμε το 
Σπίτι Μας Οι δανειολήπτες με κόκκινα δά-
νεια προσφεύγουν στον Εξωδικαστικό Μη-
χανισμό Ρύθμισης Οφειλών χάρη και στην 
καμπάνια του ΥΠΕΘΟ «κρατάμε την Ελπίδα 
- κρατάμε το σπίτι μας» αλλά στην πράξη 
αποδεικνύεται …αέρας κοπανιστός Στο τέ-

λος θα γίνει αυτό που θέλει ο δανειστής ή 
ο κάτοχος του κόκκινου δανείου χάρη στις 
‘’κατασκευαστικές ατέλειες’’ του Μηχανι-
σμού που έγινε επί κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ στην 
εποχή του τρίτου Μνημονίου Η έξοδος της 
χώρας από τα Μνημόνια δεν απεγκλώβισε 
τους δανειολήπτες από τα δεινά των Funds 
και των servicers που συνεχίζουν να λει-
τουργούν χωρίς περιορισμούς. Η λύση έρ-
χεται με παρέμβαση του Εισαγγελέα Η λύση 
που προτείνεται για τους δανειολήπτες που 
βρίσκονται σε αυτό το στάδιο είναι η πα-
ρέμβαση του Εισαγγελέα μετά από αίτημα 
δικηγόρου ο οποίος θα απαιτήσει από το 
Funds ή τον servicers να δώσουν γραπτή την 
πρόταση ρύθμισης στον δανειολήπτη που 
με βάση το νομοθετικό πλαίσιο παραμένει 
μυστική για τον ενδιαφερόμενο.
Η παρέμβαση του Εισαγγελέα μέχρι σήμε-
ρα είναι ο μόνος τρόπος να εμποδίσει τον 
πλειστηριασμό της κατοικίας διότι ο δα-
νειολήπτης είναι σε θέση να προσφύγει 
στη Δικαιοσύνη έχοντας στα χέρια του την 
πρόταση του Εξωδικαστικού Μηχανισμού. 
Το Δικαστήριο με την απόφασή του μπορεί 
να επιβάλει τη αποπληρωμή του δανείου 
σε 20 και 25 χρόνια. Σύμφωνα με ασφαλείς 
πληροφορίες του ΒΝ στα μέσα Μαΐου θα 
εκδικαστεί σχετική υπόθεση σε Δικαστή-
ριο. Η απόφασή του αναμένεται να ανοίξει 
το δρόμο για ρυθμίσεις από τα Funds που 
σήμερα προστατεύονται από το κυβερνη-
τικό και νομοθετικό πλαίσιο σε βάρος των 
δανειοληπτών.

Καρφί Μαρινάκη για Σάττι: Όταν ένας καλλιτέχνης εκπροσωπεί μια χώρα πρέπει να προσέχει τη συμπεριφορά του
«Η Eurovision δεν είναι μία διαδικασία 
άσκησης πολιτικής και ευτυχώς, δεν διατυ-
πώνεται η εξωτερική πολιτική καμίας χώ-
ρας μέσω ενός μουσικού διαγωνισμού», 
σχολίασε ο κυβερνητικός εκπρόσωπος. 
Για τη στάση της Μαρίνας Σάττι και τις 
αντιδράσεις που προκλήθηκαν, όταν κατά 
τη συνέντευξη της τραγουδίστριας του Ισ-
ραήλ η Ελληνίδα ερμηνεύτρια χασμουρι-
όταν, αλλά και τις δηλώσεις των Ελλήνων 
χορευτών, ρωτήθηκε κατά την ενημέρωση 
των πολιτικών συντακτών ο κυβερνητικός 
εκπρόσωπος Παύλος Μαρινάκης. Όπως 
είπε ο Παύλος Μαρινάκης «η Eurovision 
δεν είναι μία διαδικασία άσκησης πολιτι-
κής και ευτυχώς, δεν διατυπώνεται η εξω-
τερική πολιτική καμίας χώρας μέσω ενός 
μουσικού διαγωνισμού». Ο κυβερνητικός 

εκπρόσωπος συνέχισε λέγοντας «προσω-
πικό σχόλιο και αυτό δεν έχει να κάνει με 
πολιτικές θέσεις, όταν κάποιος εκπροσωπεί 
μια χώρα ακόμα και σε ένα μουσικό διαγω-
νισμό, ταξιδεύει με έξοδα του Έλληνα φο-
ρολογούμενου, πρέπει να προσέχει τη συ-
μπεριφορά του, τη δημόσια εικόνα του και 
τη συμπεριφορά του γενικότερα». «Ο σκο-
πός της Eurovision είναι ενώσει τους λαούς 

μέσω της μουσικής», τόνισε. Αναφορικά 
με τις δηλώσεις των χορευτών της ελλη-
νικής αποστολής που δήλωσαν Τούρκοι, 
είπε «δικαιολογημένες οι αντιδράσεις για 
τους χορευτές και ευτυχώς έγινε επανόρ-
θωση». Την περσμένη εβδομάδα, λίγο 
μετά την παρουσίαση όλων των συμμετο-
χών, οι εκπρόσωποι των χωρών που κα-
τάφεραν να προκριθούν, έκαναν κάποιες 
δηλώσεις στους δημοσιογράφους. Η τρα-

γουδίστρια φαίνεται να χασμουριέται, στο 
σημείο εκείνο, ενώ κατεβάζει το κεφάλι της 
και κάνει πως κοιμάται. Όταν έφτασε η σει-
ρά της Εντέν Γκολάν, η οποία εκπροσώπησε 
το Ισραήλ με το τραγούδι «Ηurricane» κι ο 
δημοσιογράφος της απηύθυνε τις πρώτες 
ερωτήσεις, η κάμερα δείχνει τη Μαρίνα Σάττι.
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Παρέμβαση για την επέκταση της Γραμμής 2 του Μετρό μέχρι τις Αχαρνές

Νίκος Παππάς κατά Χατζηδάκη: Δεν θέλει να αγγίξει τα πολύ υψηλά εισοδήματα – 
Να καταθέσει το μεσοπρόθεσμο που έστειλε στην Κομισιόν

Φίλες & φίλοι,Έχουμε τονίσει από την πρώτη 
στιγμή ότι, για εμάς, κεντρική προτεραιότητα 
είναι να μπορέσουμε να δώσουμε ξανά ζωή 
και να αναβαθμίσουμε - δυστυχώς - απαξιω-
μένες, με συγκεκριμένες κυβερνητικές επιλο-
γές, περιοχές της Ανατολικής Αττικής, και ειδι-
κά  των Αχαρνών. Ένα από τα θέματα, λοιπόν, 
που προσπαθούμε να αναδείξουμε και να δι-
εκδικήσουμε, είναι αυτό των μέσων μεταφο-
ράς και ειδικά των μέσων σταθερής τροχιάς 
στην περιοχή.  Εκτός από το τρένο, η ανάγκη 
επέκτασης της γραμμής 2 του Μετρό μέχρι τις 
Αχαρνές και το Μενίδι. Πριν από λίγες μέρες, 
κατέθεσα προσωπικά συγκεκριμένη ερώτηση 
στη Βουλή, αναδεικνύοντας τη δική μας πρό-
ταση για την επέκταση της γραμμής 2 του Με-
τρό. Δυστυχώς, η απάντηση που πήραμε από 

το Υπουργείο δείχνει την πλήρη απαξίωση και 
την απάθεια με την οποία αντιμετωπίζει την 
προοπτική αυτήν. Την πλήρη απαξίωση και 
απάθεια με την οποία αντιμετωπίζει τους κα-
τοίκους και τους πολίτες των Αχαρνών. Μας 
είπαν ότι η ωρίμανση του έργου θα ολοκλη-
ρωθεί το 2027, ότι σήμερα υπάρχουν μόνο 
τα τοπογραφικά σχέδια, ότι δεν υπάρχει εξα-
σφαλισμένη χρηματοδότηση και ότι αυτή πι-
θανώς να αναζητηθεί από το επόμενο ΕΣΠΑ, 
ότι δεν μπορούν να προβλέψουν με ασφά-
λεια το πότε θα γίνουν όλα αυτά και τελικά 
«να μην περιμένουμε το μετρό πριν από τις 
αρχές της επόμενης δεκαετίας». Δηλαδή το 
2024, μας λένε ότι το μετρό μπορεί να έρθει 
στην περιοχή, μετά από δέκα χρόνια. Όχι, 
εμάς δε μας κάνει, εμάς δε μας φτάνει.Θα συ-

νεχίσουμε να διεκδικούμε καλύτερες, ποιοτι-
κότερες υποδομές ειδικά σε υποβαθμισμένες 
περιοχές, όπως είναι οι Αχαρνές, όπως είναι 
πολλές περιοχές της Ανατολικής Αττικής. Θα 
βάλουμε ξανά την περιοχή μας στο επίκεντρο. 
Δεν θα σταματήσουμε μέχρι μια σειρά από 
κρίσιμα έργα, όπως είναι το συγκεκριμένο, να  
μπορέσουν επιτέλους να γίνουνε πράξη στην 
περιοχή.

Σφοδρή κριτική στον υπουργό Εθνικής Οικο-
νομίας Κωστή Χατζηδάκη, με αφορμή τα όσα 
δήλωσε σήμερα (15/5) στη συνέντευξη στον 
ΣΚΑΪ, ασκεί ο Νίκος Παππάς. «Οι ακρότητες 
Χατζηδάκη προκύπτουν από το γεγονός ότι 
δεν θέλει να αγγίξει τα εισοδήματα άνω των 
200 και των 500 χιλιάδων ευρώ», αναφέρει, 
σε ανακοίνωσή του, ο τομεάρχης Οικονομι-
κών του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ. «Από εκεί προκύπτει σα-
φής δυνατότητα ελάφρυνσης για τα χαμηλά 
και μεσαία εισοδήματα, για τις μικρές και 
μεσαίες επιχειρήσεις. Δεν σημαίνει ότι δεν το 
βλέπει, είναι ότι δεν το θέλει», προσθέτει.
«Αστείο είναι το επιχείρημα, κ. Χατζηδάκη, 
ότι αν φορολογήσετε τα υπερκέρδη των τρα-
πεζών, των διυλιστηρίων και των εταιρειών 
ενέργειας θα χαιρετίσουν τη χώρα. Στις 9 Ιού-
νη, όμως, ο λαός θα σας δώσει τα “εκλογικά 
χαιρετίσματα”», καταλήγει ο Νίκος Παππάς. 

Παράλληλα, ο τομεάρχης Οικονομικών του 
ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ καλεί τον Κωστή Χατζηδάκη να κα-
ταθέσει το πλήρες μεσοπρόθεσμο πρόγραμ-
μα, το οποίο υπέβαλε στην Κομισιόν, καταγ-
γέλλοντας «κρυφή οικονομική πολιτική» του 
υπουργού Οικονομικών. Ο Νίκος Παππάς το-
νίζει σε αυστηρή δήλωσή του πως ο «λογαρια-
σμός του κ. Χατζηδάκη δεν βγαίνει γιατί έχει 
αποφασίσει να αφήσει στο απυρόβλητο τα 
εισοδήματα άνω των 200 χιλιάδων ευρώ κατ’ 
έτος, φορτώνοντας όλα τα βάρη στα χαμηλά 
και στα μεσαία εισοδήματα. Λέει ψέματα και 
υποκρίνεται». Σημειώνεται ότι ο Κωστής Χα-
τζηδάκης, μιλώντας στον ΣΚΑΪ, χαρακτήρισε 
αστείο το πρόγραμμα του πρόεδρου του ΣΥΡΙ-
ΖΑ Στέφανου Κασσελάκη. «Τα υπερκέρδη που 
λέει ο κ. Κασσελάκης ότι θα φορολογήσει, τα 
φορολογήσαμε και εμείς, και στις ηλεκτρικές 
εταιρείες, και στα διυλιστήρια, και από εκεί 
δώσαμε τις ενισχύσεις για το ηλεκτρικό ρεύ-
μα και για τα διάφορα pass κτλ. Το θέμα είναι 
να φορολογεί κανείς μέχρι εκεί που αντέχουν 
οι επιχειρήσεις. Γιατί αν δεν το αντέχουν, θα 
μας χαιρετήσουν. Ο κ. Κασσελάκης έχει ένα 
πρόγραμμα που είναι, δυστυχώς, αστείο. 
Προφανώς είναι αστείο. Πχ. λέει ότι θα μει-
ώσει τους φόρους των φυσικών προσώπων 
κατά 30%… Πόσοι είναι οι φόροι αυτοί; 12 
δισ… Τι κόστος λέει ότι θα έχουμε; 140 εκατ. 
Το πρόγραμμα αυτό είναι μια αστειότητα», 
ανέφερε ακόμα ο υπουργός Οικονομικών. «Ο 

κ. Κασσελάκης ζούσε αλλού την περασμένη 
δεκαετία, επομένως δικαιούται να λέει ό,τι 
λέει για την οικονομία, δεν δικαιολογούνται 
οι υπόλοιποι που ήταν εδώ, που ήμασταν 
όλοι εδώ, που ζήσαμε την άνευ προηγουμέ-
νου κρίση της περασμένης δεκαετίας. Η χώρα 
έχασε πάνω από το 25% του ΑΕΠ κατά κεφα-
λήν. Πώς θα εξαφανιστεί το χάσμα από τη μια 
μέρα στην άλλη; Μόνο στα κινούμενα σχέδια 
αυτά τα πράγματα. Πρέπει να έχουμε υψηλό-
τερους ρυθμούς ανάπτυξης από τους άλλους, 
και μέχρι στιγμής τους έχουμε. Ανεβαίνει το 
βιοτικό επίπεδο, ήμασταν στο 62% του κοινο-
τικού μέσου όρου το 2020, σήμερα είμαστε 
στο 67%. Έχουμε τετραπλάσιους, πενταπλά-
σιους, ρυθμούς ανάπτυξης από το μέσο όρο 
της Ευρωζώνης είναι ενδεικτικό ότι πάμε στη 
σωστή κατεύθυνση και ότι θα συγκλίνουμε, 
και σιγά – σιγά πλησιάζουμε», πρόσθεσε με-
ταξύ άλλων.
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Δικαιοσίνη

Θεσσαλονίκη: Φυλάκιση ενός έτους με αναστολή στους δύο νεαρούς για τον ξυλοδαρμό 
ποδοσφαιριστή και φίλου του
Στο εδώλιο έκατσαν δύο άντρες, 23 και 24 
ετών, οι οποίοι κρίθηκαν ένοχοι για την κα-
τηγορία της επικίνδυνης σωματικής βλά-
βης. Ποινές φυλάκισης ενός έτους επέβαλε 
το Μονομελές Πλημμελειοδικείο Θεσσαλο-
νίκης σε δύο κατηγορούμενος για τον άγριο 
ξυλοδαρμό του νεαρού ποδοσφαιριστή του 
ΠΑΟΚ Β’ και του φίλου του, στο λιμάνι της 
πόλης. Στο εδώλιο έκατσαν δύο άντρες, 23 
και 24 ετών, οι οποίοι κρίθηκαν ένοχοι για 
την κατηγορία της επικίνδυνης σωματικής 
βλάβης. Το δικαστήριο τους αναγνώρισε το 
ελαφρυντικό του πρότερου σύννομου βίου 
και αποφάσισε η ποινή τους να έχει ανα-
στέλλουσα δύναμη και έτσι παραμένουν 
εκτός φυλακής. Το περιστατικό ωμής βίας 
με θύμα τον 19χρονο, τότε, ποδοσφαιριστή 
και τον συνομήλικο φίλο του, σημειώθηκε 
το βράδυ της 30ης Οκτωβρίου του 2022, 
όταν ο νεαρός περπατούσε στην προβλή-
τα Α’ του λιμένα Θεσσαλονίκης, μαζί με τον 
φίλο του και δέχθηκαν απρόκλητη επίθεση 
από τέσσερις άγνωστους άντρες. Ενδεικτικό 
της αγριότητα του περιστατικού είναι ότι οι 
κατηγορούμενοι τους χτυπούσαν με γρο-
θιές και λακτίσματα κυρίως στο πρόσωπο 
και το κεφάλι, ενώ μόλις έφτασαν οι αστυ-
νομικοί και τα στελέχη του λιμενικού, ο 
ένας από τους δύο 19χρονους ήταν σε πολύ 
άσχημη κατάσταση και δε μπορούσε να 
αντιληφθεί πού βρίσκεται και τι είχε συμ-
βεί. Μάλιστα, κοπέλα που ήταν παρούσα 
στο περιστατικό, φαίνεται να απομονώθηκε 
στην αρχή από τους δράστες, προκειμένου 
να ξυλοκοπήσουν άγρια και χωρίς αφορμή 
τους δύο νεαρούς, ενώ στη συνέχεια έπε-
σε επάνω στον φίλο της για να τον προστα-
τεύσει έτσι ώστε να μη δεχθεί τελειωτικά 
χτυπήματα. Σύμφωνα με την κατάθεση του 
αστυνομικού που έφτασε πρώτος στο ση-
μείο, μέχρι να αναλάβει το Λιμενικό που 

έχει την αρμοδιότητα, στην αρχή εντόπισε 
τους δύο κατηγορούμενος έξω από τον λι-
μένα και πιστεύοντας ότι μαλώνουν μεταξύ 
τους σταμάτησε για να πραγματοποιήσει 
έλεγχο. Τότε, τους πλησίασαν πολίτες και 
τους είπαν ότι οι δύο άντρες είχαν χτυπή-
σει άσχημα δύο νεαρούς. «Άκουσα τον έναν 
να λέει στον φίλο του «άσε με να τους τε-
λειώσω». Τότε προχώρησα στη σύλληψή 
τους». Στη συνέχεια ο αστυνομικός αποκά-
λυψε όλα όσα είδε στο σημείο με τα άτομα 
να είναι αιμόφυρτα, ενώ σχεδόν αμέσως 
βρήκε υλικό από κάμερες ασφαλείας που 
έδειχναν καρέ καρέ το περιστατικό. «Οι πα-
θόντες ήταν σε πολύ άσχημη κατάσταση. 
Κατά την παραμονή μας στο σημείο ερχό-
ντουσαν και άλλοι άνθρωποι για να μας 
υποδείξουν ότι δεν ήταν μόνο οι δυο τους 
που χτύπησαν αλλά και άλλα δύο άτομα 
που τραμπούκιζαν και εκείνους. Οι κατηγο-
ρούμενοι δε συνεργαζόταν και δε μας έλε-
γαν ποιοι ήταν» ανέφερε αρχικά. «Τα δύο 
παλικαράκια ήταν με τις κοπέλες τους, οι 
άλλοι δύο ερχόντουσαν από απέναντι, κατά 
επάνω. Ο ένας εκ των κατηγορουμένων κάτι 
είπε στο ένα θύμα και εκεί ξεκίνησε η αναί-
τια επίθεση. Και οι τέσσερις χτυπούσαν. Ο 
ένας του έριξε κλωτσιά στα μούτρα και ο 
άλλος τον χτυπούσε πολύ βίαια με το χέρι 
του στο κεφάλι. Δε θα το ξεχάσω ποτέ. Με 
κλωτσιές και μπουνιές τον χτύπησαν και οι 
δύο. Πραγματικά ο Θεός μας έστειλε εκεί 
εκείνο το βράδυ... Όση ώρα ήμασταν εκεί, 
ανά ένα λεπτό, άλλαζε σχήμα το κεφάλι 
του θύματος από τα χτυπήματα που είχε 
δεχθεί. Καλούσα στο ΕΚΑΒ και έλεγα να κά-
νουν γρήγορα. Δεν είχε συνείδηση, δε μπο-
ρούσα να επικοινωνήσω μαζί του. Όλα τα 
χτυπήματα ήταν στο κεφάλι. Ήταν τέσσερις, 
δε μπορέσαμε να πιάσουμε τους άλλους 
δύο, τους παρακαλούσαμε να μας πούνε 

ποιοι είναι αλλά οι κατηγορούμενοι ήταν 
επιθετικοί απέναντί μας» κατέθεσε ο αστυ-
νομικός. Συμπλήρωσε, δε, ότι «οι κατηγο-
ρούμενοι έδρασαν σαν αγέλη και επιτέθη-
καν στο θύμα τους. Μόλις έφτασα δεν είχε 
συνείδηση, δε μπορούσε να καταλάβει, δεν 
ήταν όμως λιπόθυμος. Είχε κάτσει σε ένα 
σημείο και δε μπορούσε να καταλάβει. Και 
ο άλλος δέχθηκε χτυπήματα στο κεφάλι». 
Στην απολογία του ο πρώτος κατηγορούμε-
νος ζήτησε συγγνώμη, ενώ υποστήριξε πως 
ήταν εκνευρισμένος εκείνο το βράδυ και ότι 
είχε καταναλώσει μεγάλη ποσότητα αλκο-
όλ. «Ξεκίνησε μια λογομαχία, γυρνάει και 
είπε «σε μένα το είπες». Τότε έγινε συμπλο-
κή, είχε τυλίξει το χέρι γύρω από το λαιμό 
μου, κυλιόμασταν κάτω. Με χτύπησαν και 
οι τέσσερις (θύματα) και μάρτυρες. Στην 
αρχή του είπα «φύγε ρε φίλε έχεις και την 
κοπέλα σου», αλλά τελικά έγινε συμπλοκή» 
είπε, μεταξύ άλλων. Ο δεύτερος κατηγο-
ρούμενος ισχυρίστηκε ότι δεν χτύπησε τα 
δύο θύματα, παρά μόνο μια κλωτσιά και με 
τον αγκώνα και ότι ο ρόλος του ήταν μόνο 
να χωρίσει τους εμπλεκόμενους στην επίθε-
ση. Σημειώνεται ότι και οι δύο αρνήθηκαν 
ότι γνώριζαν τα άλλα δύο άτομα που δε συ-
νελήφθησαν ποτέ όμως συμμετείχαν ενερ-
γά στον ξυλοδαρμό των θυμάτων.
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Όλο το κατηγορητήριο! Οι απολογίες στην ανακρίτρια Σαλάπα και τα «ανεξάρτητα» ΜΜΕ που «έθαψαν» την είδηση για 
να μην χάσουν την διαφήμιση της Intrakat και του ΑΚΤΩΡ. Οι κατηγορούμενοι για κακουργήματα Αλέξανδρος Εξάρχου 
και Δημήτρης Κούτρας που πλήρωσαν εγγυήσεις - μαμούθ για να μην πάνε φυλακή. Η εταιρεία του χρηματιστηρίου, η 
σιωπή της επιτροπής κεφαλαιαγοράς και ο «μελλόνυμφος» CEO που είναι ελεύθερος με περιοριστικούς όρους.
Ανάμεσα στα 23 πρόσωπα κατά των οποίων 
έχει ασκήσει ποινικές διώξεις η Ευρωπαία 
εισαγγελέας για τη μη εκτέλεση της σύμβα-
σης 717, η οποία αν είχε εκτελεστεί θα είχε 
αποφευχθεί το σιδηροδρομικό δυστύχη-
μα των Τεμπών, βρίσκονται οι επικεφαλής 
τριών ισχυρών εταιρειών. Ο λόγος για τους 
Δημήτρη Κούτρα, πρώην διευθυντή και μέ-
τοχο της ΑΚΤΟΡ, τον Αλέξανδρο Έξαρχου Δι-
ευθύνων Σύμβουλο, Αντιπρόεδρο και μέτο-
χο της Intrakat που ανήκει στο δίδυμο των 
Μπάκοκαϋμενάκηδων, που εξαγόρασε το 
2023 την ΑΚΤΟΡ και τον Σταύρο Βλάχο επι-
κεφαλής της Alstom στην Ελλάδα. Μάλιστα, 
προ ημερών ο Κούτρας και ο Έξαρχος πα-
ρουσιάστηκαν στην Ευρωπαία Ανακρίτρια 
Χριστίνα Σαλάππα για να απολογηθούν για 
το ρόλο που διαδραμάτισαν στη σύμβαση 
717, που είχε ο στόχο τον εκσυγχρονισμό 
του εθνικού σιδηροδρομικού δικτύου. Η 
είδηση κρύφτηκε από παντού αφού τα δι-
αφημιστικά κονδύλια της Intrakat και του 
ΑΚΤΩΡ συντηρούν πολλά ΜΜΕ. Σύμφωνα 
με πληροφορίες, που δεν αμφισβητούνται 
στον κ. Κούτρα επιβλήθηκε εγγύηση 1 εκατ. 
ευρώ και απαγόρευση εξόδου από τη χώρα, 
ενώ στον κ. Εξάρχου εγγύηση 500.000 ευρώ 
χωρίς απαγόρευση εξόδου. «Κατά την Ευ-

ρωπαία Εισαγγελέα, οι τρεις διευθυντές (οι 
κύριοι Κούτρας, Βλάχος και ο διευθυντής 
της Κοινοπραξίας, προερχόμενος από την 
Άκτωρ Σπύρος Καραβάκης) «προκάλεσαν 
στους αρμόδιους υπαλλήλους της ΕΡΓΟΣΕ 

την απόφαση να τελέσουν την αξιόποινη 
πράξη της απάτης περί τις επιχορηγήσεις 
στο πλαίσιο συγχρηματοδοτούμενου επι-
χειρησιακού προγράμματος» «με πειθώ, 
φορτικότητα, προτροπές και παραινέσεις 
έχοντας προσωπική επικοινωνία με τους ως 
άνω κατηγορουμένους-αυτουργούς (σ.σ.: 
με τα στελέχη της ΕΡΓΟΣΕ) και επηρεάζο-
ντας την βούλησή τους προς την κατεύθυν-
ση τέλεσης της επίμαχης αξιόποινης πράξης 
[ΑΠ 9/2023]». Τους έπεισαν να υπογρά-
ψουν ότι για τη μη υλοποίηση της σύμβα-
σης έφταιγαν άλλοι παράγοντες, αλλά δεν 

είχαν καν καταθέσει τις μελέτες... Κατά το 
κατηγορητήριο παρείχαν ψευδείς βεβαιώ-
σεις στα στελέχη της ΕΡΓΟΣΕ πως «το έργο 
προχωρούσε κανονικά, ώστε να συνεχίζε-
ται η ροή των κοινοτικών χρηματοδοτήσε-
ων και να μην υπάρχουν συνέπειες για την 
κοινοπραξία Άκτωρ-Alstom από τις συνε-
χείς καθυστερήσεις». Το θέμα είναι ιδιαί-
τερα σοβαρό αφού η Intrakat της οποίας ο 
CEO είναι εκτός φυλακής με περιοριστικούς 
όρους βρίσκεται στο χρηματιστήριο και γεν-
νιέται το ερώτημα εάν μπορεί αυτό να συμ-
βαίνει σύμφωνα με τον νόμο. Εάν η επιτρο-
πή κεφαλαιαγοράς οφείλει να ανακοινώσει 
αυτή την ιδιαιτέρως σοβαρή ποινική εξέλι-
ξη που μέχρι σήμερα δεν ήταν γνωστή παρά 
σε ελάχιστους, γεγονός που θα έπρεπε να 
γνωρίζουν οι μέτοχοι που βάζουν τα λε-
φτά τους σε μια εταιρεία της οποίας ο CEO 
πλήρωσε εγγύηση μαμούθ για να μην πάει 
φυλακή. Μπορεί φυσικά το γεγονός αυτό 
να είναι δυσσάρεστο ειδικά για τον μελλό-
νυμφο Αλέξναδρο Εξάρχου που ετοιμάζεται 
να παντρευτεί με την Ελένη Βρεττού που 
κρατάει το τιμόνι της Attica Bank. Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το edolio5.blogspot.gr

Πω-πω-πω ένα βίντεο που ήταν κρυμμένο 15 χρόνια! Όταν ο Γεωργιάδης «ξέχασε» ότι πωλούσε 20 ευρώ τις επιστολές του Χριστού και μαζί με 
τον Μητσοτάκη, «δολοφονούν τον χαρακτήρα» του Κυριάκου Βελόπουλου επειδή αυτός έδινε παρόμοιο βιβλίο δωρεάν πριν 8 χρόνια.
Αυτό που έχει γίνει από την Πέμπτη το 
βράδυ στο διαδίκτυο μετά την εκπομπή 
«Ανατρεπτικό» στο Alert Tv δεν έχει προη-
γούμενο!  Η εκπομπή παρουσίασε βίντεο 
όπου έδειχνε τον Άδωνι Γεωργιάδη να δια-
λαλεί την πραγμάτια του πριν από 15 χρό-
νια. Ένα βιβλίο του συγγραφέα Αγγέλου 
Σακέτου που αναφερόταν στις χειρόγραφες 
επιστολές του Ιησού. Ναι καλά διαβάσα-
τε! Όλο αυτό το αφήγημα που αποτελεί το 
μοναδικό «πολιτικό επιχείρημα» σε βάρος 
του προέδρου της Ελληνικής Λύσης Κυριά-
κου Βελόπουλου που χρησιμοποιεί η ΝΔ 
προκειμένου να αποδομήσει την πολιτική 
του οντότητα. Το βίντεο είναι όλα τα λε-
φτά αφού αναφέρεται χωρίς ίχνος μοντάζ 
και στην πρόταση του Κυριάκου Μητσοτά-
κη πως είναι πολιτικός απατεώνας όποιος 
εμπορεύεται τις επιστολές του Ιησού. Πέρα 

του γεγονότος περί της αληθείας αυτών των 
επιστολών που βρίσκονται στην μονή Αγίου 
Διονυσίου στο Άγιο Όρος, ο Μητσοτάκης θα 
πρέπει πλέον ή να διαγράψει τον Άδωνι Γε-
ωργιάδη αφού δεν μπορεί να έχει έναν πο-
λιτικό απατεώνα κατά τα δικά του λεγόμενα 
ως αντιπρόεδρο στο κόμμα του ή να ζητή-
σει συγνώμη από τον Κυριάκο Βελόπουλο. 
Το βίντεο αυτό που παρουσιάζει το edolio5 
έχει γίνει Viral από την Πέμπτη το βράδυ 
στο διαδίκτυο. Αυτό όμως που προκύπτει 
από την υπόθεση αυτή είναι η συμπεριφο-
ρά μιας στοχευμένης και εγκληματικής πο-
λιτικής δολοφονίας που γινόταν επί χρόνια 
και συνεχίζεται έως σήμερα σε βάρος ενός 
πολιτικού αντιπάλου της ΝΔ, με συνειδητά 
ψέματα και αποκρύπτοντας την αλήθεια 
του ιδίου επιχειρήματος που χρησιμοποι-
ήθηκε ως πυρήνας αυτής της εκστρατείας 

κατά συκοφάντησης. Σύμφωνα με πληρο-
φορίες του edolio5 εκπομπές της συστημι-
κής τηλεόρασης επικοινώνησαν το πρωί της 
Παρασκευής με τον Άδωνι Γεωργιάδη για 
να τον ενημερώσουν για το βίντεο που εί-
ναι ήδη στον αέρα και τους παρακαλούσε 
να το «θάψουν». Το διαδίκτυο όμως - ακό-
μη ανεξάρτητο - όπως φαίνεται δεν δέχεται 
εντολές και φιλοξενεί σε εκατοντάδες προ-
φίλ των κοινωνικών δικτύων το βίντεο αυτό. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.gr
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Περίμενε «συμβόλαιο» σε βάρος του και κρυβόταν στο Ντουμπάι! Η Αλβανική μαφία και η ενέδρα θανάτου στον Βύρωνα 
σε μέλος αντίπαλης συμμορίας που είχε προσπαθήσει να εκτελέσει μέλος της. Η ερωμένη του στην Αθήνα που ήρθε να 
συναντήσει το Πάσχα μαζί με το παιδί τους και χρησιμοποιήθηκε ως «παγίδα» χωρίς να το ξέρει από τους δολοφόνους.
Νέες αποκαλύψεις έρχονται στο φως σχε-
τικά με το προφίλ του 32χρονου Αλβανού 
που εκτελέστηκε μαφιόζικα το βράδυ της 
Πέμπτης (9/5) στην περιοχή του Βύρωνα τη 
στιγμή που βρισκόταν μέσα στο αυτοκίνητό 
της γυναίκας που τον συνόδευε. Σύμφωνα 
με πληροφορίες από καλά ενημερωμένες 
πηγές, ο 32χρονος, το τελευταίο διάστη-
μα φαίνεται πως είχε βρει καταφύγιο στο 
Ντουμπάι καθώς φοβόταν για τη ζωή του. 
Πριν από μερικές ημέρες αποφάσισε να έρ-
θει στη χώρα μας για να συναντήσει τη σύ-
ντροφό του και το παιδί του και τότε ήταν 
που οι «θηρευτές» του τον ανακάλυψαν και 
θέλησαν να τον βγάλουν από τη μέση. Όπως 
μετέδωσαν τα αλβανικά μέσα ενημέρωσης, 
το θύμα της επίθεσης είχε απασχολήσει τις 
Αρχές της γειτονικής χώρας καθώς, σύμφω-
να με τα δημοσιεύματα, αποτελούσε μέλος 
εγκληματικής ομάδας που είχε εμπλακεί σε 
απόπειρα δολοφονίας ενός άνδρα και είχε 
μπει στο στόχαστρο της αλβανικής μαφίας. 
Παράλληλα ο 32χρονος είχε εμπλακεί και 

σε κλοπές που έγιναν στη γειτονική χώρα 
χωρίς όμως να έχει απασχολήσει τις Αρχές 
της χώρας μας. Όπως εξήγησαν στο edolio5 
πηγές με γνώση της υπόθεσης, η δολοφο-
νία δεν σχετίζεται καθόλου με την Ελλάδα 
αλλά με τις δραστηριότητες του θύματος 
στην Αλβανία. Οι ίδιες πηγές πρόσθεσαν 
πως η οικογένεια του 32χρονου, δηλαδή η 
γυναίκα του και τα δύο παιδιά του, μένουν 
στην Αλβανία, ενώ στην Ελλάδα φέρεται 
να διατηρούσε δεσμό με άλλη γυναίκα με 
την οποία μάλιστα είχε αποκτήσει και ένα 
παιδί. Ήταν αυτή που βρισκόταν μαζί του 
και παρακολουθούσαν οι εκτελεστές του 
ως «παγίδα» για να τον εντοπίσουν. Όπως 
και έγινε. Οι αστυνομικοί που χειρίζονται 
την υπόθεση εκτιμούν πως πρόκειται για 
ξεκαθάρισμα λογαριασμών μεταξύ αντίπα-
λων «φατριών» και σαρώνουν τις κάμερες 
της περιοχής προκειμένου να διαπιστώ-
σουν το δρομολόγιο των εκτελεστών. Η 
έρευνα τρέχει με γοργούς ρυθμούς καθώς 
υπάρχει ο φόβος οι δράστες να επιχειρή-

σουν να φύγουν στο εξωτερικό. Στον τόπο 
του εγκλήματος οι αστυνομικοί εντόπισαν 
δύο κάλυκες και διαπίστωσαν πως το θύμα 
έχει δεχθεί δύο σφαίρες, μία στο κεφάλι και 
μία λίγο πιο χαμηλά. Η επίθεση έγινε λίγο 
μετά τις 21.30 το βράδυ της Πέμπτης (9/5) 
στη συμβολή των οδών Μεσολογγίου και 
Τσαλδάρη τη στιγμή που το θύμα βρισκό-
ταν μέσα σε ένα αυτοκίνητο μαζί με μία γυ-
ναίκα. Ξαφνικά πλεύρισε το αυτοκίνητο μία 
μηχανή και ένα άτομο έβγαλε ένα όπλο και 
άρχισε να πυροβολεί. Από τους πυροβολι-
σμούς έχασε τη ζωή του ο άνδρας ενώ η γυ-
ναίκα λιποθύμησε και ακόμα βρίσκεται σε 
κατάσταση σοκ. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.gr

ΑΛΕΞΗΣ ΚΟΥΓΙΑΣ ΓΙΑ ΓΙΩΡΓΟ ΛΙΑΓΚΑ: Τι σίχαμα και τι επικίνδυνο άτομο για την Ελληνική οικογένεια και για την 
Ελληνική κοινωνία είναι αυτό το τηλεοπτικό υποκείμενο που ονομάζεται Γιώργος Λιάγκας;
Τι σίχαμα και τι επικίνδυνο άτομο για την ελ-
ληνική οικογένεια και για την ελληνική κοι-
νωνία είναι αυτό το τηλεοπτικό υποκείμενο 
που ονομάζεται Γιώργος Λιάγκας; Αυτό το 
τηλεοπτικό υποκείμενο που κατά την γνώ-
μη μου έχει πάρει πολύ «χοντρό πακέτο», 
για να λέει αυτά που λέει και για να κάνει 
αυτά που κάνει σχετικά με αυτό το πολιτικό 
υποκείμενο που λέγεται Κασσελάκης και το 
οποίο μέσα σε λίγους μήνες μαζί με τηλε-
οπτικά υποκείμενα, αρσενικά και θηλυκά 
τύπου Λιάγκα, προσπαθούν να αλλάξουν τη 
ζωή μας και τη ζωή της ελληνικής οικογένει-
ας, έχει ξεπεράσει κάθε όριο. έχουμε και εί-

χαμε προσωπικούς δεσμούς που ξεπερνούν 
τα 45 χρόνια, αύριο κιόλας να τον απολύ-
σει. Ο Λιάγκας και η κάθε Σκορδά μπορεί να 
μην ενδιαφέρονται για τα παιδιά τους και 
για τα αναπάντητα ερωτήματα, τα οποία θα 
έχουν στο μέλλον στη ζωή τους, αλλά υπάρ-
χουμε και εμείς που προερχόμαστε από την 
υγιή ελληνική κοινωνία με τα πραγματικά 
κοινωνικά, οικογενειακά προβλήματα και 
οικονομικά προβλήματα, για να επιβιώ-
σουμε, μέχρι να σταθούμε στα πόδια μας 
με τίμιο τρόπο, και δεν μπορούμε πλέον να 
ανεχτούμε αυτή την επικίνδυνη παράφρα-
ση της κοινωνικής πραγματικότητας. Κανείς 

δεν μπορεί να καταργήσει τη φύση και την 
αληθινή ζωή και επιτέλους πρέπει οι θεσμοί 
να παρέμβουν.

Xειροπέδες σε γνωστό τράπερ στην Κηφισιά που αρνήθηκε έλεγχο της αστυνομίας
Σε βίντεο που αναρτήθηκαν στα social media 
καλούσε τον κόσμο να αποδοκιμάσει τους 
αστυνομικούς. Στην σύλληψη γνωστού τρά-
περ προχώρησε λίγο πριν από τις 9:00 το βρά-
δυ του Σαββάτου (11/5) η αστυνομία στην 
Κηφισιά στην οδό Κασσαβέτη, για απείθεια. 
Όταν οι αστυνομικοί σταμάτησαν τον νεαρό 
για έλεγχο, εκείνος αρνήθηκε να υπακούσει 
στις εντολές με αποτέλεσμα οι άνδρες της 

ΕΛ.ΑΣ. να του περάσουν χειροπέδες.Μάλι-
στα, η σύλληψη έγινε μπροστά σε δεκάδες 
άτομα, τα περισσότερα νεαρής ηλικίας, ενώ 
σε βίντεο που κυκλοφόρησε στο διαδίκτυο 
φαίνεται να οδηγείται στο ΑΤ Κηφισιάς. Πλη-
ροφορίες αναφέρουν πως κατά την σύλληψή 
του καλούσε τον κόσμο να αποδοκιμάσει τους 
αστυνομικούς.
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10 χρόνια μετά τις φερόμενες κακουργηματι-
κές πράξεις ξεκινάει αύριο 9/4 η δίκη πρώην 
μελών της Επιτροπής Επίλυσης Φορολογι-
κών Διαφορών που κατηγορούνται ότι την 
περίοδο 2012-14 ζημίωσαν το δημόσιο με 
τουλάχιστον 7,5 εκατ. ευρώ. Πληροφορίες 
του edolio5 αναφέρουν ότι οι μάρτυρες της 
υπόθεσης θα έχουν πάθει «αμνησία» αφού 
τα χρόνια που πέρασαν έχουν σβήσει αρκε-
τά ίχνη! Ας έρθουμε στην υπόθεση!  Έσβηναν 
πρόστιμα ύψους εκατομμυρίων ευρώ σε με-
γαλόσχημους τα οποία είχαν επιβάλει οι φο-
ρολογικές αρχές για σωρεία παραβάσεων και 
παρατυπιών. Από τις παράνομες πράξεις τους 
το ελληνικό δημόσιο ζημιώθηκε τουλάχιστον 
με 7,5 εκατ. ευρώ. Πρόκειται για καραμπινά-
τη υπόθεση διαφθοράς και απιστίας σε βά-
ρος του δημοσίου που εκδικάζεται την Τρίτη 
9 Απριλίου ενώπιον του Τριμελούς Εφετείου 
Κακουργημάτων της Αθήνας. Κατηγορούμε-
νοι είναι ο πρόεδρος, ο αντιπρόεδρος και τα 
μέλη της Επιτροπής Επίλυσης Φορολογικών 
Διαφορών της Γενικής Διεύθυνσης Φορολο-
γικών Ελέγχων του υπουργείου Οικονομικών 
της περιόδου 2012-14, στην οποία είχαν προ-
σφύγει δεκάδες επιχειρήσεις ζητώντας να 
ακυρωθούν πρόστιμα ή φόροι που τους είχαν 
καταλογιστεί από τις αρμόδιες ΔΟΥ. Μετα-
ξύ των ευεργετηθέντων συγκαταλέγονται ο 
αποθανών εκδότης του «Πρώτου Θέματος» 
Θέμος Αναστασιάδης, η εταιρεία Βενέτης, 
το διάσημο beach bar στη Μύκονο Super 
Paradise αλλά και λιγότερο γνωστές εταιρεί-
ες ή φυσικά πρόσωπα που είδαν τα πρόστιμα 
που τους είχαν επιβληθεί είτε να μειώνονται 
κατά πολύ είτε να εξαφανίζονται εντελώς. 
Το εντυπωσιακό είναι πως μεταξύ των κατη-
γορουμένων είναι νυν και πρώην εφοριακοί, 
πρώην αντιπρόεδρος του Νομικού Συμβου-
λίου του Κράτους (ΝΣΚ), στελέχη επιχειρήσε-
ων και επιχειρηματίες, που αντιμετωπίζουν 
κατά περίπτωση τις κατηγορίες της απιστίας 
κατά συναυτουργία σε βάρος του δημοσίου 
και της ηθικής αυτουργίας στο συγκεκριμένο 
αδίκημα σε βαθμό κακουργήματος. Μάλιστα 
κάποιοι από τους κατηγορούμενους εφορια-
κούς εμφανίζονται να απασχολούνταν στην 
ΑΑΔΕ τουλάχιστον μέχρι και το 2020, όταν η 
υπόθεση βρισκόταν στο μικροσκόπιο των ει-
σαγγελικών αρχών. Η Επιτροπή Επίλυσης Φο-
ρολογικών Διαφορών της Γενικής Διεύθυνσης 

Φορολογικών Ελέγχων του άρθρου 70Α του 
ν. 2238/1994 είχε λειτουργήσει την περίοδο 
2012-14. Στη συνέχεια αντικαταστάθηκε από 
τη Διεύθυνση Επίλυσης Διαφορών. Η επί-
μαχη υπόθεση επρόκειτο να εκδικαστεί στα 
μέσα του περασμένου Μαρτίου. Ωστόσο με 
αίτημα συνηγόρων υπεράσπισης των κατηγο-
ρουμένων δόθηκε αναβολή και ορίστηκε νέα 
δικάσιμος για την προσεχή Τρίτη 9 Απριλίου 
. Μεταξύ όσων θα καθίσουν στο εδώλιο του 
κατηγορουμένου είναι ο πρώην αντιπρόε-
δρος του ΝΣΚ και πρόεδρος της εν λόγω επι-
τροπής Β.Α. ο αντιπρόεδρος της επιτροπής 
και σύμβουλος διοίκησης του Συνδέσμου Επι-
χειρήσεων και Βιομηχανιών (ΣΕΒ) σε θέματα 
φορολογικής πολιτικής Κ.Σ., ο συνεργάτης δι-
οίκησης του ΣΕΒ και μέλος του ΔΣ της Lamda 
Development Χ.Κ., εφοριακοί και εκπρόσωποι 
των επιχειρήσεων. Στην επίμαχη επιτροπή 
προσέφευγαν, όπως είχαν δικαίωμα, οι ελεγ-
χόμενοι μετά τον καταλογισμό προστίμων ή 
φόρων από τις αρμόδιες φορολογικές αρχές. 
Η επιτροπή συνεδρίαζε και αποφάσιζε εάν τα 
πρόστιμα θα μειωθούν ή όχι. Από την έρευ-
να της Οικονομικής Εισαγγελίας που είχε ξε-
κινήσει το 2016 και το 100 σελίδων πόρισμα 
ειδικού συνεργείου ελέγχου του υπουργείου 
Οικονομικών που είχε συγκροτηθεί στο πλαί-
σιο της έρευνας είχαν εντοπιστεί δεκάδες 
περιπτώσεις επιχειρήσεων στις οποίες η επι-
τροπή είχε εξαφανίσει πρόστιμα και φόρους 
εκατομμυρίων ευρώ. Σύμφωνα με ρεπορτάζ, 
τα πρόστιμα που είχαν διαγραφεί άγγιζαν 
συνολικά τα 100 εκατ. ευρώ. Ωστόσο σε δίκη 
παραπέμφθηκαν τελικά οι περιπτώσεις δια-
γραφής φόρων ή προστίμων μόνο για πέντε 
υποθέσεις, συνολικής αξίας 7,5 εκατ. ευρώ. Η 
υπόθεση του Βενέτη
Μια από τις επίδικες υποθέσεις αφορά την 
εταιρεία Βενέτης ΑΕ. Ηταν 5 Δεκεμβρίου 2012 
όταν η Επιτροπή Διοικητικής Επίλυσης Φορο-
λογικών Διαφορών συνεδρίασε προκειμένου 
να συζητηθεί η αίτηση επίλυσης διοικητικής 
διαφοράς της εταιρείας. Σε βάρος της Βενέ-
της ΑΕ είχαν επιβληθεί έπειτα από έλεγχο των 
φορολογικών αρχών πρόστιμα ύψους 4,704 
εκατ. ευρώ. Τα πρόστιμα βασίστηκαν σε έκ-
θεση ελέγχου που είχε πραγματοποιήσει το 
2003 το ΣΔΟΕ Κεντρικής Μακεδονίας στην 
εταιρεία. Οι ελεγκτές του ΣΔΟΕ είχαν εντοπί-
σει «πιθανές εικονικές συναλλαγές» της Βενέ-

της με άλλη εταιρεία. Από τα 4,7 εκατ. ευρώ, 
περίπου 300.000 ευρώ αφορούσαν την επι-
βολή προστίμου, 751.000 ευρώ τη μη κατα-
βολή ΦΠΑ και τα υπόλοιπα 3,652 εκατ. ευρώ 
φόρο εισοδήματος που κατά τη γνώμη των 
ελεγκτών έπρεπε να καταβάλει η Βενέτης ΑΕ. 
Κατά τη συνεδρίαση η Επιτροπή Διοικητικής 
Επίλυσης Φορολογικών Διαφορών έκανε δε-
κτή την αίτηση της Βενέτης και ακύρωσε τόσο 
τα πρόστιμα όσο και τους φόρους που είχαν 
καταλογιστεί.  Όπως ανέφεραν στο σκεπτικό 
τους: «τα στοιχεία στα οποία στηρίχθηκε η έκ-
δοση του συμπληρωματικού φύλλου ελέγχου 
δεν αποτελούν συμπληρωματικά στοιχεία 
κατά την έννοια των διατάξεων που ορίζει η 
σχετική νομοθεσία». Ωστόσο, σύμφωνα με 
όσα αναφέρονται στο παραπεμπτικό βού-
λευμα, οι κατηγορούμενοι γνώριζαν ότι η 
απόφασή τους «δεν στηριζόταν στα πραγμα-
τικά περιστατικά τα οποία αποδεικνύονταν 
από τα έγγραφα του φακέλου της υπόθεσης 
που είχαν στη διάθεσή τους». Το αποτέλεσμα 
ήταν να ζημιωθεί το δημόσιο κατά 4.704 εκατ. 
ευρώ. Ο Θέμος και τα σκάφη Μία ακόμη υπό-
θεση αφορά την περίπτωση του αποθανόντα 
εκδότη του «Πρώτου Θέματος» Θέμου Ανα-
στασιάδη και τις οφειλές ύψους 3,423 εκατ. 
ευρώ που του είχε καταλογίσει τον Νοέμβριο 
του 2012 η ΙΓ΄ ΔΟΥ Αθηνών για τη χρήση του 
2007. Ο Θ. Αναστασιάδης προσέφυγε στην 
Επιτροπή Διοικητικής Επίλυσης Φορολογικών 
Διαφορών, η οποία εξέτασε την υπόθεση λί-
γους μήνες μετά. Η επιτροπή «δικαίωσε εν μέ-
ρει» τον Αναστασιάδη, καθώς αποφάσισε ότι 
«αναγνωρίζεται στην περίπτωσή του το ποσό 
του 1 εκατ. ευρώ ως διαθέσιμο υπόλοιπο 
από τα έτη 1981-1984 επειδή ο ελεγχόμενος 
δραστηριοποιείτο ως δημοσιογράφος σε μια 
καλά αμειβόμενη αγορά της ψυχαγωγίας και 
των ΜΜΕ ώστε να μην αδικηθεί και να συμ-
βιβαστεί». Η απόφαση όμως αυτή, όπως επι-
σημαίνεται στο παραπεμπτικό βούλευμα, δεν 
στηριζόταν στα πραγματικά περιστατικά κα-

Στο σκαμνί του εφετείου Κακουργημάτων 10 χρόνια μετά εφοριακοί που έσβηναν πρόστιμα με το αζημίωτο! Η «παρέα των 
επίορκων» της επιτροπής επίλυσης φορολογικών διαφορών που έκανε τα στραβά μάτια στους Θέμο Αναστασιάδη - Φούρ-
νοι Βενέτη - Super Paradise - ΕΛΙΝΑ ΑΤΕ και σε άλλους που είχαν προσφύγει κατόπιν συνεννόησης. Όλη η δικογραφία.
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θώς η πλευρά Αναστασιάδη δεν «προσκόμισε 
στον έλεγχο τα νόμιμα παραστατικά στοιχεία 
για να αποδείξει ότι εισοδήματα προηγού-
μενων ετών έχουν φορολογηθεί ή νόμιμα 
έχουν απαλλαγεί από τον φόρο. Αποτέλεσμα 
της μείωσης του προσδιορισθέντος από τον 
έλεγχο εισοδήματος κατά 1 εκατ. ευρώ ήταν 
η μείωση του συνολικά προσδιορισθέντος 
φορολογητέου εισοδήματος του Αναστασιά-
δη κατά το αντίστοιχο ποσό στη χρήση 2007 
με ανάλογη μείωση του καταλογισθέντος φό-
ρου… Ελαβαν την παραπάνω ομόφωνη από-
φαση εν γνώσει τους ότι με αυτή προκαλείται 
άμεση και βέβαιη ζημιά στο ελληνικό δημό-
σιο ύψους 400.000 ευρώ τουλάχιστον».  Η 
ΕΛΙΝΑ ΑΤΕ και τα εικονικά στοιχεία  Μια ακό-
μη υπόθεση που εξέτασε η επιτροπή αφορά 
την εταιρεία ΕΛΙΝΑ ΑΤΕ. Ήταν 26 Νοεμβρίου 
του 2012 όταν η ΔΟΥ Φλώρινας επέβαλε πρό-
στιμο ύψους 1,032 εκατ. ευρώ στην εταιρεία 
για «λήψη εικονικών φορολογικών στοιχείων 
αγοράς αγαθών». Συγκεκριμένα, η εταιρεία 
είχε εμφανίσει στη χρήση του 2010 φορο-
λογικά στοιχεία από συγκεκριμένη εταιρεία. 
Ωστόσο, όπως είχαν διαπιστώσει οι ελεγκτές 
της ΔΟΥ Φλώρινας, τα φορολογικά αυτά στοι-
χεία ήταν πλαστά. Είναι χαρακτηριστικό πως 
από την ΕΛΙΝΑ ΑΤΕ απάντησαν στους ελε-
γκτές ότι δεν ήρθαν σε επαφή ούτε γνώριζαν 
τον ιδιοκτήτη της επιχείρησης, αλλά με τρίτα 
πρόσωπα και πωλητές και συγκεκριμένα με 
κάποιο πρόσωπο με το όνομα «Μπάμπης».
Τελικά στις 3 Ιουλίου του 2013 η επιτροπή 
αποφάσισε «να ακυρώσει τα επιβληθέντα 
πρόστιμα λόγω καλής πίστης της λήπτριας 
εταιρείας και λόγω μη επέκτασης του φορο-
λογικού ελέγχου σε αυτήν». Αυτό είχε απο-
τέλεσμα να ζημιώσουν το ελληνικό δημόσιο 
κατά 1,032 εκατ. ευρώ.  Τα πλαστα τιμολό-

για του Super Paradise στη Μύκονο Στις 27 
Μαρτίου του 2013 η Επιτροπή Διοικητικής 
Επίλυσης Φορολογικών Διαφορών συνεδρία-
σε και πάλι. Αυτήν τη φορά προκειμένου να 
εξετάσει την αίτηση της διοικητικής επίλυσης 
διαφοράς της εταιρείας Αφοί Ξυδάκη ΑΕ που 
είχε κατατεθεί στα τέλη Οκτωβρίου του 2012. 
Πρόκειται για την εταιρεία στην οποία ανή-
κει το διάσημο beach bar Super Paradise στη 
Μύκονο. Σε βάρος της εταιρείας η ΔΟΥ Μυ-
κόνου είχε επιβάλει πρόστιμο ύψους 881.392 
ευρώ για «26 εικονικά φορολογικά στοιχεία» 
τα οποία είχε εντοπίσει στα βιβλία της. Ήταν 
2006 όταν ελεγκτές της ΔΟΥ Μυκόνου μετέ-
βησαν στο Super Paradise και ζήτησαν από 
τον υπεύθυνο να τους υποδείξει τα παράθυ-
ρα επιφάνειας 100 τ.μ. τα οποία διέθετε το 
beach bar. Ωστόσο ο υπεύθυνος ενημέρωσε 
τους ελεγκτές πως κάτι τέτοιο δεν ήταν δυνα-
τόν καθώς «είχαν σκεπαστεί με μπετόν λόγω 
αλλαγής σχεδίων». Επίσης, ο υπεύθυνος «δεν 
επέδειξε στους ελεγκτές ούτε δελτίο αποστο-
λής ούτε φορτωτική ούτε οποιοδήποτε άλλο 
στοιχείο που να αποδεικνύει τη διακίνηση, 
μεταφορά και την ύπαρξη των 100 τετραγω-
νικών μέτρων παραθύρων», ενώ η εταιρεία 
δεν είχε «διαφυλάξει τα βιβλία και τα στοιχεία 
της» όπως υποχρεούνταν. Εκτός από αυτά οι 
εφοριακοί εντόπισαν και μια σειρά από εικο-
νικά φορολογικά στοιχεία τα οποία είχαν εκ-
δοθεί από εταιρείες για υποτιθέμενες εργα-
σίες κατασκευής στο Super Paradise. Ωστόσο 
τα φορολογικά στοιχεία κρίθηκαν «πλαστά», 
διότι το «ίχνος διάτρησης» που είχαν δεν 
αντιστοιχούσε σε καμία ΔΟΥ. Μάλιστα δύο 
από τις επιχειρήσεις που εμφανίζονταν να 
έχουν εκδώσει τα συγκεκριμένα τιμολόγια 
ήταν… ανύπαρκτες. Η επιτροπή ύστερα από 
συνεδρίαση αποφάσισε ομόφωνα να μειώσει 

το πρόστιμο στο μισό, με αποτέλεσμα να ζη-
μιωθεί το δημόσιο κατά 440.396 ευρώ. Η πέ-
μπτη υπόθεση που θα εξεταστεί ενώπιον του 
δικαστηρίου ύστερα από τόσα χρόνια, όπως 
άλλωστε και όλες οι υπόλοιπες που απασχό-
λησαν τη Δικαιοσύνη, έχει να κάνει με υπόθε-
ση δωρεάς. Στις 29 Μαΐου του 2013 η επιτρο-
πή συνεδρίασε προκειμένου να συζητήσει την 
αίτηση τριών ιδιωτών με την οποία ζητούσαν 
να ακυρωθεί η πράξη προσδιορισμού φόρου 
δωρεάς από τη Δ΄ ΔΟΥ Πειραιά. Στους τρεις 
ιδιώτες είχε επιβληθεί τον Νοέμβριο του 2022 
φόρος δωρεάς ύψους 942.024 ευρώ για ποσό 
που είχαν κληρονομήσει από τη μητέρα τους. 
Το ποσό αυτό είχε κατατεθεί σε τραπεζικό λο-
γαριασμό της μητέρας από επιχειρηματία με 
στενούς δεσμούς με την οικογένεια. Συγγενής 
του επιχειρηματία κατήγγειλε ωστόσο στις 
αρχές το 2010 ότι το ποσό αυτό ήταν δωρεά 
και επομένως έπρεπε να έχει φορολογηθεί με 
βάση τις ισχύουσες διατάξεις. Ακολούθησε 
έρευνα από το ΣΔΟΕ και τελικά καταλογίστηκε 
στους κληρονόμους φόρος δωρεάς. Ωστόσο η 
επιτροπή ακύρωσε την πράξη καταλογισμού 
με το σκεπτικό ότι πράγματι το ποσό «δεν 
ήταν δωρεά» προς τη μητέρα τους και επο-
μένως δεν έπρεπε να φορολογηθεί. Ωστόσο, 
σύμφωνα με το παραπεμπτικό βούλευμα, η 
απόφαση της επιτροπής ήταν «αβάσιμη» και 
«δεν στηριζόταν στα πραγματικά περιστατι-
κά, τα οποία αποδεικνύονταν από τα έγγρα-
φα του φακέλου της υπόθεσης που είχαν στη 
διάθεσή τους». Το αποτέλεσμα ήταν να ζη-
μιώσουν το ελληνικό δημόσιο κατά 942.024 
ευρώ. Είναι αυτονόητο ότι το edolio5 ανα-
γνωρίζει και σέβεται το τεκμήριο αθωότητας 
των κατηγορουμένων και θα φιλοξενήσει την 
άποψη τους. Αυτούσια αναδημοσίευση από 
το edolio5.blogspot.gr

ΠΑΣΟΚ: “Δεν αποδίδουν τα μέτρα της κυβέρνησης, οι τιμές στο ράφι αυξάνονται”
Με ανακοίνωση του Τομέα Οικονομικών, το 
ΠΑΣΟΚ -Κίνημα Αλλαγής σχολίασε τον πλη-

θωρισμό Απριλίου αναφέροντας ότι τα «μό-
νιμα» μέτρα της κυβέρνησης για την πάταξη 

της ακρίβειας, που εφαρμόστηκαν από την 1η 
Μαρτίου, δεν αποδίδουν. Στην ανακοίνωση 

επισημαίνεται πώς για έναν ακόμα μήνα, 
τον Απρίλιο, η αύξηση του γενικού πλη-
θωρισμού ξεπέρασε το 3%, ενώ σε μηνι-
αία βάση ο πληθωρισμός αυξήθηκε κατά 
0,5%, με την αθροιστική επιβάρυνση των 
καταναλωτών από μήνα σε μήνα να εί-
ναι πλέον δυσβάσταχτη. «Οι εξαγγελίες 
του κ. Σκρέκα για μειώσεις στο ράφι των 
σούπερ μάρκετ σε κατηγορίες προϊόντων 
ευρείας κατανάλωσης, όπως τα γενικά 

καθαριστικά προϊόντα, έπεσαν στο κενό», ση-
μειώνει το ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ .

Επικαλείται συγκεκριμένα παραδείγματα για 
τη ραγδαία άνοδο του πληθωρισμού στα τρό-
φιμα και σε βασικά αγαθά και είδη νοικοκυ-
ριού και υπηρεσίες που κατατάσσουν την Ελ-
λάδα δεύτερη, μετά τη Μάλτα .
«Το ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής με τις προτάσεις 
που έχει καταθέσει από την αρχή της κρίσης 
έχει ως πρώτιστη πολιτική προτεραιότητα την 
προστασία το διαθέσιμου εισοδήματος των 
πιο ευάλωτων συμπολιτών μας και της μεσαί-
ας τάξης που πλήττονται από τον ανεξέλεγκτο 
πληθωρισμό απληστίας, ο οποίος φέρει την 
ευγενική χορηγία της κυβέρνησης του κ. Μη-
τσοτάκη», καταλήγει η ανακοίνωση.
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Σας έχω ενημερώσει ήδη για τον μεγάλο γε-
ροντό έρωτα που οδηγήθηκε σε αρραβώνα 
ανάμεσα σε έναν 67χρονο επιχειρηματία με 
23χρονη κυρία που είναι υπάλληλος του. Κατ’ 
αρχάς να σας πω ότι με πληροφόρησαν για το 
big πάρτι που έκανε το ζευγάρι στον Αστέρα 
Βουλιαγμένης. Μια privee γιορτή που κατά 
πολλούς έγινε για να επισημοποιηθεί η σχέ-
ση του επιχειρηματία με τη συμβία του. Ο 
Μπαμπάς και η μαμά της νεαράς ήταν εκεί 
αλλά η κόρη του επιχειρηματία απούσα αφού 
μάλλον δεν θα μπορούσε να συγκρατήσει 
τα γέλια της. Απ’ ό,τι μου είπαν, δεν υπάρχει 
ακόμη βέρα στο αριστερό, αλλά αυτά είναι 
τυπικότητες σε αυτές τις ηλικίες. Συνήθως η 

Βέρα αντικαθίσταται με Yacht ή ένα πανάκρι-
βο αυτοκίνητο. Είναι οι «σύγχρονες βέρες».  
Έμαθα, επίσης, ότι στο εντυπωσιακό αυτό 
πάρτι τραγούδησε ο Λευτέρης Πανταζής, που 
όπως και να το κάνεις απευθύνεται στο κοι-
νό του 67χρονου επιχειρηματία. Όμως, για το 
νεανικό κοινό, τις φίλες και τους φίλους της 
elegance 23χρονης οικοδέσποινας, τον ρυθ-
μό για ξέφρενο χορό έδωσε η Κόνι Μεταξά, η 
οποία όπως ξέρετε είναι η κόρη του «ΛεΠά». 
Με τον τρόπο αυτό καλύφθηκαν τα μουσι-
κά γούστα όλων των προσκεκλημένων και η 
νύχτα στον Αστέρα κύλισε όμορφα με το φι-
λόξενο ζευγάρι να οργανώνει εξαιρετικά ένα 
ακόμη πάρτι από τα πολλά.  Έμαθα όμως ότι 

στο πρώτο ζεϊμπέκικο ο 67χρονος που έχει και 
3 - 4 «συνοδά» της ηλικίας που φροντίζει με 
χαπάκια, δεν τον βοήθησαν να συνεχίσει τις 
σβούρες στην αυτοσχέδια πίστα. Αντίθετα η 
23χρονη που βλέπει ότι έφυγε από την μιζέ-
ρια το τράβηξε μέχρι το πρωί. Ακόμη και όταν 
αυτός είχε πάει για ύπνο στο δωμάτιο που 
συνηθίζει να νοικιάζει στο ίδιο συγκρότημα. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.gr

Το πε - το πε ο Παπαγάλος! Ο καυτός γεροντοέρωτας του 67χρονου γνωστού επιχειρηματία με την 23χρονη υπάλ-
ληλο του και το πάρτι στον Αστέρα της Βουλιαγμένης για τον αρραβώνα. Ο Πανταζής με την κορούλα του και το 
ζεϊμπέκικο που έριξε νοκ - άουτ τον γόη.

Eρμής Καραγιάννης: Αυτοκτόνησε ο πρώην υποψήφιος του GNTM, στα 23 του χρόνια
«Ήταν ένα παιδί με όνειρα, ποτέ δεν περιμέ-
ναμε ότι θα έφτανε στο σημείο να αυτοκτο-

νήσει» δήλωσε στο protothema.gr, φίλη του 
νεαρού μοντέλου. To πρωί της Πέμπτης, 15 
Μαΐου, έγινε γνωστό πως το νεαρό μοντέ-
λο, Ερμής Καραγιάννης αυτοκτόνησε, στα 
23 του χρόνια. Το μοντέλο είχε συμμετάσχει 
στις οντισιόν του GNTM το 2020 χωρίς να 
προκριθεί, ενώ είχε κάνει μία εμφάνιση και 
στο τρέιλερ του Big Brother. Μία φίλη του 
Eρμή Καραγιάννη, δήλωσε στο protothema.
gr: «Ήταν ένας από τους καλύτερους φίλους 
μου και έχω σοκαριστεί. Ακόμα δεν μπορώ να 

πιστέψω πως έβαλε τέλος στη ζωή του. Αυτο-
κτόνησε την Πέμπτη το βράδυ και την επόμε-
νη μέρα, το μάθαμε από μια ανάρτηση στα 
social media μιας κοπέλας που τον γνώριζε. 
Δεν την πίστεψα καθόλου... Αργότερα έμα-
θα ότι είναι αλήθεια και το σοκ είναι μεγάλο. 
Ήταν ένα παιδί με όνειρα, περνούσε διάφο-
ρα ψυχολογικά σκαμπανεβάσματα όπως 
όλοι μας δηλαδή κάποιες μέρες τον έβλεπες 
θλιμμένο ενώ κάποιες άλλες χαρούμενο, συ-
ζητούσαμε, περνούσαμε ωραία αλλά ποτέ 
δεν περιμέναμε ότι θα έφτανε στο σημείο να 
αυτοκτονήσει. Δυστυχώς όμως αυτοκτόνησε 
στο σπίτι του και σκόρπισε θλίψη σε όλους 
μας». Το «Ερμής» δεν ήταν το πραγματικό του 
όνομα. Όπως είχε αποκαλύψει στην οντισιόν 
του GNTM, ο 23χρονος είχε βαφτιστεί αρχικά 
Νικόλαος αλλά στα 17 του χρόνια, αποφάσι-
σε να το αλλάξει σε «Ερμής». Καθώς μιλού-
σε τότε στους κριτές του ριάλιτι, είχε πει ότι η 
αναγνωρισιμότητα που θα του έδινε η τηλεό-
ραση, ήταν σημαντική για την πορεία του στο 
μόντελινγκ. H στενή του φίλη, Ρένια Τσακίρη, 
μίλησε στην εκπομπή Super Κατερίνα, απο-

καλύπτοντας πως αυτοκτόνησε την περασμέ-
νη Πέμπτη. Όπως αποκάλυψε: «Έγινε όταν 
πέρασε ο Ολυμπιακός. Μια εβδομάδα πριν. 
Έγινε όλο τόσο ξαφνικά. Μας έκανε κάποιους 
φίλους του delete και κάποιους block. Αλλά 
δεν μας πέρασε από το μυαλό. Μας έλεγε 
δεν έχει νόημα η ζωή μου, δεν μπορώ να βρω 
σύντροφο. Κανείς όμως δεν πίστευε ότι θα 
έφτανε στα αυτιά μας ότι αυτοκτόνησε. Έμενε 
με τον μπαμπά του. Προσπάθησε ο μπαμπάς 
του να τον σώσει και έπεσε από τα χέρια του. 
Ο πατέρας του το μόνο που μας είπε είναι ότι 
ήταν τόσο χαρούμενος... ένιωσε γαλήνη ότι το 
έκανε. Δεν δούλευε». Σε παλαιότερες δηλώ-
σεις του στην εκπομπή «Στη Φωλιά των Κου 
Κου» τον Σεπτέμβριο του 2020, ο Ερμής Καρα-
γιάννης, είχε μιλήσει για την εμπειρία του στις 
οντισιόν του ριάλιτι μόδας. Όπως είχε τονίσει 
τότε, μπορεί να μην είχε περάσει στην επόμε-
νη φάση του παιχνιδιού, αλλά αναγνώρισε, 
πως μερικοί κριτές είχαν δίκιο στην απόφασή 
τους. Στην ίδια συνέντευξη είχε αναφέρει πως 
έχει πείσμα και πάντα καταφέρνει στο τέλος 
αυτό που επιθυμεί.
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 «Τα χέρια του μόχθου είναι τα πιο καθαρά. 
Μακάρι, να ήταν και στο Μαξίμου» Επίθεση 
κατά κυβέρνησης για το ζήτημα της ακρίβειας 
εξαπέλυσε, κατά την επίσκεψή του στη Δημο-
τική Αγορά της Ξάνθης, ο Στέφανος Κασσελά-
κης, σημειώνοντας ότι «η ακρίβεια φτωχοποι-
εί με εκθετικό τρόπο τον ελληνικό λαό» και 
πρότεινε την εφαρμογή μηδενικού ΦΠΑ στα 
βασικά αγαθά. «Τα χέρια του μόχθου είναι 
τα πιο καθαρά. Μακάρι, να ήταν και στο Μα-
ξίμου» είπε ο κ. Κασσελάκης, που συνεχίζει 
την απευθείας επικοινωνία με τους πολίτες, 

με περιοδεία στη Θράκη και την Ανατολική 
Μακεδονία. Νωρίτερα στην συνάντηση του 
με το Μουφτή της Ξάνθης o αρχηγός της αξι-
ωματικής αντιπολίτευσης τόνισε την ανάγκη 
να στηριχθεί η Θράκη. Οι θέσεις του ΣΥΡΙΖΑ 
για μια «Καλύτερη Ζωή Τώρα» σε ό,τι αφορά 
τα θέματα της Υγείας, της Φορολογίας και της 
Ακρίβειας, παρουσιάζονται από τον πρόεδρο 
του κόμματος, Στέφανο Κασσελάκη, στα πρώ-
τα προεκλογικά τηλεοπτικά σποτ.  Στο μετα-
ξύ στην κατάθεση πρότασης νόμου, για την 
κύρωση των τριών μνημονίων με τη Βόρεια 

Μακεδονία προχώρησε ο ΣΥΡΙΖΑ. Η Καβάλα 
είναι ο τελευταίος σταθμός για σήμερα της 
περιοδείας του Στέφανου Κασσελάκη στη βό-
ρεια Ελλάδα.

Όσο πηγαίνουμε προς την τελική ευθεία 
των εκλογών η κυβέρνηση παίζει τα ρέστα 
της προκειμένου να πείσει πως όχι μόνο δεν 
έχουν επηρεαστεί οι ψηφοφόροι της από το 
νομοσχέδιο για τον γάμο των ΛΟΑΤΚΙ , την 
επέλαση αλαζονείας του Ράμα στην Αθήνα 
και τις καρπαζιές από την Τουρκία 3 φορές 
την εβδομάδα, αλλά είναι και κερδισμένη.  Το 
κάνει όμως με τόσο άκομψο τρόπο που μέχρι 
και οι δημοσκόποι που στο σύνολο τους παίρ-
νουν δουλειές από το Ελληνικό δημόσιο και 
κατά συνέπεια έχουν υποχρέωση να την εξυ-
πηρετούν διαμαρτύρονται. Ένας από τους δη-
μοσκόπους που συνομίλησε το edolio5 μαζί 
του μας αποκάλυψε την κοινή συμφωνία που 
έχουν κάνει, κατόπιν εντολής του Μαξίμου 

φυσικά, να ψαλιδίζουν το διψήφιο νούμερο 
που βρίσκουν σε όλες τις δημοσκοπήσεις την 
Ελληνική Λύση και να την αφήνουν στο 9,9% 
όπως έκανε και το OPEN την Τετάρτη το βράδυ 
στο κεντρικό δελτίο ειδήσεων στις 15 Μάϊου.
Ακόμη και όμως σε αυτή την «πειραγμένη» 
λογική η καταγραφή ανόδου του Κυριάκου 
Βελόπουλου πάνω από το ΚΚΕ δίνει ιστορικό 
προβάδισμα για πρώτη φορά στην μεταπο-
λίτευση σε ένα πατριωτικό κόμμα να ξεπερ-
νά με άνεση την αριστερά που έχει πολιτική 
ιστορία δεκαετιών στην χώρα μας. Μια πραγ-
ματικότητα που δεν μπορούμε να μην επιση-
μάνουμε. Στην ίδια δημοσκόπηση φαίνεται 
αλλά αυτό καταγράφεται και σε τουλάχιστον 
3 ακόμη που θα ανακοινωθούν τις επόμενες 

μέρες ότι το κόμμα του δασκάλου , η Νίκη δεν 
έχει πέραση πλέον στα μοναστήρια και τα πο-
σοστά της είναι κάτω από 2.5% με συνεχή κλί-
ση προς τα κάτω. Καμία ελπίδα εκλογής δεν 
έχουν επίσης Λατινοπούλου, Βαρουφάκης 
και Λοβέρδος. Αυτούσια αναδημοσίευση από 
edolio5.blogspot.com

Κασσελάκης για Μητσοτάκη: «Αν θέλει να βοηθήσει τον κόσμο, να μηδενίσει τον ΦΠΑ σε βασικά αγαθά»

 Το μοναστήρια εγκαταλείπουν τον δάσκαλο! Οι νέες δημοσκοπήσεις που δείχνει το Colpo Grosso και τις εντολές Μαξίμου για το ψυχολογικό πόλεμο στον Βελόπου-
λο. «Μην του δίνετε διψήφιο νούμερο». Καμία ελπίδα για εκλογή ευρωβουλευτή για Νατσιό, Λατινοπούλου, Βαρουφάκη και Ανδρέα Λοβέρδο. 
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Πολιτική

 Ο Μητσοτάκης των Πρεσπών
 Προσοχή! Αυτός ο τύπος διαχειρίζεται σήμε-
ρα, σε συνθήκες διεθνούς ρευστότητας και 
τεκτονικών αλλαγών, τις τύχες της πατρίδας
Αν είχε φιλότιμο, ευθιξία, ακεραιότητα, εντι-
μότητα ο Μητσοτάκης, κάθε φορά που προ-
φέρει τις λέξεις Συμφωνία των Πρεσπών θα 
έπρεπε να τις συνοδεύει με τη λέξη Συγγνώμη. 

Με σίγμα κεφαλαίο. Να ξεπληρώνει έτσι ένα 
χρέος απέναντι στον Αλέξη Τσίπρα, στον Νίκο 
Κοτζιά, στην κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ, σε όσους 
επέμειναν και πλήρωσαν το κόστος αυτής της 
Συμφωνίας. Αλλά και σε όσους πίστεψαν τότε 
όσα έλεγε, φώναζε, κατήγγελλε ο ίδιος. Και 
στην πατρίδα βεβαίως, που την έδεσε και την 

έσυρε πίσω από την ιδιοτέλεια, τις ορέξεις και 
τα ταμεία του σε πεζοδρόμια, πλατείες και κα-
ταγώγια για να γεμίζει το προσωπικό του που-
γκί. Ετσι έγινε τότε. Και το τότε δεν είναι τόσο 
μακριά για να επικαλεστεί κανείς τον πανδα-
μάτορα χρόνο. Οι ντουλαμάδες, οι περικεφα-
λαίες, οι σάρισες, οι κρεμάλες, οι μολότοφ, τα 

Κ. Μητσοτάκης: Στις ευρωεκλογές ψηφίζουμε για να είναι ισχυρή η χώρα
Ο πρωθυπουργός, Κυριάκος Μητσοτάκης συ-
νομίλησε για την επανάσταση της Τεχνητής 
Νοημοσύνης και όσα αυτή αλλάζει στο πεδίο 

της Υγείας, από τη λειτουργία των νοσοκομεί-
ων μέχρι την ακρίβεια στη διάγνωση ασθενει-
ών αλλά και στην εξατομικευμένη θεραπεία, 
με τους διαπρεπείς Έλληνες επιστήμονες του 
Τεχνολογικού Ινστιτούτου Μασαχουσέτης 
(ΜΙΤ), Κωνσταντίνο Δασκαλάκη και Μιχάλη 
Μπλέτσα, στην πρώτη θεματική ενότητα του 
5ου συνεδρίου ygeiamou στο Ωδείο Αθηνών. 
Συντονιστής της συζήτησης ήταν ο δημοσι-
ογράφος Μπάμπης Κούτρας. Απαντώντας 
σε ερώτηση για τα πάγια προβλήματα του 
ΕΣΥ και την τεχνητή νοημοσύνη ο πρωθυ-
πουργός τόνισε ότι «το Σύστημα Υγείας της 
χώρας μας προφανώς και κουβαλάει σοβα-
ρές παθογένειες από το παρελθόν. Χαίρομαι 
που θα συζητήσουμε σήμερα για το μέλλον 
της υγείας αλλά πρέπει να πούμε ότι έχου-
με δρομολογήσει και ένα σχέδιο ανάταξης 
του Συστήματος Υγείας». Είπε πως η AI είναι 
μία επανάσταση που θα τα αλλάξει όλα. Τη 
βλέπουμε ως μία ευκαιρία για να μπορέσου-
με να φθάσουμε και να ξεπεράσουμε ίσως 
άλλες χώρες που είχαν την ευκαιρία να ανα-
πτύξουν νωρίτερα τα συστήματά τους. Ακόμη 
πως τεχνητή νοημοσύνη χωρίς δεδομένα δεν 
μπορεί να υπάρξει άρα ξεκινώντας από εφαρ-
μογές όπως το myhealth.app και φθάνοντας 
σε έναν πλήρη φάκελο είναι πολύ σημαντι-
κό να αυτοματοποιήσουμε διαδικασίες και 
εντός των νοσοκομείων ώστε να πάμε σε μία 
ψηφιακή ανταλλαγή πληροφοριών. «Αυτό το 
οποίο με συναρπάζει είναι το επόμενο βήμα 

ως προς τις εφαρμογές της τεχνητής νοημο-
σύνης ώστε να βοηθηθεί για παράδειγμα ο 
κάθε επιστήμονας να αναλύει τη δομή μιας 
πρωτεΐνης να κάνει σχετική έρευνα μέχρι τη 
χρήση εφαρμογών ΑΙ για να διαγνώσουμε τον 
καρκίνο του δέρματος. Δεν θα αντικαταστή-
σουμε το γιατρό αλλά η χρήση δεδομένων για 
να καταλήγουμε σε συμπεράσματα και παρα-
τηρήσεις που δεν μπορούμε να κάνουμε διά 
γυμνού οφθαλμού, είναι σημαντική», τόνισε. 
Σε ερώτηση για το τι μπορεί να προσφέρει η 
τεχνητή νοημοσύνη στον τομέα της Υγείας, ο 
Κωνσταντίνος Δασκαλάκης που είναι και πρό-
εδρος της Συμβουλευτικής Επιτροπής Υψη-
λού Επιπέδου για την Τεχνητή Νοημοσύνη 
στην Ελλάδα τόνισε ότι η χώρα μας μπορεί να 
καινοτομεί σε αυτόν τον τομέα, είναι έτοιμη 
και έχουμε την υποστήριξη που χρειαζόμα-
στε. Η τεχνητή νοημοσύνη έχει κάνει άλματα 
την τελευταία δεκαετία και τα σημαντικότερα 
αφορούν το τύπο των δεδομένων που μπορεί 
να αναλύσει, τόνισε. Επεσήμανε πως δεν θε-
ωρεί ότι η ΑΙ θα αντικαταστήσει τον γιατρό, 
τον ανθρώπινο παράγοντα. «Όλοι μας αλλη-
λεπιδρούμε με την τεχνητή νοημοσύνη. Την 
τελευταία δεκαετία η AI κατάφερε να ξεκλει-
δώσει το περιεχόμενο από τύπους δεδομένων 
που μέχρι πρότινος δεν μπορούσε, εικόνες, 
φυσική γλώσσα, μόρια,… Έτσι φτιάχνεται μια 
εικόνα για το πώς μπορούμε να φανταστούμε 
ότι η ΑΙ θα βοηθήσει την ιατρική. Χρειάζεται 
να χτιστεί αξιοπιστία ειδικά για θέματα που 
αφορούν την υγεία των ασθενών. Για την 
ανάπτυξη των αντίστοιχων εργαλείων χρεια-
ζόμαστε δεδομένα. Αυτή τη στιγμή στην Ελ-
λάδα δίνεται μια μεγάλη ευκαιρία και αφορά 
τη συλλογή δεδομένων. Η Ελλάδα σχεδιάζει 
τον ηλεκτρονικό φάκελο ασθενούς και αυτό 
πρέπει να γίνει σωστά. Σε άλλα συστήματα 
οι πληροφορίες είναι κατακερματισμένες ενώ 
εμείς μπορούμε να τον φτιάξουμε με εναρ-
μονισμένο τρόπο αλλά και να αναπτύξουμε 
συστήματα που θα μπορούν να υποστηρί-
ξουν την έρευνα πάνω στα δεδομένα. Έτσι 

θα μπορέσουμε να γίνουμε ένα έθνος που 
καινοτομεί στον τομέα. Απαραίτητη θεωρώ 
τη χρήση δεδομένων γενετικής και μια άλλη 
ευκαιρία είναι να βελτιώσουμε τη λειτουργία 
των νοσοκομείων μας χωρίς να ξεχνάμε πως 
ο άνθρωπος έχει συναισθηματική νοημοσύνη 
που είναι σημαντική για την αλληλεπίδραση 
και τη θεραπεία των ασθενών», τόνισε. Σχε-
τικά με το τι μπορεί να μην πηγαίνει καλά 
και η υγεία είναι ένας τομέας που απασχολεί 
τους πολίτες, ο Κυριάκος Μητσοτάκης τόνισε: 
«Κατ’ αρχάς δεν έχω κρύψει ποτέ τις μεγάλες 
δυσκολίες και προκλήσεις που αντιμετωπίζει 
το ΕΣΥ και την ανάγκη να γίνει ένα άλμα αλλά 
αυτό δεν αναιρεί την ανάγκη να αντιμετωπί-
σουμε δομικές παθογένειες του συστήματος 
υγείας και κάνουμε μια μεγάλη προσπάθεια 
να καλύψουμε το χαμένο έδαφος. Πρέπει να 
αλλάξουμε τον τρόπο που αντιμετωπίζουμε 
την υγεία. Ο περισσότερος κόσμος έχει ταυ-
τίσει την υγεία με το νοσοκομείο. Αυτή η κυ-
βέρνηση αντιμετωπίζει την υγεία πολύ πιο 
ολιστικά, με την πρωτοβάθμια υγεία με τις 
προληπτικές εξετάσεις όπου σήμερα συντε-
λείται μία επανάσταση, με βήματα που βοη-
θούν ακόμη και να αλλάξουμε συνήθειες για 
να έχουμε μια καλή ζωή στο μέλλον. Είναι μια 
άλλη αντίληψη για το πώς βλέπουμε την υγεία 
συνολικά και εκεί η τεχνολογία μπορεί να μας 
βοηθήσει πάρα πολύ», επεσήμανε ο πρωθυ-
πουργός. «Προφανώς και πρέπει να φτιάξου-
με και φτιάχνουμε τα νοσοκομεία μας αλλά 
είναι σημαντικό να έχουμε και καλές εφαρ-
μογές τηλεϊατρικής και είναι μια σημαντική 
προσθήκη στη λειτουργία του συστήματος 
υγείας. Η ΑΙ δεν θα μπορέσει ποτέ να κάνει 
αεροδιακομιδή, φάρμακα με drone μπορού-
με να στέλνουμε όμως», είπε χαρακτηριστι-
κά. Όπως είπε δεν πρέπει να φοβόμαστε την 
εφαρμογή της τεχνητής νοημοσύνης και πρέ-
πει να έχουμε δικλείδες ασφαλείας για την 
προστασία των δεδομένων. Τροφοδοτώντας 
με πιο πολλά δεδομένα τους αλγορίθμους 
μπορούμε να έχουμε καλύτερη πρόβλεψη.
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σάλια του Άδωνη, οι δαγκωματιές των φαιών 
εντός και εκτός Ν.Δ. έχουν την υπογραφή του. 
Αυτός εξαπέλυε συστηματικά τις κατηγορίες 
της προδοσίας κατά του Τσίπρα και της κυ-
βέρνησής του. Αυτός υποκινούσε τη βία ενα-
ντίον των «απάτριδων». Αυτός διακινούσε τα 
σενάρια για ανταλλαγή της Μακεδονίας με τις 
συντάξεις. Αυτός δολοφονούσε χαρακτήρες. 
Αυτός έδωσε στην αγριότητα της άγνοιας το 
περιτύλιγμα της δήθεν πατριωτικής ευθύνης.
Αυτός ο ίδιος τώρα, αφού έστειλε για χρόνια 

και χρόνια στο χρονοντούλαπο της δειλίας και 
της ιδιοτέλειάς του μια καλή για όλους συμ-
φωνία, απαιτεί από τους απέναντι την πιστή 
εφαρμογή της. Αυτός που λιθοβόλησε όσους 
την έκαναν πράξη τώρα επικαλείται το έργο 
τους. Αυτός που πλαστογράφησε την αλήθεια 
τώρα επικαλείται το γνήσιο της υπογραφής 
του Τσίπρα. Και δυστυχώς το μεγάλο θέμα 
εδώ δεν είναι η ποιότητα, το ήθος, η ακεραι-
ότητα του Μητσοτάκη. Είναι ότι το κόστος 
της ασυγχώρητης μπαγαποντιάς το πληρώνει 

η χώρα. Το έθνος, που τους αρέσει να επι-
καλούνται για να το αρμέξουν ο ίδιος και οι 
συναυτουργοί του. Προσοχή! Αυτός ο τύπος 
διαχειρίζεται σήμερα, σε συνθήκες διεθνούς 
ρευστότητας και τεκτονικών αλλαγών, τις τύ-
χες της πατρίδας. Του αναθέσαμε -41!- να μας 
σώσει από τον απειλητικό γείτονα και την κι-
νούμενη άμμο των Βαλκανίων. Ο θεός της Ελ-
λάδας να βάλει, λοιπόν, το χέρι του. Αν όχι, ας 
το βάλουμε εμείς στις εκλογές που έρχονται…

Πολιτική

ΝΔ: Επαναφορά της ατζέντας «νόμος και τάξη» με… μπόλικο εθνικισμό
Ένας από τους βασικότερους φόβους που 
επικρατεί στη ΝΔ ενόψει Ευρωεκλογών είναι 
η διαρροή γαλάζιων ψηφοφόρων προς τα δε-
ξιά. Σε αυτή τη συνθήκη ο Κυριάκος Μητσοτά-
κης φέρνει για άλλη μία φορά στο προσκήνιο 
την ατζέντα «νόμος και τάξη», αλλά και μπό-
λικες δόσεις εθνικισμού, με το δεύτερο σκέ-
λος να το έχουν αναλάβει τα πρώην «παιδιά 
του «ΛΑΟΣ». Συγκεκριμένα, με δηλώσεις του 
στον Έβρο, ο πρωθυπουργός, αναφερόμενος 
στην εισβολή της αστυνομίας στη Νομική για 
τη διάλυση των κινητοποιήσεων υπέρ της 
Παλαιστίνης, σημείωσε ότι «αποδείξαμε και 
έμπρακτα ότι η τάξη και ο νόμος θα επιβλη-
θούν και εντός του δημόσιου πανεπιστημί-
ου». Μάλιστα, συμπλήρωσε ότι «το είπαμε 
πολλές φορές και το κάναμε πράξη. Εμείς 

δεν είμαστε με αυτούς οι οποίοι θέλουν να 
μετατρέψουν τα πανεπιστήμια σε μπάχα-
λο. Είμαστε με τις βιβλιοθήκες και όχι με τις 
βαριοπούλες». Την ίδια στιγμή, σε ένα άλλο 
πολύ σημαντικό εθνικό ζήτημα, που αφορά 
την τήρηση της Συμφωνίας των Πρεσπών, κο-
ρυφαίοι υπουργοί της κυβέρνησης, όπως οι 
Βορίδης και Γεωργιάδης, αντί να συστρατευ-
τούν σε μία κοινή γραμμή υπεράσπισης ώστε 
να πιεστεί η γειτονική χώρα, κλείνουν το μάτι 
σε ακροδεξιά ακροατήρια, καταγγέλλοντας 
τη συμφωνία, για ψηφοθηρικούς λόγους. Τα 
ίδια έκαναν και όταν η ΝΔ ήταν στη θέση της 
αξιωματικής αντιπολίτευσης, καθώς κατέβαι-
ναν στους δρόμους με εθνικιστικές δυνάμεις.
Είναι σαφές, ότι η κυβέρνηση Μητσοτάκη 
προσπαθεί με κάθε τρόπο, να συσπειρώσει 

την παραδοσιακή της βάση, η οποία τους τε-
λευταίους μήνες έχει απομακρυνθεί από την 
το κυβερνών κόμμα. Σε αυτή την προσπάθεια 
προσέλκυσης των δεξιών ψηφοφόρων, κε-
ντρικό ρόλο έχουν αναλάβει τα «παιδιά του 
Καρατζαφέρη», αλλά και ο ίδιος ο Καρατζα-
φέρης, ο οποίος έχει δηλώσει επανειλημμέ-
νως, ότι η επιλογή του Κυριάκου Μητσοτάκη 
είναι μονόδρομος.

Ετοιμάζουν νέα συγκάλυψη στην κυβέρνηση και παριστάνει την ανήξερη η υπουργός ενώ είναι «θέμα» πρωτοετή φοι-
τητή νομικής! Αντίγραφα (!) της δικογραφίας για την εικονική διάρρηξη στο Υπουργείο Εσωτερικών ζητάει η Κεραμέως 
ενώ θα μπορούσε από την πρώτη στιγμή να υποστηρίξει την μήνυση του υπαλλήλου για να έχει πρόσβαση.
Κάτι δεν πάει καλά με την υπόθεση αυτή και 
τα ερωτήματα πληθαίνουν! Αίτημα στην Ει-
σαγγελία Πρωτοδικών για πρόσβαση στον 
φάκελο της δικογραφίας της φερόμενης δι-
άρρηξης στο γραφείο του προϊσταμένου της 

Διεύθυνσης Εκλογών του Υπουργείου Εσω-
τερικών, καταθέτει η υπουργός Νίκη Κερα-
μέως προκειμένου να διερευνηθούν τυχόν 
πειθαρχικές ευθύνες. Είναι προφανές όμως 
ότι αντίγραφο δικογραφίας δεν πρόκειται να 
δοθεί αφού δεν έχει κανένα έννομο συμφέ-
ρον εξαιτίας του γεγονότος ότι από την πρώτη 
στιγμή το υπουργείο Εσωτερικών δεν παρέ-
στη ως πολιτική αγωγή στην μήνυση για διάρ-
ρηξη και άφησε τον αρμόδιο υπάλληλο που 
έκανε την καταγγελία ως μοναδικό μηνυτή 
προκειμένου να περιμένει να δει τι ακριβώς 

συμβαίνει! Νωρίτερα, σε ανακοίνωσή της, η 
ΕΛ.ΑΣ. ανέφερε ότι ουδέποτε πραγματοποι-
ήθηκε διάρρηξη σε γραφείο του υπουργείου 
Εσωτερικών ή παραβίαση σε αρχεία ηλεκτρο-
νικών υπολογιστών, επισημαίνοντας ότι ολο-
κληρώθηκε η προανακριτική έρευνα μετά τη 
σχετική καταγγελία. Το προανακριτικό υλικό 
που συγκεντρώθηκε υποβλήθηκε στον αρμό-
διο Εισαγγελέα, σύμφωνα με την αστυνομία. 
Τελικά γιατί ο συγκεκριμένος υπάλληλος δή-
λωσε διάρρηξη;  Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.gr
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Ρεπορτάζ

Ξεφτιλίζουν τον Ιβάν Σαββίδη και το OPEN! Ζει μέρες Trash Tv η Ελληνική τηλεόραση με τον Νίκο Κοκλώνη και ένα 
τσούρμο κοριτσόπουλα που ονειρεύονται να γίνουν Έλη Στάη. Κλαίνε τα λεφτά τους οι χορηγοί για την ανύπαρκτη τηλεθέ-
αση ενός τηλεοπτικού σκουπιδιού.
Αν κάποιος περίμενε κάτι διαφορετικό από 
τον ελεγχόμενο για εγκληματική οργάνωση 
από την δικαιοσύνη, τηλεπαρουσιαστή που 
χρεοκόπησε και βάρεσε κανόνι και ξανά προς 
την δόξα τραβά κουμπώνοντας το πουκά-
μισο μόνο μέχρι τον αφαλό μάλλον δεν έχει 
ακούσει τίποτα για τον Νίκο Κοκλώνη!  Ένα 
τηλεοπτικό σκουπίδι «TV Queen» στο Open, 
που ντροπιάζει τον σταθμό που αγόρασε με 
10 τσουβάλια εκατομμύρια ο Ιβάν Σαββίδης 
και τώρα έχει μετατραπεί σε πρέσβειρα της 
Trash Tv. Κοριτσόπουλα που κανείς δεν ξέρει 
από που τα μάζεψαν και «καθηγητές» τύπου 
Κατερίνα Γκαγκάκη που όταν αρχίζουν να ρω-
τάνε τις υποψήφιες ΣΤΑΡ πέφτουν τα νταβά-
νια και τα παραθυρόφυλλα. Στην ερώτηση 
ποιος ήταν ο τελευταίος Βυζαντινός αυτοκρά-
τορας, ακούστηκε μεταξύ άλλων η απάντηση 
«Σουλεϊμάν», ενώ στην ερώτηση ποια ήταν 
η σύντροφος του Ναπολέοντα, ακούστηκε η 

-με πειθώ- απάντηση «Μαρία Αντουανέτα», 
αλλά και ένας ψίθυρος από το… βάθος, που 
αναρωτιόταν «η μαντάμ Μποβαρί;»! Στην 
ερώτηση επίσης από πού ήταν ο Ναπολέων, η 
απάντηση παίκτριας «από τη Νάπολη» συνο-
δεύτηκε και από το επικό «το λέει και η λέξη»! 
Και μπορεί όλα αυτά να προκαλούν γέλια μέ-
χρι δακρύων σε όσους (λίγους) τηλεθεατές 
αντέχουν να διασκεδάσουν από τον καναπέ 
του σαλονιού τους, όμως καθρεφτίζουν μια 
σκληρή πραγματικότητα που, αν αναλογιστεί 
κανείς, μόνο γέλιο δεν βγάζει η φθηνή «επι-
θεώρηση» που παίζεται με συμπρωταγωνι-
στές τους Κοκλώνη (πίσω από τις κάμερες) 
Μαλέσκου, Μικρούτσικο, Γκαγκάκη, Τρύφω-
νος, Χριστοπούλου, Τουτουντζή εδώ και λίγες 
εβδομάδες! Θα μας πείτε, τι περιμέναμε από 
ένα τέτοιο ριάλιτι με υπογραφή Κοκλώνη, 
στο οποίο οι παίκτριες το μόνο που ξέρουν 
καλά δεν είναι Ιστορία, αλλά οι… διάλογοι 

από τον «Σουλεϊμάν τον μεγαλοπρεπή» και 
τα άλλα τουρκικά σίριαλ που για χρόνια είχαν 
κατακτήσει την ελληνική τηλεόραση! Ένας 
από τους χορηγούς η ΒΙΟΚΑΡΠΕΤ έχει δώσει 
40.000 ευρώ και πρωί - μεσημέρι - βράδυ οι 
ιθύνοντες κλαίνε τα λεφτά τους. Όποιος πλέ-
ον βλέπει την εκπομπή το κάνει για να γελάει 
 Το χειρότερο όλων είναι η ξεφτίλα σε βάρος 
του Ιβάν Σαββίδη. Μπορεί να έχουν υπογρα-
φεί προ σύμφωνα για την αγορά του σταθμού 
όπως έχει αποκαλύψει το edolio5 αλλά όλα 
έχουν και το όριο τους. Αυτούσια αναδημο-
σίευση από το edolio5.blogspot.gr

Θεσσαλονίκη: Κλείδωσε την πεθερά του στο υπόγειο και φώναζε «εδώ θα ψοφήσεις»
Ο άνδρας καταδικάστηκε σε φυλάκιση εννέα 
μηνών με αναστολή. Ποινή φυλάκισης εννέα 
μηνών επέβαλε το Μονομελές Πλημμελει-
οδικείο Θεσσαλονίκης, σε έναν άντρα που 
κλείδωσε την πεθερά του στο υπόγειο της 
πολυκατοικίας με σκοπό να την εκδικηθεί. Το 
δικαστήριο έκρινε ένοχο τον κατηγορούμενο 
για παράνομη κατακράτηση και απειλή, ενώ 
αποφάσισε η ποινή του να έχει αναστέλλου-
σα δύναμη. Σύμφωνα με την καταγγελία της 
γυναίκας, το απίστευτο περιστατικό σημειώ-
θηκε την περασμένη Παρασκευή, όταν η ίδια 
κατέβηκε στο υπόγειο - γκαράζ από το διαμέ-
ρισμα του δεύτερου ορόφου όπου διαμένει, 
καθώς χρησιμοποιεί τον συγκεκριμένο χώρο 
ως βοηθητικό του σπιτιού της. «Έριξα μια μα-
τιά στον πρώτο όροφο όπου μένει ο γαμπρός 
μου και μετά άνοιξα με το κλειδί μου την πόρ-
τα του υπογείου και μπήκα μέσα. Μετά από 
λίγο, άκουσα την πόρτα να κλειδώνει και τον 
γαμπρό μου να φωνάζει «θα ψοφήσεις εδώ 
μέσα» και «τώρα θα δεις τι θα πάθεις». Δευτε-
ρόλεπτα αργότερα αντιλήφθηκα να κλείνει με 
δύναμη την πόρτα του διαμερίσματός του και 
κατάλαβα ότι έχει νεύρα» ανέφερε στους δι-
καστές. Σε ερώτηση σχετικά με το κίνητρο του 
γαμπρού της η γυναίκα εξήγησε ότι οι σχέσεις 
τους είναι ιδιαίτερα τεταμένες για οικογενει-

ακούς λόγους που σχετίζονται με την κόρη 
τους και σύζυγο του κατηγορούμενο. Το ζευ-
γάρι, όπως είπε, μένει στον πρώτο όροφο και 
εκείνη με τον σύζυγό της στον δεύτερο όρο-
φο, με αποτέλεσμα να έχουν προστριβές κα-
θημερινά. «Για 20 λεπτά χτυπούσα την πόρτα 
του υπογείου και φώναζα δυνατά. Φοβήθηκα 
πάρα πολύ. Ευτυχώς με αναζήτησε ο σύζυ-
γός μου επειδή έλειπα ώρα από το σπίτι και 
άκουσε τις φωνές μου» συμπλήρωσε. Ο σύζυ-
γος της γυναίκας που κατέθεσε ως μάρτυρας 
στο δικαστήριο, ανέφερε ότι «ο γαμπρός μου 
μένει μόνος του τις τελευταίες ημέρες καθώς 
η κόρη μας, μαζί με το παιδί τους, φιλοξενεί-
ται στο σπίτι μας γιατί έχουν συχνούς καβγά-
δες που τους προκαλεί εκείνος. Αντιλήφθηκα 
ότι η σύζυγός μου είχε αργήσει να ανέβει 
στο σπίτι και μόλις 
άνοιξα την πόρτα 
του διαμερίσμα-
τος άκουσα φωνές. 
Χτυπούσε δυνατά 
την ξύλινη πόρτα 
του υπογείου. Μό-
λις την άνοιξα μου 
είπε ότι ο γαμπρός 
μας την κλείδωσε 
μέσα και πήρε τα 

κλειδιά». Ο μάρτυρας ανέφερε, επίσης, ότι η 
σύζυγός του, η οποία αντιμετωπίζει προβλή-
ματα υγείας, ήταν χλωμή, σε κατάσταση πα-
νικού και για να μπορέσει να κοιμηθεί χρειά-
στηκε να πάρει φαρμακευτική αγωγή που της 
χορήγησε ο καρδιολόγος μετά την ταραχή που 
πέρασε κλειδωμένη στο υπόγειο. «Νομίζαμε 
ότι θα μας μείνει στα χέρια» είπε χαρακτηρι-
στικά. Σημειώνεται ότι ο κατηγορούμενος δεν 
παρέστη στο δικαστήριο και εκπροσωπήθηκε 
από πληρεξούσιο δικηγόρο, μέσω του οποί-
ου αρνήθηκε τις πράξεις που το αποδίδονται, 
υποστηρίζοντας ότι πρόκειται για ψευδής κα-
ταγγελία της πεθεράς τους.
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Σοκ και δέος! Πασίγνωστη ανακρίτρια πρωταγωνίστρια μαζί με την Τζούλια Αλεξανδράτου 
στην ταινία πορνό φορώντας foul face μάσκα

Αναγνωρίσιμη και πολύ εμφανίσιμη πρω-
τοδίκης των δικαστηρίων της Ευέλπιδων 
έχει πρωταγωνιστήσει σε μια εκ των ταινι-
ών πορνό της Τζούλιας Αλεξανδράτου και 

μάλιστα τότε δήλωνε η μελαχρινή όμορφη 
πρωτοδίκης ότι θέλει να γίνει η «νέα Τζού-
λια»! Στο σημείο αυτό να τονίσουμε ότι για 
να προστατεύσει την διπλή της ζωή η σημε-

ρινή πλέον πρωτοδίκης στην ταινία πορνό 
με συμπρωταγωνίστρια την γνωστή πορ-
νοστάρ Τζούλια Αλεξανδράτου , προκειμέ-
νου να μην την αναγνωρίσουνε στην ταινία 
“έπαιξε” εξαιρετικά τον ρόλο της φορώντας 
foul face μάσκα !! Στην έντυπη έκδοση της 
εφημερίδας ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΙΚΑ την Κυριακή 
26 Μάϊου 2024 θα αποκαλύψουμε  το ονό-
μα και την φωτογραφία της συμπρωταγωνί-
στρια της Τζούλιας στην ταινία πορνό τότε 
φοιτήτρια νομικής , σήμερα Πρωτοδικής – 
Ανακρίτρια  Συνέντευξη για την σημερινή 
ανακρίτρια με το αμαρτωλό – ερωτικό πα-
ρελθόν έχουν δώσει ο Γάλλος Πορνοστάρ , 
ο “γνωστός μάνατζερ της” με τα αρχικά Σ.Ρ 
και πολλοί πολλοί ακόμα που επιβαιβεώ-
νουν τα στοιχεία της σημερνής ανακρίτριάς 
και συμπρωταγωνίστρια της Τζούλιας στην 
ταινία πορνό … Μάλιστα όπως αποκαλύ-
πτουν στα ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΙΚΑ η συγκεκριμένη 
τότε προνοστάρ με την foul face μάσκα και 
σημερινή ανακρίτρια είχε πάθος να ασχο-
λείται με ποδοσφαιριστές και σύμφωνα με 
το σημερινό ρεπορτάζ …. τα κατάφερε…. 
Τα ερωτήματα πολλά …. Πώς μπορεί να 
είναι σήμερα ανακρίτρια και να ασκήσει 
αυτό το σεβαστό λειτούργημα;Το αγαθός 
σύζυγος της γνωρίζει το αμαρτωλό παρελ-
θόν της συζύγου του; Η μητέρα και ο Πα-
τέρας της πως νιώθουν; Τα Αποκαλυπτικά 

θα προσπαθήσουν να επικοινωνήσουν με 

τους γονείς και τον πατέρα της συμπρωτα-
γωνίστριας για δηλώσεις… Κλείνοντας προς 
το παρόν ρωτάμε την πληγωμένη από την 
απόφαση για τους νεκρούς στο Μάτι που 
είναι όλοι ελέυθεροι …. είναι περήφανοι 
για την συνάδελφο τους;;;;
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Ο «εξαφανισμένος» Έρβις Μαρτινάι έδωσε την εντολή για την εκτέλεση του Αλβανού στον Βύρωνα! Ο «Βασιλιάς του 
τζόγου», οι διάδοχοι του, οι 2 δολοφονίες που είχε χρεωθεί ο νεκρός και η συμμορία με ανιψιό βουλευτή του Ράμα που 
είχε γίνει ο φόβος και ο τρόμος.
Ο 32χρονος νεκρός Αλβανός Μπραχίμι δεν 
ζούσε στην Ελλάδα αλλά είχε έρθει στην 
Αθήνα για να γιορτάσει το Πάσχα με την οι-
κογένειά του, η οποία έμενε σε διαμέρισμα 
κοντά στο σημείο όπου τον εκτέλεσαν. Το 
θύμα διέφευγε στη μεγαλύτερη πόλη των 
Ηνωμένων Αραβικών Εμιράτων, αφού γνώρι-
ζε ότι υπήρχε συμβόλαιο θανάτου σε βάρος 
του. Ο Μπραχίμι ήταν σε ανοιχτή διαμάχη με 
τον «βασιλιά του τζόγου» Ερβις Μαρτινάι, ο 
οποίος όμως εξαφανίστηκε μυστηριωδώς τον 
Αύγουστο του 2022, ενώ οι Αρχές της γειτονι-
κής χώρας θεωρούν βέβαιο πως είναι νεκρός 
ή τουλάχιστον θέλουν να λένε. Οι σχέσεις του 
Μαρτινάι με τις αρχές ασφαλείας στην Αλβα-
νία είχαν πολλές υπόγειες διαδρομές. Οι διά-
δοχοι του όμως, αφού πλέον αυτός είναι εξα-
φανισμένος από παντού. έψαχνε να σκοτώσει 
τον 32χρονο ο οποίος είχε συστήσει αντίπαλη 
συμμορία με τον ανιψιό του Ραχμάν Ράγχια, 
βουλευτή του κυβερνώντος σοσιαλιστικού 
κόμματος μέχρι τον περασμένο Σεπτέμβριο, 
οπότε και ο πρωθυπουργός Εντι Ράμα ανα-
γκάστηκε να αποπέμψει μετά τον σάλο. Ο 
εξαφανισμένος «βασιλιάς του τζόγου» Ερβις 
Μαρτινάι Ο Μπραχίμι είχε εκτελέσει τον ανι-
ψιό του Ερβις Μαρτινάι στην υπερυψωμένη 
γέφυρα της Κρούγια στις 17 Ιουλίου 2022. 

Ενώ τον Ιουλίου 2022 συνέχισε τη δολοφονι-
κή του πορεία στο κέντρο της πόλης Μιλότ, 
όπου σκότωσε τον Κλίσμα Πρέτσι την ώρα 
που έβγαινε από το θωρακισμένο τζιπ του, 
που γαζώθηκε με 108 σφαίρες. Ο 28χρονος 
Πρέτσι ξεψύχησε επιτόπου, ενώ ο συνεπι-
βάτης φίλος του Ιλι Βράχια σώθηκε καθώς 
ξαναέκλεισε την πόρτα και κλειδώθηκε στο 
θηριώδες Toyota Land Cruise. Ο 32χρονος του 
Βύρωνα και ο ανιψιός του βουλευτή το 2021 
είχαν εισβάλει σε μπαρ στην πόλη Λέζα και εί-
χαν πυροβολήσει αναζητώντας τον ιδιοκτήτη. 
Ο Ιλι Βράχια παλαιότερα είχε συμπαρασύρει 
σε ραντεβού τον 32χρονο για να συναντήσει 
τον «βασιλιά του τζόγου» και να τα βρουν, 
αντί αυτού όμως ξυλοκοπήθηκε και, όταν 
τον άφησαν να φύγει, είπε στον Ιλι ότι δεν 
θα συγχωρούσε ποτέ αυτό που μου έκανες. 
Ο Μαρτινάι, το αφεντικό των τυχερών παιχνι-
διών, αγνοείται εδώ και δύο χρόνια.  Ο Μαρ-
τινάι , άνθρωπος του Ράμα «εξαπατήθηκε» 
όμως όταν του χρύσωσαν το χάπι για να αγο-
ράσει το μεγαλύτερο καζίνο στην Αλβανία, 
τις παραμονές που η κυβέρνηση Ράμα έβαζε 
κρυφά με νόμο… φραγμούς και «προϋποθέ-
σεις» κηρύσσοντας, υποτίθεται, τον «ανένδο-
το αγώνα» στον παράνομο τζόγο, για να πάνε 
όμως οι άδειες σε επιχειρηματίες «ευνοού-

μενους» της κυβέρνησης. Ο Μαρτινάι θεώ-
ρησε πως εξαπατήθηκε, ζητούσε τα λεφτά 
του πίσω, δεν τα έλαβε ποτέ κι έτσι άρχισε η 
βεντέτα με τους αντίπαλους επίδοξους δια-
δόχους του.Ο «βασιλιάς» δεν ήταν ένα τυχαίο 
πρόσωπο αλλά καταγόταν από οικογένεια με 
οικονομικές δυνατότητες. Ο πρώην αρχηγός 
της κρατικής αστυνομίας Σέμσι Πρέντσι, ανα-
λύοντας τις «διαβεβαιώσεις» Ράμα, είχε δη-
λώσει στο Euronews Albania: «Στην αλβανική 
κυβέρνηση υπάρχουν υπουργοί διορισμένοι 
από εγκληματικές ομάδες. Αν… διαβάσετε τη 
δήλωση Ράμα για την περίπτωση του Ερβις 
Μαρτινάι, είναι σαν να λέει στην αλβανική 
αστυνομία: ή βρείτε τον νεκρό και πείτε την 
αλήθεια στον κόσμο ή βρείτε τον ζωντανό και 
φέρτε τον στη δικαιοσύνη». Οπότε -σύμφω-
να με τον απόστρατο ανώτατο αξιωματικό– 
«ο Ράμα πρώτα λέει πως τον θέλει νεκρό και 
μετά όλα τα άλλα». Αυτούσια αναδημοσίευ-
ση από το edolio5.blogspot.gr
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Ολυμπιακός: Παραιτήθηκε ο Αλέξης Κούγιας
Παρελθόν από την ΠΑΕ Ολυμπιακός αποτελεί 
ο Αλέξης Κούγιας καθώς όπως ενημέρωσε με 

ανακοίνωσή του, παραιτήθηκε από την θέση 
του στην ομάδα του Πειραιά. Η ανακοίνωση 
του Αλέξη Κούγια: Όπως είναι γνωστό, προ 
6μηνου και όταν η ΠΑΕ Ολυμπιακός ήταν στα 
«τάρταρα», δέχτηκα την πρόσκληση του Βαγ-
γέλη Μαρινάκη να αναλάβω τη θέση του νο-
μικού συμβούλου και Αντιπροέδρου της ΠΑΕ 
Ολυμπιακός. Μετά από συζητήσεις τόσο με 
τον Βαγγέλη Μαρινάκη, όσο και με πρόσω-
πα του περιβάλλοντος της ΠΑΕ Ολυμπιακός, 
τα οποία εκτιμώ, αποδέχτηκα αυτήν την πρό-
σκληση – πρόκληση, γιατί είχα να διαχειριστώ 
το γεγονός ότι για πρώτη φορά μετά από 41 
χρόνια δεν θα ήμουν ο ιδιοκτήτης μιας ομά-
δος και θα ήμουν ένα κορυφαίο μεν αλλά 
απλό διοικητικό στέλεχος. Σημειωτέον ότι για 
τη θέση μου αυτή αρνήθηκα να εισπράττω 
έστω και 1 ευρώ, αφού η φιλική μου σχέση 
με τον Βαγγέλη Μαρινάκη ήταν αυτό που κυ-
ριάρχησε στην επιλογή μου σε συνδυασμό με 
την παθολογική μου αγάπη για το ποδόσφαι-
ρο, η οποία αγάπη πάντοτε ήταν υπεράνω 
χρωμάτων και συλλογικών υποστηρίξεων και 

πάντοτε ονειρευόμουν ένα ελληνικό ποδό-
σφαιρο καθαρό και έξω από τις βρωμιές του 
βρώμικου παρασκηνίου, ενός παρασκηνίου 
που κορυφώθηκε από το 1996 και μετά και 
γι’ αυτό τον λόγο ήμουν ο πρωταγωνιστής 
κάθε προσπάθειας καθάρσεως του ελληνικού 
ποδοσφαίρου. Σε αυτό το μικρό χρονικό διά-
στημα που κόσμησα με την παρουσία μου το 
ΔΣ της ΠΑΕ ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΣ, επήλθαν κοσμογο-
νικές αλλαγές σε όλο το ποδοσφαιρικό τμή-
μα, με αποτέλεσμα οι σωστές αποφάσεις του 
Βαγγέλη Μαρινάκη και η δαπάνη από αυτόν 
δεκάδων εκατομμυρίων ευρώ σε συνδυασμό 
με την παρουσία στο ποδοσφαιρικό τμήμα 
των Κ.Κ. Ντάρκο Κοβάτσεβιτς και Κριστιάν Κα-
ρεμπέ, αλλά κυρίως τον ερχομό του «σοφού» 
προπονητού Μεντιλίμπαρ, να μας οδηγήσουν 
ακόμη και στη διεκδίκηση του ονείρου της κα-
τακτήσεως ενός ευρωπαϊκού κυπέλλου, ενώ 
λίγους μήνες πριν ο ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΣ έχανε με 
κατεβασμένα τα χέρια από τη Λαμία. Σήμερα, 
δυστυχώς, για λόγους που αφορούν την προ-
σωπική, τη νομική αλλά και την ποδοσφαιρι-
κή μου αξιοπρέπεια, αλλά και ό,τι σημαίνει 
για την ελληνική κοινωνία η εν γένει προσω-
πικότητά μου, η επαγγελματική και κοινωνική 
μου διαδρομή αλλά και η αυτοτέλειά μου στο 
πώς θα εκφράζω τις απόψεις μου για θέματα, 
τα οποία αφορούν είτε την επιστήμη μου, είτε 
την κοινωνία, είτε το ελληνικό ποδόσφαιρο, 
είμαι υποχρεωμένος απέναντι στο σύστημα 
αξιών, το οποίο πρεσβεύω σε όλες αυτές τις 
δεκαετίες της ζωής μου, να παραιτηθώ από 
τις θέσεις, τις οποίες είχα στον Ολυμπιακό 

και τις οποίες τίμησα ανιδιοτελώς με τον κα-
λύτερο τρόπο. Θέλω να ευχαριστήσω με τα 
πιο θερμά λόγια τον Βαγγέλη Μαρινάκη, με 
τον οποίο η σχέση μας πλέον δεν είναι μόνο 
είτε επαγγελματική, είτε προσωπική, αλλά εί-
μαστε και οι δυο μέλη της ίδιας οικογένειας. 
Θέλω να εκφράσω την αγάπη μου για τους 
Κώστα Καραπαπά, Μιχάλη Κουντούρη, Τάκη 
Αγραφιώτη και όλα τα στελέχη του Ολυμπια-
κού, με τους οποίους ζήσαμε αυτούς τους 6 
μήνες πρωτοφανείς στιγμές ποδοσφαιρικής 
ευτυχίας, αλλά δυστυχώς είμαι υποχρεωμέ-
νος να παραιτηθώ, γιατί πάνω απ’ όλα είναι η 
εκτίμηση που θέλω να έχω στον εαυτό μου τα 
επόμενα χρόνια της ζωής μου. Είμαι βέβαιος 
ότι θα κατακτήσουμε το ευρωπαϊκό κύπελλο 
και λυπάμαι που δυστυχώς πλέον δεν θα εί-
μαι στα αποδυτήρια, για να πανηγυρίσουμε 
μαζί όλοι αυτό το όνειρο, όπως κάναμε τους 
τελευταίους μήνες για όλες αυτές τις επιτυχί-
ες μας που μας έφτασαν σε αυτό το σημείο.
Θέλω να ευχαριστήσω τους εκατομμύρια 
οπαδούς του Ολυμπιακού για την αγάπη και 
την εκτίμηση που μου έδειξαν από την πρώτη 
στιγμή, παρά το ότι ποτέ δεν ήμουν μέλος της 
οικογενείας τους, αλλά είμαι βέβαιος ότι θα 
ένιωσαν και αυτοί με πόση υπευθυνότητα και 
με πόσο σεβασμό στην ιστορία του Ολυμπι-
ακού υπηρέτησα ανιδιοτελώς αυτή την ευαί-
σθητη θέση, την οποία κατείχα μέχρι σήμερα 
σε όλες αυτές τις δύσκολες στιγμές που περά-
σαμε όλοι μαζί, για να καταφέρουμε αυτό το 
αποτέλεσμα, το οποίο πετύχαμε.

Στέφανος Κασσελάκης: Προσήχθη 13χρονος για την ομοφοβική επίθεση που δέχτηκε
Ο ανήλικος έχει αφεθεί ελεύθερος, όπως με-
ταδίδουν τα τοπικά μέσα ενημέρωσης. Στην 
προσαγωγή ενός 13χρονου παιδιού προχώ-
ρησαν οι Αρχές για την ομοφοβική φραστική 
επίθεση κατά του Στέφανου Κασσελάκη κατά 
τη διάρκεια ομιλίας του προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ 
στον Βόλο. Ο ανήλικος έχει αφεθεί ελεύθε-
ρος, όπως μεταδίδουν τα τοπικά μέσα ενη-
μέρωσης, καθώς ο Στέφανος Κασσελάκης δεν 

ήθελε να προχωρήσει σε μήνυση ενώ ανέφε-
ρε ότι αν θέλει ο 13χρονος μπορεί να επικοι-
νωνήσει μαζί του και να συζητήσουν. Υπεν-
θυμίζεται ότι κατά τη διάρκεια της κεντρικής 
ομιλίας του Στέφανου Κασσελάκη στον Βόλο, 
κάποιος από μακριά τον αποκάλεσε «π...», 
με τον πρόεδρο του ΣΥΡΙΖΑ να απαντά ψύ-
χραιμος «Να είσαι καλά, έλα να το πεις εδώ», 
τονίζοντας ότι η ομοφοβία «είναι μέρος μίας 

Ελλάδας που πρέπει κάποια στιγμή να την ξε-
περάσει».
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Το σοβαρό τροχαίο ατύχημα του Δημήτρη Βανδόρου, δικαστή στο ΣτΕ και η επανάληψη εκδίκασης μιας υπόθεσης που 
καίει! Το καζίνο της Πάρνηθας που μεταφέρεται στο Μαρούσι, η προσφυγή ακυρότητας από σωματεία και δήμους,
 η «μάχη» 18 δικηγόρων και η δυσαρέσκεια Λασκαρίδη και Κόκκαλη για την επένδυση
Στις 17 Ιουλίου 2024 θα βρεθεί ενώπιον του 
Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ) ξανά, αυτή 
η υπόθεση της μεταφορά του Καζίνο Πάρνη-
θας στο Μαρούσι δίνοντας νέα αναβολή στην 
πολυπόθητη επένδυση που έχουν σχεδιάσει 
με την ανοχή της κυβέρνησης οι Λασκαρίδης 
και Κόκκαλης κόντρα στην επιθυμία των κα-
τοίκων. Η συζήτηση είχε ξεκινήσει αλλά για 
λόγους ανωτέρας βίας καθώς ο σύμβουλος 
Επικρατείας Δημήτρης Βανδώρος, ο οποίος 
συμμετείχε στην σύνθεση και των δύο εν λόγω 
υποθέσεων μετά από σοβαρό τροχαίο ατύχη-
μα νοσηλεύεται εδώ και μεγάλο χρονικό δι-
άστημα σε κρατικό νοσοκομείο, διακόπηκαν. 
Για το λόγο αυτό θα επανασυζητηθούν στο 
Συμβούλιο της Επικρατείας, πριν τη λήξη του 
δικαστικού έτους στην 7μελη σύνθεση του Ε΄ 
Τμήματος του ΣτΕ. Η πλέον πρόσφατη συζή-
τηση αφορά 4 αιτήσεις με τις οποίες ζητείται 
η ακύρωση του Προεδρικού Διατάγματος 
36/2023 για την έγκριση του Ειδικού Πολεο-
δομικού Σχεδίου, τον καθορισμό χρήσεων γης, 
όρων δόμησης, κ.λπ. στην περιοχή Δηλαβέρη 
Αμαρουσίου, που πρόκειται να μεταφερθεί το 
Καζίνο της Πάρνηθας. Η υπόθεση συζητήθηκε 
στις 3 Απριλίου 2024, με 18 δικηγόρους να 
πέφτουν στη «μάχη» των νομικών επιχειρη-

μάτων για την υπόθεση. Μάλιστα, έξω από το 
κτίριο του Συμβουλίου της Επικρατείας υπήρ-
χε συγκεντρωμένο πλήθος, από κατοίκους 
των περιοχών που φαίνεται πως θα επηρεά-
σει η μεταφορά του Καζίνου.Στην επταμελή 
σύνθεση του Ε΄ Τμήματος του Ανωτάτου Ακυ-
ρωτικού Δικαστηρίου, με πρόεδρο τον αντι-
πρόεδρο Χρήστο Ντουχάνη και εισηγήτρια την 
σύμβουλο Επικρατείας Χριστιάνα Μπολόφη, 
σε μία μαραθώνια συνεδρίαση, συζητήθηκαν 
οι αιτήσεις με τις οποίες ζητείται η ακύρωση 
του Προεδρικού Διατάγματος 36/2023 για την 
έγκριση του Ειδικού Πολεοδομικού Σχεδίου, 
τον καθορισμό χρήσεων γης, όρων δόμησης, 
κ.λπ. στην περιοχή Δηλαβέρη Αμαρουσίου, 
όπου πρόκειται να μεταφερθεί το Καζίνο της 
Πάρνηθας. Στο ΣτΕ έχουν προσφύγει Δήμοι, 
Σωματεία, κάτοικοι του Αμαρουσίου και των 
γειτονικών Δήμων -περιοχών και ισχυρίζονται 
ότι με το προσβαλλόμενο διάταγμα εισάγεται 
αποσπασματική πολεοδομική ρύθμιση νο-
θεύοντας τις χρήσεις γης με αποσπασματικές 
και φωτογραφικές διατάξεις, αλλά και χωρίς 
να ληφθούν υπόψη οι πολεοδομικές ανάγκες 
της περιοχής και οι κυκλοφοριακές ρυθμίσεις. 
Παράλληλα, υποστηρίζουν ότι η μεταφορά 
του Καζίνο Πάρνηθας στο Μαρούσι είναι αντί-

θετη σε πλειάδα συνταγματικών διατάξεων, 
αλλά και ότι η λειτουργία του είναι υψηλής 
όχλησης κάτι που είναι ασυμβίβαστο με τις 
χρήσεις κατοικίας κ.λπ. της επίμαχης περιο-
χής. Στον φορέα της επένδυσης που είναι η 
Ελληνικό Καζίνο Πάρνηθας διατηρεί συμμετο-
χή το δημόσιο, το οποίο θα λάβει αντάλλαγμα 
για τη μεταφορά του καζίνο Πάρνηθας στη 
νέα θέση, ποσού 30 εκατ. ευρώ, το οποίο κα-
ταβάλλεται τμηματικά. Συγκεκριμένα, η ΕΤΑΔ 
διαθέτει ποσοστό συμμετοχής της τάξεως του 
49%, την ίδια στιγμή που ο μέτοχος πλειοψη-
φίας είναι η Athens Resort Casino, η οποία 
με την σειρά της ελέγχεται από την Regency 
Entertainment. Να σημειωθεί ότι κύριοι μέτο-
χοι στην τελευταία είναι μέλη της οικογένειας 
Λασκαρίδη καθώς και ο Σωκράτης Κόκκαλης. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.gr

Ο γάμος του γιου της οικογένειας του εφοπλιστή Ξυλά και οι πλοιοκτήτες χωρίς κουπί! Γραφικοί τύποι με την σαμπάνια στο χέρι, κόκκι-
νο παντελόνι και κροκοδιλέ παπούτσια έδωσαν το παρόν στο κτήμα του Ευάγγελου Πιστιόλη. Οι 10 κόκκινες Ferrari στο υπόγειο και η π. 
σύζυγος του Δημήτρη Κουτσολιούτσου (που είναι με το ένα πόδι στην φυλακή) ξεφάντωσε μέχρι το πρωί χορεύοντας Καλαματιανό.
Η αλήθεια είναι ότι η οικογένεια Ξυλά εί-
ναι μια σοβαρή εφοπλιστική παρουσία στα 
Ελληνικά δρόμενα.  Σε έναν γάμο όμως που 
καλείς χίλιους ανθρώπους πάντα έχουν χώρο 
και ρόλο οι γραφικοί της υπόθεσης.  Ένα από 
αυτούς μεγαλοϊδιοκτήτης ακινήτων ήταν ντυ-
μένος με βελούδινο ροζ μωβ σακάκι. Ανάμε-
σα στους πολλούς ήταν και 2 - 3 τύποι που 
δήλωναν εφοπλιστές αλλά όλος ο Πειραιάς 
γνωρίζει ότι δεν έχουν ούτε κουπί. Ούτε καν 
αυτά που πουλάει το Jumbo για τις πλαστι-
κές βάρκες. Θα πρέπει να σας ενημερώσω ότι 
το πάρτι γάμου του 31χρονου Αντώνη Ξυλά 
και της 24χρονης Ιφιγένειας Πρωτονοταρί-
ου, πραγματοποιήθηκε σε κτήριο–κτήμα του 
εφοπλιστή και μεγαλοϊδιοκτήτη ακινήτων, Ευ-
άγγελου Πιστιόλη. Από τις απουσίες που ξε-
χώρισαν ήταν του Τζώρτζη Κουτσολιούτσου (ή 
τουλάχιστον δεν τον είδαν οι πηγές μου) ενώ 
αντίθετα ήταν εκεί η τέως σύζυγος του, Μα-

ρίζα Μαντζαβίνου. Ο Γιάννης Ξυλάς, πατέρας 
του γαμπρού, έχει παντρευτεί την αδελφή 
της Μαρίζας, Έλενα Μαντζαβίνου. Αυτό που 
εντυπωσίασε τους καλεσμένους ήταν ότι στο 
υπόγειο του κτηρίου είναι παρκαρισμένες 10 
κόκκινες Ferrari. Κάποιοι λίγοι snob είπαν ότι 
τις έφερε ο γαμπρός για ντεκόρ του υπογεί-
ου, όμως οι περισσότεροι υποστήριξαν (που 
είναι και το πιθανότερο) ότι ανήκουν στον 
Πιστιόλη, καθώς είναι λάτρης των γρήγορων 
αυτοκινήτων και της ταχύτητας. Μάλιστα, ο 
Πιστιόλης, δεν διστάζει πολλές φορές να ανα-
πτύσσει μεγάλες ταχύτητες στους δρόμους 
του προαστίου όπου διαμένει, δηλαδή στον 
δήμο Ψυχικού – Φιλοθέης (κοντά στο ίδρυμα 
Καραμανλή), προκαλώντας την οργή των κα-
τοίκων. Πάντως, σήμερα θα μάθω σε ποιον 
ανήκουν οι Ferrari και θα σας ενημερώσω αν 
και είμαι βέβαιος κατά 99% ότι ανήκουν στον 
Ευάγγελo... Αυτούσια αναδημοσίευση από 

το edolio5.blogspot.gr
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Στέφανος Κασσελάκης: Η ακρίβεια φτωχοποιεί με εκθετικό τρόπο τον ελληνικό λαό
 Η κυβέρνηση αν πραγματικά θέλει να βοη-
θήσει τον κόσμο να μειώσει στο 0% τον ΦΠΑ 
στα βασικά αγαθά, να βάλει πλαφόν στο ηλε-
κτρικό ρεύμα είπε ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ Η 
ακρίβεια φτωχοποιεί με εκθετικό τρόπο τον 
ελληνικό λαό, δήλωσε ο πρόεδρος του ΣΥΡΙ-
ΖΑ-Προοδευτική Συμμαχία, Στέφανος Κασσε-
λάκης, κατά την επίσκεψη του στη Δημοτική 
Αγορά της Ξάνθης, για την οποία ,όπως είπε, 
διαπίστωσε ότι έχει μαραζώσει, κατηγόρησε 
την κυβέρνηση για την πολιτική της και ζήτη-
σε τη λήψη άμεσων μέτρων για την αντιμετώ-
πισή της. «Αυτό που επικρατεί στη Δημοτική 
Αγορά της Ξάνθης είναι, για άλλη μία φορά, 
η απόδειξη αυτού που λένε τα νούμερα της 
Eurostat ότι η αγοραστική δύναμη των Ελλή-
νων είναι στον πάτο της Ευρώπης μαζί με τη 
Βουλγαρία. Η ακρίβεια και ο πληθωρισμός 
στα τρόφιμα έχουν προκαλέσει την απόλυτη 
ησυχία εδώ μέσα στη Δημοτική Αγορά», είπε 
ο κ. Κασσελάκης και συνέχισε:«έκλεισαν τό-
σες θέσεις που ήταν παλιά ζωντανές επιχει-
ρήσεις, καταστήματα, έμποροι. Προφανώς 
οι συμπολίτες έχουν πάει στα σούπερ μάρκετ 
και στις μεγάλες αλυσίδες για να παίρνουν 
τα βασικά τους αγαθά. Κι εδώ μου είπε ένας 
καταστηματάρχης εκεί που αγόραζαν ψάρι 
δύο φορές την εβδομάδα παίρνει μία φορά 
σε 15 μέρες. Αυτό και μόνο δείχνει πόσο η 
ακρίβεια ταλανίζει τον ελληνικό λαό και πόσο 
ειδικά έξω από τα αστικά κέντρα, όπως εδώ 
στη Θράκη, πού είναι μία παραμελημένη πε-
ριοχή της χώρας μας, η ακρίβεια πραγματικά 
φτωχοποιεί τον κόσμο με εκθετικό τρόπο». 
Τόνισε την ανάγκη να ληφθούν άμεσα μέτρα 
κατά της ακρίβειας και σημείωσε: «Ο πρωθυ-
πουργός αποκαλούσε την ακρίβεια εισαγό-
μενη προεκλογικά και τώρα έρχεται και λέει 
τη χώρα μας μπανανία και ότι θα πολεμήσει 
την ακρίβεια, ότι υπάρχουν και άλλα μέτρα τα 
οποία δεν έχουν εφαρμόσει ακόμα, τα οποία 
για κάποιο λόγο τα καθυστερούν, δεν καταλα-
βαίνω γιατί. Αν πραγματικά θέλει να βοηθή-

σει τον κόσμο να μειώσει στο 0% τον ΦΠΑ στα 
βασικά αγαθά, να βάλει ένα πλαφόν στο ηλε-
κτρικό ρεύμα και επιτέλους να μπει ένα τέλος 
στην αισχροκέρδεια. Άρα, λοιπόν, προτάσεις 
υπάρχουν. Η ακρίβεια δεν είναι εισαγόμε-
νη. Είναι πολιτική βούληση και αν θέλουν να 
πουν στον κόσμο ότι δεν υπάρχει η ακρίβεια 
ή δεν είναι τόσο σημαντικό θέμα, ας έρθουν 
εδώ στη Δημοτική Αγορά της Ξάνθης να δουν 
πως έχει μαραζώσει». Ο Στ. Κασσελάκης έκα-
νε περιοδεία στο κέντρο της Ξάνθης, συνο-
δευόμενος από τον βουλευτή Επικρατείας και 
υποψήφιους ευρωβουλευτές του κόμματος.
Κάθισε σε καφέ στην πλατεία «Ρολόι», όπου 
συναντήθηκε με εργαζόμενους στο καζίνο, οι 
οποίοι έχουν δεχθεί προειδοποίηση απόλυ-
σης, και άκουσε τα προβλήματα τους. Περ-
πάτησε στους κεντρικούς δρόμους, μπήκε σε 
αρκετά καταστήματα και συζήτησε με το προ-
σωπικό. Έκανε χειραψίες με πολίτες, με τους 
οποίους είχε και ολιγόλεπτες συζητήσεις, για 
τις ευρωεκλογές και όχι μόνο, και φωτογρα-
φήθηκε μαζί τους. Ο κ. Κασσελάκης συνεχίζει 
την περιοδεία του στην πόλη ενώ σύμφωνα 
με το πρόγραμμά του επόμενος σταθμός θα 
είναι η πόλη της Δράμας. Αναλυτικά η δήλω-
ση του Στέφανου Κασσελάκη: «Είμαστε στην 
Δημοτική Αγορά της Ξάνθης μαζί με τους υπο-
ψήφιους ευρωβουλευτές μας και τον βου-
λευτή Επικρατείας κ. Αποστολάκη και αυτό 
το οποίο επικρατεί είναι για ακόμη μια φορά 
η απόδειξη ότι να νούμερα και οι δείκτες της 
Eurostat περί αγοραστικής δύναμης που μας 
τοποθετούν, μαζί με την Βουλγαρία, στον 
πάτο της Ευρώπης, όπως και η ακρίβεια, ο 
πληθωρισμός στα τρόφιμα έχουν προκαλέσει 
την απόλυτη ησυχία εδώ μέσα στην αγορά.
Έχουν κλείσει πολλές θέσεις που ήταν παλιά 
ζωντανές επιχειρήσεις, καταστήματα, έμπο-
ροι και αυτή τη στιγμή οι συμπολίτες μας 
έχουν πάει στα μεγάλα σούπερ μάρκετ και 
τις μεγάλες αλυσίδες για να παίρνουνε τα βα-
σικά τους αγαθά. Κατά την διάρκεια της επί-

σκεψης ένας καταστηματάρχης μου είπε ότι 
εκεί που προμηθεύονταν ψάρι δύο φορές την 
εβδομάδα τώρα παίρνουν μία φορά στις δε-
καπέντε ημέρες. Αυτό και μόνο μας δείχνει το 
πόσο η ακρίβεια ταλανίζει τον ελληνικό λαό, 
και πόσο έξω από τα αστικά κέντρα όπως εδώ 
στην Θράκη, που είναι μια παραμελημένη πε-
ριοχή της χώρας μας, η ακρίβεια πραγματικά 
φτωχοποιεί τον κόσμο με εκθετικό τρόπο.
Άρα χρειαζόμαστε άμεσα μέτρα για την πάτα-
ξη της ακρίβειας. Να υπενθυμίσω βέβαια ότι 
ο πρωθυπουργός αποκαλούσε την ακρίβεια 
«εισαγόμενη» προεκλογικά και τώρα έρχεται 
και αποκαλεί την χώρα μας μπανανία και υπό-
σχεται ότι θα πολεμήσει την ακρίβεια και ότι 
υπάρχουν και άλλα μέτρα τα οποία δεν έχουν 
εφαρμόσει ακόμα, και τα οποία βέβαια για 
κάποιο λόγο καθυστερούν – δεν καταλαβαί-
νω γιατί-. Αν θέλει πραγματικά να βοηθήσει 
τον κόσμο, να μειώσει στο 0% τον ΦΠΑ στα 
βασικά αγαθά, να βάλει ένα πλαφόν στο ηλε-
κτρικό ρεύμα έτσι ώστε να μπορέσει ο κόσμος 
να πληρώσει το ρεύμα του, αντί να αφήνει 
τα ολιγοπώλια και επιτέλους να μπει ένα τέ-
λος στην αισχροκέρδεια. Ξέρουμε όλοι πολύ 
καλά ότι υπάρχουν ολιγοπώλια και στους με-
σάζοντες στα τρόφιμα και στις τράπεζες, με 
το μεγάλο κόστος συναλλαγών, και φυσικά 
στο ηλεκτρικό ρεύμα. Προτάσεις υπάρχουν, η 
ακρίβεια δεν είναι εισαγόμενη, είναι ζήτημα 
πολιτικής βούλησης και εάν θέλουν να λένε 
στον κόσμο ότι η ακρίβεια δεν υπάρχει ή ότι 
δεν είναι τόσο σημαντικό θέμα, ας έρθουν κι 
εκείνοι εδώ στην Αγορά της Ξάνθης να δουν 
πώς έχει μαραζώσει».

Διαμαρτυρία της Ένωσης Δικαστών και Εισαγγελέων για το επεισόδιο 
της Ζωής Κωνσταντοπούλου στο Βόλο
 «Η συμπεριφορά που επιδεικνύει, εξακολου-
θητικά, η συγκεκριμένη δικηγόρος, δυσχεραί-
νει την απονομή της Δικαιοσύνης» αναφέρει 
στην ανακοίνωσή της η ΕΔΕ Με αφορμή πρό-
σφατο επεισόδιο στις αίθουσες των δικαστη-
ρίων του Βόλου με την Ζωή Κωνσταντοπού-
λου, η πλειοψηφία των μελών του Δ.Σ. της 

Ένωσης Δικαστών και Εισαγγελέων (ΕΔΕ) σε 
σημερινή ανακοίνωση, αναφέρει ότι «έχει εκ-
δώσει, επανειλημμένα, δελτία Τύπου, για την 
αντίθετη προς τις άνω αρχές συμπεριφορά 
συγκεκριμένης δικηγόρου - αρχηγού πολιτι-
κού κόμματος εντός των Δικαστηρίων της χώ-
ρας κατά την εκδίκαση υποθέσεων, στις οποί-

ες εκπροσωπεί εντολείς της» και προσθέτει: 
«Η συμπεριφορά, που επιδεικνύει, εξακολου-
θητικά, η συγκεκριμένη δικηγόρος, πλην της 
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παραβίασης των άνω αρχών και υποχρεώσε-
ων του Δικηγόρου, δυσχεραίνει την απονομή 
της Δικαιοσύνης, καθότι αντίκειται στους κα-
νόνες της Ποινικής Δικονομίας και σε καμία 
περίπτωση δεν συμβάλει στη Δίκαιη Δίκη». Η 
ανακοίνωση της ΕΔΕ έχει ως εξής: «Η θεσμι-
κή αποστολή του Δικηγόρου στην απονομή 
της Δικαιοσύνης ερείδεται σε διεθνή κείμενα 
(απόφαση 45/121 της 14-12-1990 του 8ου 
Συνεδρίου του ΟΗΕ, Σύσταση 21 (2000) της 
Επιτροπής Υπουργών του Συμβουλίου της 
Ευρώπης, Συνθήκη της Λισαβόνας, Χάρτης 
Θεμελιωδών Δικαιωμάτων της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης, Κώδικας Δεοντολογίας CCBE κλπ.) 
καθώς και σε εθνικά (άρθρα 20 και 99 του Συ-
ντάγματος, Κώδικας Δικηγόρων και Κώδικας 
Δεοντολογίας Δικηγορικού Λειτουργήματος) 
στα οποία, μεταξύ των άλλων, προβλέπεται 
ότι οι Δικηγόροι οφείλουν να προασπίζονται 
όχι μόνο τα συμφέροντα των εντολέων τους 
αλλά και το δικαιϊκό σύστημα στο σύνολό του. 
Επίσης, τα άνω κείμενα αναγνωρίζουν ότι 
τόσο το λειτούργημα του Δικαστικού Λειτουρ-
γού όσο και του Δικηγόρου έχει περιβληθεί 
με αυξημένο Κύρος, διότι η Πολιτεία τους έχει 
εμπιστευθεί υψηλή αποστολή και δη αυτή 
της προστασίας του Κράτους Δικαίου. Ο Κώ-
δικας Δικηγόρων (άρθρα 34 επ.) προβλέπει 
τα δικαιώματα και τις υποχρεώσεις του Δικη-
γόρου και μεταξύ των υποχρεώσεών του συ-
μπεριλαμβάνεται η θεμελιώδης υποχρέωσή 

του να απευθύνεται στους Δικαστές, στους Ει-
σαγγελείς και στους Δικαστικούς Γραμματείς 
με υπευθυνότητα και σεβασμό και να τηρεί 
τον ελληνικό Κώδικα Δεοντολογίας Δικηγο-
ρικού Λειτουργήματος (άρθρ. 41), σύμφωνα 
με τον οποίο ο Δικηγόρος πρέπει να συμπε-
ριφέρεται με αξιοπρέπεια, να συμβάλει στην 
επικράτηση της αλήθειας και του Δικαίου, να 
τηρεί ευπρέπεια και μετριότητα εκφράσεων 
στις ενέργειές του καθώς και να περιφρουρεί, 
πάντα, το κύρος του Δικηγορικού Λειτουργή-
ματος. Η Ενωση Δικαστών και Εισαγγελέων 
έχει εκδώσει, επανειλημμένα, δελτία τύπου, 
για την αντίθετη προς τις άνω αρχές συμπε-
ριφορά συγκεκριμένης δικηγόρου - αρχηγού 
πολιτικού κόμματος εντός των Δικαστηρίων 
της χώρας κατά την εκδίκαση υποθέσεων, 
στις οποίες εκπροσωπεί εντολείς της. Η συ-
μπεριφορά, που επιδεικνύει, εξακολουθητι-
κά, η συγκεκριμένη δικηγόρος, πλην της πα-
ραβίασης των άνω αρχών και υποχρεώσεων 
του Δικηγόρου, δυσχεραίνει την απονομή 
της Δικαιοσύνης, καθότι αντίκειται στους κα-
νόνες της Ποινικής Δικονομίας και σε καμία 
περίπτωση δεν συμβάλει στη Δίκαιη Δίκη. Το 
τελευταίο δε χρονικό διάστημα η αντιδεοντο-
λογική και αντιδικονομική συμπεριφορά της 
συγκεκριμένης δικηγόρου παρατηρείται στα 
Δικαστήρια του Βόλου ενώ οι τριτοκοσμικές 
εικόνες απονομής της Δικαιοσύνης (προσβο-
λές Δικαστηρίου, φωνασκίες, απαξιωτικές 

φράσεις περί χειραγώγησης της Δικαιοσύνης 
από τοπικό παράγοντα, παρεμπόδιση διέλευ-
σης Δικαστή, αναφορές για μη νόμιμες κλη-
ρώσεις ενόρκων και Δικαστών κλπ.), που κά-
νουν το γύρο του κόσμου, εκθέτουν τη χώρα 
μας, κλονίζουν την εμπιστοσύνη των πολιτών 
στη Δικαιοσύνη και ενέχουν αμφισβήτηση 
της επικράτησης της αρχής του Κράτους Δι-
καίου στη χώρα μας. Για την αντιμετώπιση 
αυτού του φαινομένου και τη διαφύλαξη της 
αρχής της Δίκαιης Δίκης προς προστασία των 
πολιτών υποχρέωση έχουν τα αρμόδια όργα-
να του Δικηγορικού Συλλόγου Αθηνών, στον 
οποίο ανήκει η ανωτέρω δικηγόρος, στον 
οποίο και θα διαβιβάσουμε τα πρακτικά της 
ανωτέρω δίκης στα Δικαστήρια του Βόλου κα-
θώς και δημοσιεύματα με δηλώσεις της ιδίας, 
στα οποία στοχοποιεί συναδέλφους μας αλλά 
και εν γένει τη Δικαιοσύνη. Η πολιτική ηγεσία 
δε του Υπουργείου Δικαιοσύνης, στην αρμο-
διότητα της οποίας ανήκει η εξασφάλιση ενός 
νομοθετικού πλαισίου ορθής λειτουργίας της 
Δικαιοσύνης στη χώρα και η οποία επιχειρεί 
τον εκσυγχρονισμό της Δικαιοσύνης, οφείλει 
να καταδικάσει, άμεσα, το φαινόμενο αυτό 
ενώ η Ένωση Δικαστών και Εισαγγελέων θα 
υποβάλει, άμεσα, προτάσεις για τη θεσμο-
θέτηση ενός πλήρους νομοθετικού πλαισίου 
στους Κώδικες Ποινικής και Πολιτικής Δικο-
νομίας, που θα διασφαλίζει την ακώλυτη και 
απρόσκοπτη λειτουργία των Δικαστηρίων.»

Ρεπορτάζ

Το 1.500.000 ευρώ εγγύηση για να μην πάνε φυλακή Εξάρχου και Κούτρας ήταν μόνο μια προειδοποίη-
ση! Οι οφειλές των 50 εκατ. ευρώ του Αλβανικού δημοσίου και οι «καρπαζιές» από το Μαξίμου σε 
Μπάκο και Καϋμενάκη να τα θεωρήσουν «γραμμένα στην άμμο» και ξεχασμένα.
Θα σας ενημερώσω σήμερα για μια υπόθεση 
που είναι θαμμένη στα συρτάρια του υπουρ-
γείου Εξωτερικών. Το αλβανικό δημόσιο οφεί-

λει στην κατασκευαστική ΑΚΤΩΡ (θυγατρική 
της Intrakat) πριν την αγοράσει το δίδυμο των 

άσχετων επί των κατασκευών Μπάκου και 
Καϋμενάκη εδώ και πολλά χρόνια 50 εκατ. 
ευρώ. Μαζί με την αγορά της εταιρείας όπως 

είναι φυσικό αγόρασες τα χρέη και 
τις οφειλές. Το αλβανικό δημόσιο 
φυσικά «κάνει το κουνέλι» και δεν 
πληρώνει. Ο Εξάρχου της Άκτωρ και 
της Intrakat που πριν λίγες μέρες 
αφέθηκε ελεύθερος από την ανακρί-
τρια και εισαγγελέα με εγγύηση 500 
χιλιάδων ευρώ για να μην πάει φυλα-
κή, τρώει την μια σφαλιάρα μετά την 
άλλη από την κυβέρνηση για να μην 
διεκδικήσει η εταιρεία τα χρήματα 
αυτά και γκρεμιστούν οι διμερής σχέ-
σης με την Αλβανία!  Έχει ήδη σταλεί 
από την ΑΚΤΩΡ ανάλογο αίτημα στο 

υπουργείο Δικαιοσύνης όπως προβλέπεται. 
Το αίτημα αποστέλλεται από το Δικαιοσύνης 

στη συνέχεια στο ΥΠΕΞ, καθώς χρειάζεται η 
έγκριση του Υπουργού Εξωτερικών.Όλα όμως 
έχουν φρενάρει αφού τους 2 εφοπλιστές που 
είναι και ουσιαστικά τα αφεντικά του ΑΚΤΩΡ 
με μπροστινό τον Εξάρχου το Μαξίμου τους 
έχει «για πλάκα». Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.gr
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(Ν2) Η ερωμένη «Μαρκέλλα» της βουλής τα καυτά SMS του «αδιάκριτου» συνεργάτη που έφυγε κλοτσιδόν και 
ανεβοκατεβάζει κείμενα για να εκβιάσει το μεροκάματο του! Ο «κοριός» μεγάλης πρεσβείας που καταγράφει 
σημεία και τέρατα για κοινοβουλευτικό πολιτικό «μαγαζί», οι δεσμίδες με τα 500ευρα και η σύζυγος με το κέρα-
το που απολαμβάνει το «προεδριλίκι» του συζύγου.

Τα χαράματα χτύπησε το κινητό μου και ο με-
λαμψός συνεργάτης μου που στην χώρα του 
είναι υποπλοίαρχος και στην Ελλάδα παριστά-
νει τον σερβιτόρο σε κοσμικό εστιατόριο των 
Βορείων Προαστίων μου ζήτησε να βρεθούμε 
όσο πιο νωρίς μπορούμε. Το ραντεβού κανο-
νίστηκε για τις 4 π.μ. Μέσα στο άγριο σκοτάδι 
πάρκαρα το αυτοκίνητο μου σε ένα δρομάκι 
στην Πατησίων όπου περίμενε με την μηχανή 
του ο καλός μου φίλος. Και τι δεν μου είπε για 
το πολιτικό κόμμα - καραγκιόζη. Το πιο ωραίο 
από όλα αφορά αυτά που έχει καταγράψει ο 
«κοριός» της Πρεσβείας της χώρας από όπου 
προέρχεται ο υποπλοίαρχος και αφορούν κα-
μιά 200αρια SMS που έχουν σταλεί τις τελευ-
ταίες 20 μέρες από και προς μέλη και φίλους 
του «μαγαζιού» που προεδρεύει ο εραστής 
της «Μαρκέλλας» για το κατάντημα του οποί-
ου σας ενημερώσαμε με σχετική ανάρτηση. 
Η ξανθούλα που έβαλε στην τσέπη την πρό-
σφατη κρατική χρηματοδότηση, έμαθα ότι 
λύνει και δένει υπό τις ευλογίες του καβαλά-
ρη της. Απολύει κόσμο, προσλαμβάνει άλλους 
και παραγγέλνει εισιτήρια για ταξίδια στην 
Ευρώπη προκειμένου να ζήσει τον παράνομο 
έρωτα της. Φυσικά όπως προκύπτει, η νόμιμη 
σύζυγος τα ξέρει όλα αλλά έχει βολευτεί στις 
δεσμίδες με 500ευρα που τις δίνει ο μέγας 
πρόεδρος. Μου είπε ο μελαμψός συνεργάτης 
ότι πρόσφατα η «Μαρκέλλα» τηλεφώνησε σε 
δικηγόρο του κόμματος και του είπε να πάει 
να πουλήσει πατάτες γιατί είναι άχρηστος και 

άσχετος! Η πλάκα είναι ότι ένας κακομοίρης 
που έχει αυτοβαφτίσει τον εαυτό του «δη-
μοσιογράφο» και μέχρι εχθές πρόσφερε 
με «αδιάκριτο» τρόπο έναντι 20 ευρώ την 
ημέρα τις υπηρεσίες του στον αρχηγό του, 
έφαγε κλωτσιές και απολύθηκε νύχτα από 
το γραφείο της Βουλής. Αυτός ο κακομοίρης 
έχει και ένα site με 30 επισκέψεις την ημέρα 
και ανεβοκατεβάζει κείμενα σε βάρος του 
πρώην αρχηγού (όλα βρίσκονται στην διά-
θεση του edolio5 με Screenshot) του προ-
κειμένου να εκβιάσει και να ξαναγυρίσει στο 
γραφείο του αφού τώρα υποτίθεται ότι έχει 
αναρρωτική άδεια. Όταν όμως ο ίδιος έβρι-
ζε χυδαία άλλους πολιτικούς, αλλά και την 
δημοσιογραφική ομάδα του edolio5 για να 
δικαιολογούσε το 20ευρο που έπαιρνε αυτά 
δεν τα σκεφτόταν. Ούτε που θα βρίσκει τώρα 
κόλα για να βάζει την περούκα του. Ο καλός 
φίλος μου είπε πολλά και διάφορα που απο-
δεικνύουν με απόλυτο τρόπο, αφού προκύ-
πτουν με SMS, ότι αυτό το πολιτικό «μαγαζί» 
είναι μια σπείρα εκβιαστών και απατεώνων. 
Πίσω όμως έχει η αχλάδα την ουρά! Τελικά 
το ραντεβού τα χαράματα ήταν χρήσιμο. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.g

Με μαγευτική θέα στη μοναδική Ακρόπο-
λη, την αρχοντική Πλατεία Συντάγματος 
και τη Βουλή, τον καταπράσινο Λόφο του 
Λυκαβηττού ή το Καλλιμάρμαρο Στάδιο, το 
πολυβραβευμένο - 5 αστέρων - Ξενοδοχείο 
Μεγάλη Βρεταννία προσφέρει μια ασύγκρι-
τη προοπτική της μυθικής ιστορίας της Αθή-
νας. Αυτό το ξενοδοχείο-ορόσημο βρίσκε-
ται ακριβώς στην καρδιά της πόλης από το 
1874 και είναι σε κοντινή απόσταση με τα 
πόδια από πολυτελείς εμπορικές περιοχές, 
μουσεία και το επιχειρηματικό κέντρο της 
πόλης. Αποδράστε στο GB Spa και απολαύ-
στε ένα χαρακτηριστικό μασάζ και περιποι-
ήσεις ομορφιάς ή την απόλυτη χαλάρωση 
στο Ατμόλουτρο. Διατηρήστε τη φόρμα σας 
στο Fitness Studio, το οποίο λειτουργεί όλο 
το 24ωρο για τους επισκέπτες του ξενοδο-
χείου μας.

Η ιστορία του ξενοδοχείου 
«Μεγάλη Βρεταννία»

Ρεπορτάζ
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Πολιτική

«Η απάντηση στην ακρίβεια δεν είναι η μείωση των φόρων» το μήνυμα Θεοχάρη

Ramazan Baygara! Δολοφόνησε αντίπαλο συμμορίας στην Τουρκία και συνελήφθη στους Αμπελοκήπους. Τα 
14 εντάλματα, η εκτέλεση του αδελφού του που τον έκανε διάδοχο, η κινητοποίηση της Interpol και η κατά 
τύχη ανακάλυψη του από την ΕΥΠ σε «παράπλευρη επιχείρηση» για σύλληψη ομοεθνών του στην Κρήτη. 

Ο υφυπουργός Οικονομικών επισήμανε ότι 
μέλημα της κυβέρνησης είναι η μόνιμη αύ-
ξηση των μισθών. Ο υφυπουργός Οικονομι-
κών. Χάρης Θεοχάρης, δήλωσε ότι ο τρόπος 
για να αντιμετωπίσουν τα ελληνικά νοικοκυ-
ριά το μεγάλο «αγκάθι» της ακρίβειας δεν 
είναι η μείωση των φόρων, αλλά οι μόνιμες 
αυξήσεις των εισοδημάτων, κίνηση προς την 
οποία έχει κατευθυνθεί ήδη η κυβέρνηση. «Η 
Ισπανία όταν έριξε το ΦΠΑ στα βασικά είδη η 
μισή πτώση του ΦΠΑ πέρασε στο τελικό κα-
ταναλωτή τον πρώτο μήνα ενώ η άλλη μισή 
κρατήθηκε από τις επιχειρήσεις, και τον δεύ-
τερο μήνα κρατήθηκε όλη άρα δεν βλέπουμε 
να δίνει λύση. Αν το ζήτημα είναι οι πολυεθνι-
κοί όμιλοι και πρέπει οπωσδήποτε αν αισχρο-
κερδούν να τους πιάσουμε τότε προφανώς 
η απάντηση δεν είναι η μείωση του Ειδικού 
Φόρου Κατανάλωσης γιατί απλώς θα αυξή-

σει τον τζίρο των πολυεθνικών ομίλων. Άρα 
το ανάποδο πρέπει να γίνει να εντατικοποιη-
θούν οι έλεγχοι, η ΔΙΜΕΑ, οι άλλες υπηρεσίες 
να βγουν έξω και να βάλουν πρόστιμα όπως 
βάζουν πρόστιμα», δήλωσε ο υφυπουργός 
στον ραδιοφωνικό σταθμό «Παραπολιτικά». 
Ανάμεσα σε άλλα, ο Χάρης Θεοχάρης υπενθύ-
μισε τις κυβερνητικές δεσμεύσεις για αύξηση 
των μισθών, ώστε να είναι αξιοπρεπείς σε σύ-
γκριση με τις τιμές που επικρατούν στην αγο-
ρά. «Η απάντηση στην ακρίβεια δεν είναι να 
μειώσουμε τους φόρους με αμφίβολα αποτε-
λέσματα στη μείωση των τελικών τιμών αλλά 
είναι να αυξήσουμε με μόνιμο τρόπο τα εισο-
δήματα και η κυβέρνηση σε αυτό τον τομέα 
έχει κάνει συγκεκριμένες κινήσεις. Επίσης, 
έχουμε δει ότι και η οικονομία με τη δομή 
που έχει ενισχύει και τους μέσους μισθούς, 
όχι μόνο τους κατώτατους που είναι κυβερ-

νητική επιλογή. Βλέπουμε ότι εκεί πρέπει να 
δώσουμε την έμφαση με μόνιμες μειώσεις 
στα βάρη όπως για παράδειγμα στις εισφορές 
που έχουν οι εργαζόμενοι, το έχουμε υποσχε-
θεί αυτό 0,5% του χρόνου και άλλο 0,5% μέχρι 
το τέλος της τετραετίας και τις αυξήσεις των 
μισθών ώστε επιτέλους να έχουμε αξιοπρεπή 
εισοδήματα σε σχέση με το ύψος των τιμών».

Στην Αθήνα συνελήφθη ο αρχηγός διαβόη-
της συμμορίας που δραστηριοποιείται στο 
οργανωμένο έγκλημα και έχει έδρα στα Άδα-
να, στην Τουρκία. Πρόκειται για τον 29χρονο 
Ramazan Baygara. Ο 29χρονος συνελήφθη 
στους Αμπελόκηπους, στην Αθήνα, την Παρα-
σκευή (10 Μαΐου), σύμφωνα με πληροφορί-
ες, ενώ είχε διαφύγει στην Ελλάδα στα τέλη 
του περασμένου έτους, αφού έμαθε ότι είχαν 
εκδοθεί 14 εντάλματα σύλληψης για εκείνον 
στην Τουρκία. Μάλιστα, μεταξύ των ενταλμά-
των υπήρχε και η κατηγορία για ανθρωποκτο-
νία από πρόθεση. Οι Αρχές έφτασαν στα ίχνη 
του Τούρκου όταν η ΕΥΠ, στο πλαίσιο ερευ-
νών της, έπεσε σε δύο Τούρκους που ζούσαν 
με μεγάλες ανέσεις στην Κρήτη, στα Χανιά 
όπως είχε γράψει σε σχετικό ρεπορτάζ το 
edolio5. Οι δύο Τούρκοι, που εμπλέκονταν σε 
κυκλώματα διακίνησης ναρκωτικών, συνελή-
φθησαν, και ο ένας εξ αυτών φέρεται να ήταν 

μέλος της εν λόγω συμμορίας. Στα σπί-
τια των δύο Τούρκων εντοπίστηκαν έγ-
γραφα του 29χρονου και οι εκτιμήσεις 
των Αρχών αναφέρουν ότι οι δύο συλ-
ληφθέντες φέρεται να είχαν διευκολύ-
νει τον Ramazan Baygara, όταν ήθελε 
να διαφύγει από την Τουρκία. Η ΕΥΠ, 
σε επικοινωνία της με τις τουρκικές 
Αρχές, ενημέρωσε για το ενδεχόμενο 
ο αρχηγός της συμμορίας να κρύβεται 
στην Ελλάδα. Στη συνέχεια, μετά από 
έρευνα της ΕΥΠ, εντοπίστηκε στους 
Αμπελόκηπους και, αφού τον παρακολούθη-
σαν, κάλεσαν την Άμεση Δράση για να τον 
συλλάβει, σε έξοδό του. Ο 29χρονος ανέλα-
βε την ηγετική θέση της συμμορίας, η οποία 
ονομάστηκε με το επώνυμό του μετά τη δολο-
φονία του 36χρονου αδελφού του, Bedirhan 
Baygara, μέσα σε ζαχαροπλαστείο το 2020. 
Η εγκληματική οργάνωση «Bayğaras» εμπλε-

κόταν σε διακίνηση ναρκωτικών, όπλων και 
είχε δράση σε άλλες εγκληματικές ενέργειες. 
Παράλληλα, είχε και συνεργασία με κυκλώ-
ματα που διακινούν μετανάστες. Η Ιντερπόλ 
είχε εκδώσει «ερυθρά αγγελία» σε βάρος του 
29χρονου και, μετά τη σύλληψή του, κρατεί-
ται στην Ελλάδα, όσο αναμένεται η έκδοσή 
του στην Τουρκία. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.com
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Κασσελάκης για ΛΑΡΚΟ: 700 οικογένειες βρίσκονται στον δρόμο μετά από απόφαση της ΝΔ

Στέφανος Κασσελάκης: Το ρήμα που χρησιμοποίησα, πρώτα από όλα το χρησιμοποίησε η 
υποψήφια ευρωβουλευτής της ΝΔ την οποία δεν έχει αποπέμψει ο Κ. Μητσοτακης.

Μανώλης Χριστοδουλάκης: «Θα συνιστούσα στη ΝΔ μεγαλύτερη προσοχή όταν συνδέει τις 
ευρωεκλογές με πιθανή αποσταθεροποίηση της κυβέρνησης»

Για κατασκευασμένη εικόνα ανάπτυξης, από 
την κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας, κάνει 
λόγο ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ Στέφανος Κασ-
σελάκης σε ανάρτησή του για τη σημερινή 
συγκέντρωση εργαζομένων της ΛΑΡΚΟ στο 
Σύνταγμα. Συγκεκριμένα ο κ. Κασσελάκης 
αναφέρει: «Σήμερα βρέθηκα στο συλλαλη-
τήριο των εργαζομένων της ΛΑΡΚΟ. Πλάι στις 

700 οικογένειες που από τη μια στιγμή στην 
άλλη βρίσκονται στον δρόμο μετά από από-
φαση της ΝΔ. Απέναντι στην κατασκευασμένη 
εικόνα ανάπτυξης βρίσκονται τόσες ανθρώπι-
νες ιστορίες, τόσες ζωές. Βρίσκεται η σκληρή 
πραγματικότητα. Δικαιούμαστε μια καλύτερη 
ζωή. Μαζί θα παλέψουμε».

Το ρήμα που χρησιμοποίησα, πρώτα από όλα 
το χρησιμοποίησε η υποψήφια ευρωβουλευ-
τής της ΝΔ την οποία δεν έχει αποπέμψει ο 
Κ.Μητσοτακης. Η ίδια είπε ότι «όλοι σκοτώ-
σαμε αυτά τα παιδιά». Λυπάμαι πάρα πολύ 
αλλά εγώ δεν σκότωσα αυτά τα παιδιά. Οι κά-
τοικοι της Νέας Ιωνίας, όπου βρίσκομαι, δεν 
έχουν σκοτώσει αυτά τα παιδιά. Οι νησιώτες 
που επισκέφθηκα σε όλο το Αιγαίο δεν έχουν 
σκοτώσει αυτά τα παιδιά. Ο κ. Μητσοτάκης, 

στη Βουλή, στη συζήτηση για την 
πρόταση μομφής, είπε οτι εάν δεν 
είχε κάνει λάθος ο σταθμάρχης, αυτή 
τη στιγμή θα ζούσαν αυτά τα παιδιά. 
Με την ίδια λογική ακριβώς, εάν είχε 
αφουγκραστεί τις προειδοποιήσεις ο 
Κώστας Καραμανλής, αυτή τη στιγμή 
θα ζούσαν αυτά παιδιά. Οι άνθρω-
ποι του δημόσιου, πέρα από την τε-
ράστια.

«Προφανώς οι ευρωεκλογές εκπέμπουν πολι-
τικά μηνύματα», τόνισε μιλώντας στο  ΑΝΤ1, 
στην εκπομπή «Καλημέρα Ελλάδα» με τον 
Γιώργο Παπαδάκη και την Μαρία Αναστασο-
πούλου, ο βουλευτής του ΠΑΣΟΚ στην Ανατο-
λική Αττική, κ. Μανώλης Χριστοδουλάκης, και 
συνέχισε λέγοντας  πως «όταν η κυβέρνηση 
θέτει εκβιαστικά διλήμματα για το αποτέλε-
σμα των ευρωεκλογών και πιθανά μηνύματα 
αποσταθεροποίησης της ίδιας, θα συνέστηνα 
μεγαλύτερη προσοχή. Γιατί μπορεί τελικά τα 
μηνύματα και οι αντίστοιχες ευθύνες να πρέ-
πει να αναληφθούν από την κυβέρνηση μετά 
από τις εκλογές». Αναφορικά με τους στόχους 
του ΠΑΣΟΚ ο κ. Χριστοδουλάκης επανέλαβε 
την βασική επιδίωξη του κόμματος η οποία 
είναι να δώσει προοπτική και ενναλακτική 
πρόταση στους πολίτες απέναντι στην δια-
κυβέρνηση της Ν.Δ «Οι ευρωεκλογές είναι 
ένα ακόμη σκαλοπάτι για τον στόχο αυτό. 

Στο ΠΑΣΟΚ στρατευόμαστε όλοι για να δώ-
σουμε τη μάχη των ευρωεκλογών, η οποία 
είμαστε βέβαιοι ότι θα είναι νικηφόρα». νΓια 
το θέμα των ευρωεκλογών, ο βουλευτής του 
ΠΑΣΟΚ τόνισε τη σημαντικότητα τους για την 
πορεία της χώρας μας στην Ευρωπαϊκή Ένω-
ση και για την καθημερινότητα των πολιτών, 
καθώς μια σειρά ζητήματα που ορίζονται από 
την Ευρωπαϊκή Ένωση, αφορούν όλους τους 
πολίτες. «Είναι πολύ σημαντικό οι πολίτες 
να καθορίσουν τους συσχετισμούς, οι οποίοι 
θα πάρουν αποφάσεις για το Ευρωομόλογο, 
για την Κοινή Πολιτική Άμυνας, για την Κοινή 
Αγροτική Πολιτική, για τη Συνθήκη του Δου-
βλίνου και το μεταναστευτικό και για έναν 
μόνιμο μηχανισμό στήριξης που θα οδηγήσει 
σε συγκλίσεις των χωρών μελών της ΕΕ». Για 
το ζήτημα της συμφωνίας των Πρεσπών ο κ. 
Χριστοδουλάκης αναρωτήθηκε αν η κυβέρνη-
ση έχει ξεκαθαρίσει τους στόχους της και το τι 

θέλει να κάνει με αυτό το ζήτημα. Υπενθύμισε 
την αρνητική στάση του ΠΑΣΟΚ, όταν ήρθε η 
συμφωνία προς ψήφιση στη Βουλή αλλά τό-
νισε ότι πλέον με τη συμφωνία σε ισχύ, είναι 
διαφορετικά τα δεδομένα. «Είναι άλλο πράγ-
μα η στάση του καθενός το 2019, προ συμφω-
νίας και τελείως διαφορετικό το τι πρέπει να 
κάνουμε σήμερα, με την συμφωνία σε ισχύ. 
Σήμερα, τα δεδομένα θα είναι χειρότερα αν 
δεν τηρηθεί. Επομένως η κυβέρνηση οφείλει 
να ασκήσει τη μέγιστη δυνατή πίεση, ώστε να 
υπαναχωρήσει η νέα κυβέρνηση της Βόρειας 
Μακεδονίας».
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Τριετίες: Πώς αποφεύγουν την καταβολή τους οι εργοδότες – Ποιο είναι το «όπλο» των εργαζομένων
Σε διαμάχη μεταξύ εργοδότη και εργαζόμενου 
καταλήγει η καταβολή του επιδόματος προ-
ϋπηρεσίας από 10% έως 30% για όσους συ-
μπληρώνουν τριετία μετά την 1η Ιανουαρίου 
του 2024. Όπως αναφέρει στο «Mononews», 
ο δικηγόρος Γιάννης Καρούζος οι εργοδότες 
χρησιμοποιώντας διάφορες τεχνικές για να 
παρερμηνεύσουν τον νόμο, προκειμένου να 
μην καταβάλουν την προσαύξηση του μισθού 
στους εργαζόμενους. Την ίδια στιγμή, είναι 
αδύνατο να πραγματοποιηθούν έλεγχοι από 
την Ανεξάρτητη Αρχή Επιθεώρηση Εργασίας 
σε όλες τις επιχειρήσεις της χώρας για να δια-
πιστωθεί η μη καταβολή των προσαυξήσεων. 
Σύμφωνα με καταγγελίες ιδιωτικών υπαλ-
λήλων οι εργοδότες για να μην καταβάλουν 
τις τριετίες προχωρούν στις εξής πρακτικές: 
. συμψηφισμό των αυξήσεων με δήθεν μπό-
νους παραγωγικότητας, . αναγκαστική επι-
λογή από τους εργαζόμενους ανάμεσα στην 
αύξηση τριετίας και το οικογενειακό επίδομα
. απόλυση των εργαζομένων που είχαν προ-
σληφθεί πριν το 2012 και επαναπρόσληψη, 
προκειμένου να μην δικαιούνται προαυξή-
σεις. Για την πλειοψηφία των εργαζομένων 
που οι επιχειρηματίες αρνούνται να τους 
καταβάλουν τις νόμιμες προσαυξήσεις είναι 
να προχωρήσουν ακόμη και σε ανώνυμη κα-
ταγγελία στην Ανεξάρτητη Αρχή Επιθεώρησης 
Εργασίας. Όπως μας εξηγεί ο εργατολόγος 
Γιάννης Καρούζος: «Η εφαρμογή των τριετι-
ών στα μισθοδοτικά πρόγραμματα των εται-
ρειών προχωράει με δυσλειτουργία και στην 
πραγματικότητα παρά πολλοί εργαζόμενοι, 
που δεν απασχολούνταν στην ίδια επιχείρη-
ση, δεν μπορούν να αποδείξουν την προϋπη-
ρεσία τους όταν ειδικά ο εργοδότης αρνείται 
να την αποδεχτεί. Κι αυτό διότι ο εργαζόμενος 
που απασχολείται στην ίδια εταιρεία έχει κα-
ταγράφει η προϋπηρεσία του κάτι που μπορεί 
να αποδειχθεί εύκολα απο μια έρευνα που 
μπορεί να κάνει η ΑΑΕΕ ή ο ΕΦΚΑ, κατόπιν 
ακόμη και ανώνυμης καταγγελίας, είναι εύκο-
λο να αποδειχθεί εάν του την αναγνώρισε». 

Υπενθυμίζεται ότι οι εργοδότες οφείλουν να 
κρατούν αρχείο για τουλάχιστον 10 έτη. Εφό-
σον υπάρχει το αρχείο η προϋπηρεσία πρέπει 
να αναγνωριστεί, χωρίς ο εργαζόμενος να κά-
νει κάποια ενέργεια. Παράλληλα, σύμφωνα 
με τον κ. Καρούζο, το πρόβλημα παραμένει 
για τους εργαζόμενους που προέρχονται από 
άλλον εργοδότη, οι οποίοι πρέπει να αποδεί-
ξουν την προϋπηρεσία τους, προσκομίζοντας 
την βεβαίωση τους στον νέο τους εργοδότη. 
Τα τρικ που χρησιμοποιούν οι εργοδότες, 
πέρα απο τη μη αναγνώριση της προϋπηρεσί-
ας σε άλλους εργοδότες, είναι οι οικειοθελείς 
παροχές, τα πριμ και τα μπόνους που τους 
έδιναν να τους καλούν να υπογράφουν δηλώ-
σεις ότι συμφωνούν με τον συμψηφισμό τους 
με την προσαύξηση της τριετίας. Σύμφωνα με 
καταγγελίες των εργαζομένων, πολλές επιχει-
ρήσεις  εφαρμόζουν την πρακτική της τροπο-
ποίησης των ατομικών συμβάσεων εργασίας, 
βάσει της οποίας ως βασικός μισθός ορίζεται 
ο κατώτατος μισθός χωρίς τριετίες συν μια 
«πρόσθετη καταβολή» ως οικειοθελής παρο-
χή. Αρκετές εταιρείες προχωρούν σε τροπο-
ποιήσεις των ατομικών συμβάσεων εργασίας 
στις οποίες προσθέτουν και ως όρο υποχρέ-
ωσης των εργαζομένων να μετακινούνται 
για δουλειά σε «διαθέσιμες» θέσεις εργασί-
ας σε όλη την χώρα, αλλιώς θα απολύονται. 
Να σημειωθεί οτι αρμόδιοι υπουργοί έκαναν 
λόγο για τσουχτερά πρόστιμα για τους εργο-
δότες που θα επιλέξουν να μην καταβάλουν 
το επίδομα προϋπηρεσίας (τριετίες) στους 
εργαζόμενους. Τα πρόστιμα που θα ήταν ίδια 
με αυτά που ισχύουν για μη καταβολή δε-
δουλευμένων. Πρόστιμο έως 8.000 ευρώ. Συ-
γκεκριμένα, ο επιχειρηματίας θα καταβάλλει 
800 ευρώ πρόστιμο για κάθε εργαζόμενο που 
δεν θα του έχει καταβάλει την προβλεπόμενη 
προσαύξηση με την συμπλήρωση τριετίας κα 
ταυτόχρονα θα του επιβάλλεται και πρόστιμο 
ανάλογα με το αριθμό των απασχολούμενων. 
Σημειώνεται ότι η μη καταβολή δεδουλευμέ-
νων χαρακτηρίζεται ως πολύ υψηλή παρά-

βαση και επιβάλλονται τα υψηλότερα πρό-
στιμα, τα οποία κυμαίνονται από 1.800 έως 
8.000 ευρώ. Αναλυτικότερα, οι επιχειρήσεις 
που δεν θα καταβάλουν τις τριετίες θα πλη-
ρώσουν 800 ευρώ για κάθε εργαζόμενο και 
τα εξής πρόστιμα: Όπως μας εξηγεί ο κ. Κα-
ρούζος για να ισχύει κάτι τέτοιο θα πρέπει τα 
πριμ και οι παροχές να αποτελούν μισθό γιατί 
μόνο τότε μπορούν να συμψηφιστούν και σε 
καμία άλλη περίπτωση. α. Σε επιχείρηση/ερ-
γοδότη που απασχολεί από 1 έως 10 άτομα 
προσωπικό στον ελεγχόμενο τόπο εργασίας, 
το συνολικό πρόστιμο για κάθε παράβαση 
ανέρχεται σε 1.800 ευρώ. β. Σε επιχείρηση/
εργοδότη που απασχολεί από 11 έως 20 άτο-
μα προσωπικό το συνολικό πρόστιμο για κάθε 
παράβαση ορίζεται σε 2.000 ευρώ. γ. Σε επι-
χείρηση/εργοδότη που απασχολεί από 21 -50 
άτομα προσωπικό το συνολικό πρόστιμο για 
κάθε παράβαση ορίζεται σε 3.000 ευρώ. δ. Σε 
επιχείρηση/εργοδότη που απασχολεί από 51 
-150 άτομα προσωπικό το συνολικό πρόστι-
μο για κάθε παράβαση ορίζεται 4.000 ευρώ. 
ε. Σε επιχείρηση/εργοδότη που απασχολεί 
από 151 -250 άτομα προσωπικό το συνολι-
κό πρόστιμο για κάθε παράβαση ορίζεται σε 
6.000 ευρώ. στ. Σε επιχείρηση/εργοδότη που 
απασχολεί από 251 και άνω άτομα προσωπι-
κό το συνολικό πρόστιμο για κάθε παράβαση 
ορίζεται σε 8.000 ευρώ. Έτσι μία επιχείρηση 
που δεν εφαρμόζει το επίδομα προϋπηρεσίας 
σε 2 εργαζόμενους και η επιχείρηση συνολι-
κά απασχολεί 10 εργαζόμενους θα κληθεί να 
πληρώσει πρόστιμο 1.600 ευρώ για τους 2 
εργαζόμενους και 1.800 ευρώ για μη καταβο-
λή, συνολικά 3.400 ευρώ. Γιάννης Καρούζος. 
Εργατολόγος
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Ο στραγγαλισμός της ελευθερίας σκέψεως και η αστυνομία των φρονημάτων
Γράφει ο Μένιος Φουρθιώτης.
Είναι κατάδηλο ότι συμφώνως προς το άρ-
θρο 14 παράγραφος 1 του Συντάγματος, 
καθένας μπορεί να εκφράζει ελεύθερα και 
να διαδίδει, προφορικά, γραπτά και δια 
του τύπου τους στοχασμούς του, τηρώντας 
τους νόμους του Κράτους, ενώ κατά την 
παράγραφο2 του ιδίου άρθρου, ο τύπος εί-
ναι ελεύθερος, η λογοκρισία και κάθε άλλο 
προληπτικό μέτρο απαγορεύεται. Επίσης 
κατά το άρθρο παρ. 1 της ΕΣΔΑ (κύρωση με 
τον Ν. 53/1974) «Παν πρόσωπον έχει δι-
καίωμα εις την ελευθερίαν εκφράσεως. Το 
δικαίωμα τούτο περιλαμβάνει την ελευθε-
ρίαν γνώμης ως και την ελευθερίαν λήψε-
ως ή μεταδόσεως πληροφορικών ή ιδεών 
άνευ επεμβάσεως των δημοσίων αρχών 
και ασχέτως συνόρων». Το άρθρο 14 παρ. 
1 και 2 του Συντάγματος και  10 της Ε.Σ.Δ.Α, 
κατοχυρώνεται το θεμελιώδες για μια Δη-
μοκρατική κοινωνία δικαίωμα της ελεύθε-
ρης εκφράσεως και διαδόσεως των στοχα-
σμών, μεταξύ των άλλων και δια του τύπου 
(ελευθεροτυπία). Κατά τις διατάξεις αυτές, 
ο τύπος, ως θεσμός είναι ελεύθερος για να 
μπορεί να επιτελεί την δημόσια αποστολή 
του, που συνίσταται στην ακώλυτη αλληλε-
πίδραση αυτού και της κοινής γνώμης. Στο 
πλαίσιο αυτό απαγορεύεται η λογοκρισία 
και κάθε άλλη επέμβαση της Πολιτείας η 
οποία μπορεί να αναιρέσει ή να παρακωλύ-
σει ουσιωδώς την άκηση του δικαιώματος 

αυτού, η δε πολιτεία λαμβάνει τα κατά πε-
ρίπτωση πρόσφορα μέτρα, για την διευκό-
λυνση της ασκήσεως του δικαιώματος και 
την προαγωγή της αποστολής του τύπου. 
Ως εκ τούτου η σύγχρονη Ιερά εξέταση και 
η αστυνομία σκέψεως δέον όπως λάβουν 
ανυπερθέτως υπόψιν τους τα εξής: «στο 
πλαίσιο της βαθιάς εθνικής δέσμευσης 
στην αρχή ότι ο διάλογος πάνω σε δημόσια 
θέματα πρέπει να είναι δίχως αναστολές 
ζωηρός και ανοιχτός στα πάντα», ο συνταγ-
ματικά προστατευόμενος λόγος «μπορεί να 
περιλαμβάνει σφοδρές, καυστικές και κά-
ποιες φορές δυσάρεστα οξείες επιθέσεις σε 
κυβερνητικούς και δημόσιους λειτουργούς»
The New New York Times Co.v.Sullivan, 376 
U.S 254,270 (1964) Προσέτι: «…δεν υφίστα-
ται η έννοια της εσφαλμένης ιδέας. Όσο 
ολέθρια και να φαίνεται μία γνώμη, βασιζό-
μαστε για την διόρθωση της, όχι στην συνεί-
δηση των δικαστών και των ενόρκων αλλά 
στο ανταγωνισμό με άλλες ιδέες…» Gertz 
v. Robert  Welch, Inc, 418 U.S. 323,339-340 
(1974) Η επιτυχία ενός δημοκρατικού πολι-
τεύματος επαληθεύεται από την ικανότητα 
να πείθει τους πολίτες περί της αδήριτης 
αναγκαιότητας επιβολής ενός ιδιαζόντως 
επαχθούς μέτρου, προς προάσπιση του δη-
μοσίου συμφέροντος, καίτοι τούτο, ήτοι το 
επιβαλλόμενο μέτρο, θίγει ενδεχομένως ή 
συρρικνώνει κατάφωρα το θεμελιώδης δι-
καίωμα ή ελευθερία του πολίτη, ασφαλώς 

δια να επιτευχθεί τού-
το, ο λαός δέον όπως 
έχει στοιχειώδη γενική 
παιδεία, αλλά και το 
Κράτος να σέβεται την 
λαϊκή εντολή,  εκδηλώ-
ντας αγαθή, έντιμη και 
ειλικρινή δράση προς 
τον πολίτη, απέχοντας 
από πράξεις και παρα-
λείψεις θεσμικής βίας προς την ελεύθερη 
ανάπτυξη της προσωπικότητας του πολίτου. 
Συνελόντι ειπείν ας θυμηθούμε το μυθιστό-
ρημα του 1984 του Τζώρτζ Όργουελ, όπου 
περιγράφει ένα ολοκληρωτικό καθεστώς 
όπου η απόλυτη εξουσία ευρίσκεται εις τα 
χέρια του παντοδύναμου κυβερνώντος κόμ-
ματος, με επικεφαλής τον Μεγάλο αδελφό 
και με βασικά συνθήματα « ο πόλεμος εί-
ναι ειρήνη», «η ελευθερία είναι σκλαβιά», 
«η άγνοια είναι δύναμη»… Το καθεστώς 
στηρίζεται στην πλήρη αντιστροφή της 
πραγματικότητας, την οποία οφείλουν να 
εμπεδώνουν καθημερινώς οι υπήκοοί του. 
Η αστυνομία της σκέψεως είναι μία από τις 
τέσσερις βασικές υπηρεσίες του Κράτους 
(οι άλλες τρεις είναι το υπουργείο ειρήνης, 
το υπουργείο αληθείας και το υπουργείο 
αγάπης). Ο ρόλος της αστυνομίας της σκέ-
ψεως παρακολουθεί επισταμένως το πώς 
σκέπτονται πολίτες, ώστε να μην έχουν 
άλλη άποψη από την άποψη του Κράτους.
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